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BEĆARAC ZA ŠKORU! 
 

Fabian Benić iz austrijskog Welsa ima svega 11 godina, 

obožava povijest i bećarce... Najnoviji je posvetio svom 

favoritu na predsjedničkim izborima - dr. Miroslavu 

Škori.  

 

“Aoj Škoro hrvatska si dika, 

birat ćemo te za predsjednika! 

 

Nekad pjevo ‘Ne diraj ravnicu’, 

uskoro ćeš mijenjat predsjednicu... 

 

Aoj Škoro, svi ti grešku tražu, 

nisu svjesni da ti s tim pomažu! 

 

Nemaš greške, s time im prkosi, 

‘Bujica’ te Pantovčaku nosi!” 

 

OPSA-SA, HRVATSKA - završava bećarac koji je mladi 

Fabian izveo uz tamburašku pratnju ponosnog oca Duška 

Benića, hrvatskog dragovoljca i branitelja Osijeka. Video 

je snimila mama Sandra i ustupila Bujici. 

 

https://www.facebook.com/360777920735548/posts/191

0765655736759/ 
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PREDGOVOR 
 

Još na predstavljanju moje knjige Josipu Šimunić i 'Za Dom spremni' 

bilo je jasno da ću u izborima podržati Miroslava Škoru: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-

dom-spremni-i-rusili-plenkovica/ 

Zapravo nisam mislio da ću se izravnije uključiti u same izbore. 

Povjerenje u političare na vlasti i oporbi sam već izgubio i to se 

moglo vidjeti i iz knjiga koje sam do tada objavio. 

Mwđutim, poslije Škorine izjave o „srpskoj fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku“ bilo je očito da mu treba dati podršku. 

Tada sam pozvan u „Bujici“ i o tome govorio. Na skupu u Lisinskom 

vidio sam da je Škorinim pristalicama puno značio taj nastup. 

Zapravo je bilo iznimno sudjelovati u tim izborima, jer sam i sam 

vidio da mi mnogi tzv. državotvorni portali više nisu objavljivali 

tekstove. Dakle Škoro je bio praktično sam protiv dvije glavne 

stranke u RH. I HDZ i SDP su se ujedilile u zaustavljanju Škore. 

Znamo da su ankete, koje oni plaćaju, pokazivale da će u drugom 

krugu pobjediti Škoro. I uspjeli su. HDZ+SDP pobjedio Škoru! 

Iako mnogi konstatiraju kako je Škoro sam izborio da ga podrži 

četvrtina birača, ipak moram posebno naglasiti da je itekako zaslužna 

emisija „Bujica“.  

Priča time nije još završila jer je najavljen  nastavak borbe za 

povratak Hrvatske narodu.  

I 29. 2. 2020. je osnovana nova stranka Demokratski pokret u kojoj 

je i jedan od najboljih hrvatskih kolumnista Josip Jović, nekadašnji 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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glavni urednik legendarne Slobodne Dalmacije koja je početkom 

stoljeća pružala jedini otpor novim vlastima. Tako on kažr:  

NEĆE NAS PONOVO VRATITI U KAVEZ!” 

Josip Jović kaže da se “Hrvatska ponovo nalazi u jednom 

povijesnom trenutku”: - Hrvati su povijesno, kao narod, živjeli u 

jednom kavezu, a oko njih su lajali psi žandari… I to narod osjeća, 

tu situaciju da nas neki ponovno žele vratiti u kavez. Domovinski 

pokret osjećam kao veliku šansu da ne dopustimo da nas ponovno 

vrate u kavez. 

Opisao je atmosferu koja je vladala na Osnivačkom saboru 

Domovinskog pokreta: - Došao sam sa srcem, kao i svi ostal, to se 

osjetilo... Domovinski pokret bi trebao biti jedan vjetar, jedna nova, 

čista rijeka barem na izvoru, ali istina je da je dugi put do ušća… 

Kako je krenulo, vjerujem da Škoro može biti novi Tuđman, nakon 

90-ih 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20443-josip-jovic-kako-je-

krenulo-vjerujem-da-skoro-moze-biti-novi-tudman-nakon-90-ih 

Zapravo bit će zanimljivo hoće li uspjeti u najavljenom okupljanju 

državotvornih snaga. Do sada su svi takvi pokušaji propadali. Uvjek 

sam ih opisivao tvrdeći da su svi ti državotvorni političari za 

zajedništvo uz jedan mali uvjet lidera pojedinih skupina/stranaka: 

Ja trebam biti vođa! 

Bit će zanimljivo. 

Josip Pečarić 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20443-josip-jovic-kako-je-krenulo-vjerujem-da-skoro-moze-biti-novi-tudman-nakon-90-ih
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20443-josip-jovic-kako-je-krenulo-vjerujem-da-skoro-moze-biti-novi-tudman-nakon-90-ih
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JEDINO JE ŠKORO GOVORIO O 

FAŠISTIČKOJ SRPSKOJ AGRESIJI! 
 

 

 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ : “NIJE LAKO 

BITI HRVAT U HRVATSKOJ.” 

 

Veliki razgovor Mladena Pavkovića s 

akademikom Josipom Pečarićem, inače 

„personom non grata“ u hrvatskoj kulturi 

 
U hrvatskoj kulturi malo je ljudi poput akademika Josipa Pečarića (r. 

1948, u Kotoru, Boka Kotorska). Ili ga vole ili ga mrze. Iz dna duše. 

Za razliku od onih koji ga ne žele razumjeti, jednom je napisao dr. 

Milan Vuković, vrlo dobro poznaje svoju prošlost. Upravo zato iz te 

prošlosti izvlači poruke i prijedloge, nudi perspektivu boljitka 

budućnosti  Hrvatske, suprotno od svojih napadača. On se nikada ne 

predaje. Piše i objavljuje knjigu za knjigom, a u znanstvenom dijelu 

odmaknuo je od mnogih, koji su danas „na cijeni“. O njegovu radu i 

životi objavio sam i knjigu „Razgovori s Josipom Pečarićem“ 

(2006.), s predgovorom akademika Dubravka Jelčića, ali kao da i 

„nisam“, jer je marginalizirana i prešućena, poglavito od tzv. 

yugokritičara, koji i nikada nisu sišli s hrvatske medijske scene. No, 
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za razgovor s ovim iznimno  poznatim akademikom uvijek ima 

povoda… 

 

Vaša dva matematička časopisa izazvala su veliku, svjetsku 

pažnju, a kod nas nisu ni „zamijećena“, poglavito u medijima i 

tzv. znanstvenim krugovima.. Zašto? 

Možda će Vam biti zanimljivo pismo koje sam napisao o tome: 

Poštovana gđo  Predsjednice RH, 

Poštovani Predsjednici Hrvatskog sabora i Vlade RH, 

(pismo je dano u prethodnom tekstu) 

 

Kako tumačite da ne nailazite u svom radu ni na potporu HAZU, 

čiji ste redovni član? 

U vrijeme prethodne uprave nisam baš bio omiljen. Počelo je zbog 

moje uloge u neizboru prof. dr. sc. Iva Goldsteina za redovitog člana 

u vrijeme kada mu je otac bio posebni savjetnik predsjednika Vlade 

RH. Spomenut ću samo da me je tadašnji Glavni tajnik prozivao u 

Hrvatskom saboru zbog Peticije ZDS. A radilo se o izvješću o radu 

HAZU. Pri tome nije bilo važno što ja imam najviše znanstvenih 

radova među znanstvenicima u RH pa je povodom mojih 1000 

radova održana i konferencija, ili što imam čak tri znanstvena 

časopisa s impact faktorom, ili što je iz moje znanstvene škole izašlo 

40-ak doktora znanosti, već je važno što sam branio Thompsona i 

legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave“ s tom peticijom. 

 

Je li potrebna takva Akademija (HAZU) kakva je danas? 

Sada imamo novu upravu. Dajmo joj šansu da se dokaže. 

 

Objavljujete knjigu za knjigom. Međutim, medijska i ina 

potpora ne prati Vaš rad... 

Kada ste u nemilosti i kod vladajućih i onih u oporbi – ne očekujte 

ni da će Vas glavni mediji pratiti. Čak nisu smjeli izvijestiti o tri 

međunarodne konferencije meni u čast. Na nedavnoj konferenciji 

povodom mog 70-og rođendana iz emisije Dobro jutro Hrvatska su 

nas zvali, pa odustali i samo su razgovarali s nama. Ali to nikada nije 

prikazano! A sugovornici su uz mene bili profesor Lars Erik Persson 

koji je bio i predsjednik Švedskog matematičkog društva i jedini je 

matematičar dobitnik državne nagrade u svojoj zemlji i profesor 
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Neven Elezović. Istina nezgodno je što je profesor Persson na toj 

konferenciji o meni govorio kao o „kralju nejednakosti“, a to moje 

područje u matematici (nejednakosti) nazvao mojim kraljevstvom. 

 

Zbog čega ste imali sukob s biskupom Košićem oko jedne Vaše 

knjige, a u kojoj je on jedan od stupova, kako ste rekli, hrvatske 

države? 

Ma i nije neki sukob. Biskup uvijek prigovara ako ga se hvali, a ja 

sam smislio originalnu čestitku za njegov 60. rođendan – knjigu 

iznenađenja. Njemu je bilo neugodno i zbog onog pljeska koji nije 

prestajao na Stepinčevo u Zagrebačkoj katedrali. Ali s druge strane 

on itekako zna javno pohvaliti one za koje misli da to zaslužuju. O 

meni je govorio čak i u homilijama. 

Međutim, ta moja knjiga je bila nešto što se moralo napraviti, Naime, 

Profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić 

je naglasio   na Fakultetu Prirodoslovno-matematičkih i odgojnih 

znanosti u Mostaru, kako piše Glas Brotnja, 05. 12. 2014., da svi koji 

poznaju akademika Pečarića znaju da je Hercegovac iz Boke 

Kotorske, ali i čovjek kojemu četiri stupa njegove Hrvatske čine: 

Franjo Tuđman, Dario Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup 

Vlado Košić.  

Zapravo, četiri osobe koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog 

naroda najviše napadali, a predstavljaju najzaslužnije dijelove 

hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države. Dakle biskup Košić tu 

predstavlja Crkvu u Hrvata, a činjenica je da je Crkva u Hrvata stalno 

na udaru svih koji ne vole hrvatsku državu, a biskup Košić je i 

najnapadaniji među hrvatskim biskupima. 

 

Jeste li za Dan državnosti bili pozvani među elitu na Pantovčak, 

na prijem predsjednice Republike? Jel' Vas uopće zovu na 

ovakve i slične svečanosti? 

Ne. 

 

A da li Vam Ministarstvo kulture ili HAZU otkupljuju neke od 

Vaših knjiga?  

HAZU ne otkupljuje knjige, a Ministarstvo kulture mi je otkupilo 50 

primjeraka knjige  Kako su rušili HAZU?, još daleke 2006. godine. 

A bilo ih je više od 50 koje su oni mogli otkupiti.  



14                          VRATITI HRVATSKU NARODU 

 

 

Često se žalite da Vam je kći bez posla. Što se dogodilo da ga ne 

može naći?  

Zbog čega, što mislite, hrvatski intelektualci šute? 

Ona nije izabrana za docenta na Filozofskom fakultetu. Već iz 

četvrtog ministarstva znanosti i obrazovanja govore da je to 

protuzakonito. Zbog autonomije sveučilišta pisali su prigovore i 

rektoru Zagrebačkog sveučilišta Borasu i Rektorskom zboru. I 

vjerovali ili ne – ni Ministarstvo nije dobilo godinu dvije odgovore. 

Prljave uloge u tome imali su profesori Mateljan, Mikelić Preradović 

i Boras. Njen mentor profesor Miroslav Tuđman je tvrdio da je ona 

kolateralna žrtva napada na njega, ali sigurno je tu problem i njeno 

prezime što je nedavno komentirao i naš poznati kolumnist Marko 

Ljubić. Pri tome je sigurno i dr. Tuđman u pravu jer je Borasu trebalo 

za doktorat 15 godina kod  prof. Tuđmana i doktorirao je u 48. godini 

života. A uz to kao rektor bio je predsjednik povjerenstva na novom 

natječaju na kojem je primljena njegova doktorandica i kćerka 

jednog poznatog direktora velike zagrebačke firme. Pri tome se 

pozivao na ono što Ministarstvo tvrdi da je protuzakonito i na što im 

nije htio odgovoriti. Mojoj kćerki je, naravno, trebalo mnogo manje 

vremena da doktorira kod prof. Tuđmana i bude izabrana za 

znanstvenog suradnika i višeg znanstvenog suradnika (u to zvanje je 

izabrana istog dana kada i prof. Mikelić Preradović). 

A hrvatski intelektualci su šutjeli i na Filozofskom fakultetu kada su 

na udaru bili prof. Tuđman i moja kćerka. A poslije su, kao što 

znamo, došli i oni na red. 

 

Smatrate li se Vi na neki način u Hrvatskoj “persona non 

grata“? 

To je očiti i iz dosadašnjih odgovora, zar ne? Ali meni je zgodna i 

konstatacija dr. sc, Josipa Stjepandića, predsjednika HAZUDD-a o 

meni kao svojevrsnom disidentu. Naime, ja sam odlaskom u 

mirovinu odbio biti profesor emeritus Zagrebačkog sveučilišta što 

kao akademik trebam biti, sve dokle je na čelu takva osoba kao što 

je rektor Boras. Također, na mojim znanstvenim radovima ne mogu 

sudjelovati kolege koji stavljaju to sveučilište u svojoj adresi.  

Ja danas potpisujem samo sveučilište RUDN iz Moskve.  
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Zapravo tražio sam da me se pri kraju radnog vijeka premjesti na 

neko drugo sveučilište u RH tako da bih tamo bio emeritus i 

potpisivao i hrvatsko sveučilište na svojim radovima. Nisu mi ni 

odgovorili. 

 

Pa, kako je biti Hrvat u Hrvatskoj? 

Kada mi je u JNA jedan 'oficir' savjetovao da je bolje ne misliti dok 

sam tamo upitao sam ga;  

- Kako da ja ovako star ne mislim? 

- Da u pravu ste, ali onda ne trebate govoriti to što mislite, odgovorio 

je. 

Tako nekako Vam je u Hrvatskoj, ja govorim i pišem ono što mislim, 

a rezultat je: Nije lako biti Hrvat u Hrvatskoj. 

Inače pitanje asocira na knjigu Zdravka Tomca „Što to znači biti 

Hrvat“. Na predstavljanju je biskup Košić rekao o meni: 

„Mislim da bi se čitava nacija tu trebala povesti za primjerom 

genijalnog akademika Josipa Pečarića koji je, poput pisama bivšem 

premijeru kojemu je predlagao da se tada zatočeni general Ante 

Gotovina kandidira za Nobelovu nagradu za mir, to isto sada 

pokrenuo za generala Slobodana Praljka, pišući pisma predsjednici 

Republike, predsjedniku Vlade i predsjedniku Hrvatskog sabora. 

Hrvati se nemaju zašto ispričavati i neprestano udarati u prsa, dok 

se istovremeno oni koji su nad Hrvatim počinili neizmjerno veća i 

brojnija zlodjela razmeću nekim svojim tjeranjem pravde, a da nisu 

ništa učinili da se distanciraju od tih zala. Zato mi se sviđa akademik 

Pečarić koji ima hrabrosti 'okrenuti pilu naopako', kako se to 

jednostavnim riječima kaže.“ 

I to je jedan zgodan primjer za ono pitanje o biskupu.  

 

Nekad su progonili Vice Vukova, a danas M.P. Thompsona. Ima 

li tu neke sličnosti? 

Sličnosti ima. Razlika je u tome što se Vukova progonilo kao 

hrvatskog nacionalistu u Jugoslaviji, a Thompsona kao hrvatskog 

branitelja i autora legendarnih pjesama iz Domovinskog rata u 

Hrvatskoj. 

Zbog tih napada on i jest treći stup „moje“ Hrvatske po prof. Tokiću, 

kao najnapadaniji među Hrvatima koji koriste svoje talente za 

dobrobit Hrvatske. Tu smatram npr. i sebe i Vatrene. A Vatreni su 
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pokazali to na dočeku u Zagrebu i diljem Hrvatske. O tome govori i 

moja knjiga Matematika, pjesme i nogomet, Zagreb, 2018.  

Inače o Thompsonu i tim napadima na njega puno sam pisao, pa su i 

tri knjige s njegovim imenom u naslovima: 

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna ,Zagreb, 

2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. 

Uostalom i biskup Košić i ja smo govorili kada je, gospodine 

Pavkoviću, Vaša braniteljska udruga, dodijelila priznanje 

Thompsonu. 

Ali interesi vladajućih se mijenjaju. Na dočeku Vatrenih su mu 

isključili mikrofon, a danas idu u izbore s njegovim pjesmama i žele 

osigurati njegovu podršku. Vjerovali ili ne? 

 

Zašto Vas ne zovu u neke od emisija HRT-a? 

Kad Te vlast ignorira, ignoriraju Te i oni! 

 

Tko će pobijediti na predstojećim izborima za predsjednika 

države? 

Očito je kako se boje Škore jer on nije političar, a političari su u RH 

po pravilu nečije sluge. To naši ljudi sve više prepoznaju. A teško je 

prognozirati kada nisi siguran ni u regularnost samih izbora. 

 

Jeste li se i Vi možebitno razočarali u hrvatsku državu? 

Još kada je Račan postao Predsjednik Vlade napisao sam kako je 

meni bolje nego njima jer ja živim u državi čije ime volim, a oni 

vladaju državom čije ime ne vole. Tada sam mislio na Račanovu 

koaliciju, a danas vidimo da im se pridružio HDZ. Zapravo na vlasti 

su političari iz Ministarstva vanjskih poslova.  

Dva moja doživljaja u kojima je važnu ulogu igralo to ministarstvo 

govore o tome. 

Prvi je bio kada je moj Kotoranin predstavljao Crnu Goru u 

Veleposlanstvu tadašnje državne zajednice Srbije i Crne Gore. U 

MVP su mu dodijelili visokog dužnosnika za pomoć. I tako vidi 

mene moj Kotoranin i kaže gosponu iz MNV-a: 

- Eno profesora Pečarića. 
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- Pa znate li Vi da je on Ustaša, odgovori mu gospon iz MVP-a. 

- Ako su Ustaše kao prof. Pečarić – ne bojim se ja njih. 

Druga zgoda je bila kada je Papa govorio u HNH-u, pa su iz MVP-a 

dodijelili hrvatskim Crnogorcima nekoliko mjesta. Veliki redatelj 

Veljko Bulajić je htio da i ja idem s njima, ali u MVP nije bilo više 

tog obećanog mjesta. 

Zato sam to ispričao biskupu Pozaiću pa me je pozvala HBK. 

 

Zbog Vaših stavova neki bi Vas rado vidjeli i u Remetincu. No, 

akademike kod nas „ne zatvaraju“... 

Zapravo je zgodno da im moj 86.-godišnji mentor za moj magistarski 

rad prof. dr. sc. Dobrilo Tošić iz Beograda da preporuku za to. 

Naime, javio mi se 11.7.2018.: 

Dragi Pečariću, 

Živ sam. Trenutno sam najstariji živi član Katedre za Matematiku 

ETF-a. 

Pratim sve tvoje uspehe u nauci i njima se radujem. 

Nadam se da ćeš mi kratko odgovoriti. Pročitao sam tvoju priču o 

školovanju, dolasku u Beograd, studiranju Elektrotehnike, 

zaposlenju, 

doktoratu, itd. 

Sve sto si tu napisao je potpuno tačno!!! 

(...) 

uvek tvoj prof. Dobrilo Tosic 

 

I još samo: kakva je razlika između pozdrava iz Domovinskog 

rata “Za dom spremni“ i pozdrava iz NOB-a – „Smrt fašizmu-

sloboda narodu“? 

Za slobodnu Hrvatsku borilo sa s pozdravom ZDS. S tim drugim za 

Jugoslaviju. 

Spomenut ću i najnoviju moju knjigu o ZDS i Thompsonu:  

Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. Zapravo je zabavno 

gledati kako se s jedne strane zbog izbora vlast bori za Thompsonovu 

podršku, a s druge strane državnu nagradu „Vladimir Nazor“ 

dodjeljuje onome koji mu je u Zagrebu isključio mikrofon. O tim 

„antihrvatskim orgijama“  imate tekst u najnovijem Hrvatskom 

tjedniku- naglasio je akademik Josip Pečarić. 
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‘TREĆI STUP PEČARIĆEVE HRVATSKE’: 

THOMPSON 
 

Pozdravljam sve nazočne i zahvaljujem se don Lazaru za 

organizaciju predstavljanja mojih novih knjiga o Thompsonu – 

'trećem stupu Pečarićeve Hrvatske': MATEMATIKA, PJESME I 

NOGOMET i PREDSJEDNICA I 'ZA DOM SPREMNI'.  

Dragi prijatelj general Ljubo Ćesić Rojs ga je prokomentirao, kao i 

profesorici Miri Vrbanović na sjajnom predstavljanju. 

Akademiče moj dobri.! 

Žao mi je što se nisi sjetio povijesne istine i napisao prave stupove 

Slobodne i Nezavisne Hrvatske Države. Da nije bilo ovih stupova ne 

bih bilo ni voljene nam Hrvatske. Svi ostali mogu biti ali poslije ova 

4 stupa. 

General dalje nabraja četvoricu najzaslužnijih. S njegovim izborom 

bih se i mogao složiti, ali me njegov dopis podsjetio na svojevrsni 

napad Oca i sina Goldsteina u Slobodnoj Dalmaciji na mene. 

Kako to? 

Pa Goldsteini su tvrdili da sam ja napisao nešto što nisam napisao i 

onda su polemizirali s tom svojom laži. Naslov teksta im je bio, 

vjerovali ili ne: Akademik Pečarić uporno laže. 

Sada Goldsteinovski moj prijatelj general Rojs se pravi lud i kao ne 

vidi da je u pozivu na ovo predstavljanje ono treći stup Pečarićeve 

Hrvatske pod navodnicima. 

Ne vjerujem da Rojs misli da je RH moje vlasništvo.  

Dakle bitno je koga se citira i zašto je autor to tako naveo. 

Naime, profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko 

Tokić je još 05. 12. 2014. u Mostaru govoreći o mojim knjigama 

istaknuo kako četiri stupa moje Hrvatske čine: Franjo Tuđman, Dario 

Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić.  

Ne treba biti previše inteligentan i znati da profesor književnosti 

govori o sadržaju mojih knjiga i doista to sjajno definira s ova četiri 

stupa. 

U međuvremenu je Golsteinovski napad na mene general Rojs 

ponovio i na portalu kamenjar.com: 



               VRATITI HRVATSKU NARODU 19 

 

 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/ 

Moj odgovor KONKURIRA LI GENERAL ROJS ZA 

SVEUČILIŠNOG PROFESORA IZ KNJIŽEVNOSTI? Objavljen je 

na portalima: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-

rojsu/ 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-

general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

Često sam citirao Tokićevo mišljenje i uvijek bih dodao kako su te 

četiri osobe one koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog 

naroda najviše napadali, a predstavljaju najzaslužnije dijelove 

hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države. 

Danas mi govorimo o trećem stupu 'Pečarićeve Hrvatske' dakle o 

onima koji su svoje talente koristi u obranu Hrvatske i koji su zbog 

toga bili na meti napada onih koji ne vole Hrvatsku. 

Na Thompsona i njegovu legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave” 

koja je ledila krv u žilama fašističkim agresorima na Hrvatsku i 

njihovim saveznicima u Hrvatskoj počeli su napadi s povratkom 

jugo-komunista na vlast. U jeku najvećih napada 2008. godine 

branili smo Thompsona otvorenim pismima, a potom i knjigama:  

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 

2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

I knjigom koju danas predstavljamo: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. str. 347. 

Zapravo ta knjiga predstavlja taj stup kojemu je na čelu Thompson – 

„pjesme” u naslovu.. Ono „matematika” u naslovu odnosi se na mene 

jer je u knjizi pisano o matematičkoj konferenciji povodom mog 70-

og rođendana na kojoj su me kolege iz vani nazvali „kraljem 

nejednakosti”, a područje mog rada „mojim kraljevstvom”.  

O mom domoljubnom radu govorio je na otvaranju biskup Košić, a 

moji gosti na svečanoj večeri bili su uz Thompsona i Stanko Šarić i 

Dražen Žanko. 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
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Na Vatrene se odnosi ono „nogomet” u naslovu. i u najnovijem 

Hrvatskom tjedniku Joško Čelan nas podsjeća kako su se vlasti 

odnosili prema njima: 

„U to vrijeme činilo se da je neka nevidljiva sila proglasila sveopći 

lov na tih jedanaest mladih športaša, koji će uskoro – kao iz inata ili 

pak po nekoj istinskoj božanskoj pravdi – pred očima cijeloga svijeta 

pokazati najljepšu, gotovo nadrealnu sliku nas samih.” 

Tada su Vatreni na povratku u Domovinu svojim odnosom prema 

Thompsonu pokazali kako se treba odnositi prema sluganskoj vlasti 

koja šikanira ono vrijedno a ponosno u Hrvatskoj.  

Vlastima je ostalo jedino da Thompsonu, bolje reći hrvatskom 

narodu, isključe mikrofon- Niz mojih tekstova o tome dano je u 

knjizi! 

Zapravo drugi val napada na Thompsona počeo je s velikim 

povratničkim koncertom kojim je obilježena 20. godišnjica “Oluje” 

u Kninu. Pozvali ga, a onda ga napali! Branili smo Thompsona 

Peticijom ZDS. O ulozi predsjednice vidjeti knjigu:  

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 

312 

Kasnije je Predsjednica korigirala svoj stav ali svi mi koji smo bili 

žrtve tih napada i dalje smo bili na udaru. Poslije Peticije ZDS na 

udaru su i moji suradnici i moja obitelj. Čak su i za moje znanstvene 

časopise, koji su po svjetskim kriterijima bili među najboljem u 

hrvatskoj znanosti, tvrdili da nisu dobri. Časopisi su im uzvratili tako 

da su ovih dana na Web of Science uvršteni među Q1 časopise. 

Naravno o tome su obavješteni i Predsjednica, i predsjednici Vlade i 

Sabora, i Akademija. Svi šute, a iz Akademije je stiglo pismo da su 

primili tu informaciju. Naravno oni koji su sudjelovali u takvim 

napadima su napredovali, tj. nagrađeni zbog toga.  

Sjetimo se kako smo prošli i ovdje u Tisnom s predstavljanjima 

knjiga o Thompsonu. O tome imate puno i u knjizi koju danas 

predstavljamo. 

Nedavno se Predsjednica, u svom dodvoravanju Plenkoviću vratila 

na stari stav. Otud i druga knjiga koju predstavljamo: 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 
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Jasno je i zašto toliki napadi na „Bojnu“ i ZDS. Fašistički srpski 

agresori, a s njima i svjetski moćnici koji su ih podržavali, agresiju 

su pravdali tvrdnjom da su branitelji ustaše, a država Tuđmanova 

ustaška država. Danas se to nastavlja. 

Evo i nedavno je prof. dr. sc. Zdravko Tomac konstatirao: 

Postavljam još jedno pitanje sebi i svima Vama: Kako je moguće da 

nema reakcije svih nas na izjavu Milorada Pupovca da je Marko 

Perković Thompson ustaša zato što je u svojoj kultnoj pjesmi, koja je 

mobilizirala narod protiv velikosrpske agresije, upotrijebio poklič 

"Za dom spremni". Tvrdim da taj poklič, s kojim su na ustima umirali 

u obrani domovine mladi hrvatski branitelji, nema nikakve veze s 

fašizmom i ustaštvom, odnosno tvrdim da su fašisti bili oni koji su 

njih ubijali i stvarali koncentracijske logore, a ne ti mladići koji su 

toliko voljeli svoj dom i domovinu da su bili spremni, što su i učinili, 

žrtvovati svoje mlade živote.  

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-

moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-

159188/ 

Zapravo godinu dana poslije povratka u Knin i Peticije ZDS, 

ponovno u Kninu na red su došli i HOS-ovci. Danas znamo da je 

Predsjednica bila protiv nastupa HOS-a i na mimohodu povodom 20. 

godišnjice „Oluje“ u Zagrebu. 

Zagrebački odvjetnik Davorin Karačić, u javnosti poznat kao 

odvjetnik Marka Perkovića Thompsona, detaljno je objasnio zašto 

nošenje majica s oznakom HOS-a može biti problematično i danas, 

iako je zakonito: 

Mogu li vam oduzeti majicu HOS-a? Da. 
“Neke navijače privode jer se nisu javili na zabranu (kolokvijalni 

navijački izraz) pri čemu policija trajanje te mjere sama određuje, 

neovisno o zakonskim rješenjima, pa neke ljude privode iako im je 

po zakonu isteklo vrijeme na koje im je zabrana određena. Medo se 

najeo jer ste vi šutjeli, a neki su se i pakosno veselili. Pa kad me pitate 

je li moguće oduzeti majicu s oznakom HOS-a ili privesti njezina 

vlasnika – da, moguće je. Nije po pravu, nije zakonito, ali je moguće. 

Zašto? Zato što ste šutjeli kad je trebalo glasno se protiviti. Umjesto 

da ste vi štitili princip, sad će vas sustav gaziti po principu: ako je 

moglo kod njih, može i po vas”, zaključuje zagrebački odvjetnik. 

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
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https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-

oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-

ove-oznake-zakonite-ali-1332049/ 

To je u biti jedan odgovor na pitanje dr. Tomca.  

Međutim, čini se da ipak treba spomenuti i ono što je u „Bujici“ 

veliki hrvatski znanstvenik prof. dr. sc. Davor Pavuna nazvao Prvim 

Pečarićevim poučkom (PPP). 

O PPP zapravo govori Joško Čelan kada u Hrvatskom tjedniku 19. 

lipnja 2019. piše: 

Možda u ovoj neselektivnoga korištenja ustaškog imena svako zlo 

nije ni za zlo: Ruža Tomašić je tako savršeno hladnokrvno, prema 

Politici od 1. lipnja, u naslovu: „Ne dam na ustaški pokret“. Ovo  je 

zacijelo odjek davne spoznaje akademika Josipa Pečarića, koji je 

dugo živio među Srbima i došao do zaključka da za njih postoje samo 

dvije vrste Hrvata; srpske sluge i – ustaše, dodavši da ako već mora 

birati, onda odabire ovo drugo. Tako ni ona „antifašistička“ 

kanonada po ustaštvu iz dana prije, za vrijeme i nakon bleiburške 

komemoracije nije nužno samo nezgodna: možda će razvijenom 

Zapadu, za sada još sramno potpuno neosjetljivom za poratni 

jugosrpski genocid nad Hrvatima (uz britansku asistenciju), s 

vremenom i s pojavom novih stranih autora kakvi se tu i tamo 

oglašavaju, postati jasno o kakvom je i kolikom zlu riječ. 

I dok u Hrvatskoj vladajući pokušavaju pridobiti Thompsona, jer se 

boje predsjedničkog kandidata dr. sc. Miroslava  Škore, koji je 

Thompsonov kum, Thompson poslije pobjede i na Upravnom sudu 

u Sloveniji im samo poručuje: „Vrijeme je da se prestane s 

podmetanjima i hajkama protiv mene...“ 

A koliki je značaj samog Thompsona potvrđuje i postupak ministra 

obrane Slovenije koji ipak ne dopušta održavanje koncerta na 

njegovom teritoriju: 

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-

thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/ 

A to doista jest pitanje koje treba rješavati ministar obrane susjedne 

nam države. Pa sjedimo se kako je Thompson pjevao o paljenju 

Krajine i vojnih štabova. 

Izgleda Da je ministar susjedne nam države dobio informaciju iz 

svojih tajnih službi da je tu pjesmu Thompson prepjevao za 

Sloveniju. Ipak, kada je pjevana u originalu imali smo srpsku 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
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fašističku agresiju na Hrvatsku. Pa sada – valjda – Slovenci ne misle 

napasti Hrvatsku, da bi trebali pokazivati takav strah od Thompsona, 

zar ne? 

Zapravo, zabavno je i vidjeti da svi domaći moćnici, poslije svih tih 

podmetanja i hajki, drhte bojeći se da će Thompson podržati svoga 

kuma. A zapravo se trebaju bojati činjenice da je Škoro svojom 

prvom izjavom da nikada ne bi skidao ploču u Jasenovcu sve rekao. 

Jer to je spomen-obilježje poginulim za današnju Hrvatsku, a razlog 

skidanja je znak koji je zvanično odobren u toj današnjoj Hrvatskoj. 

Tako nešto mogu uraditi samo oni koji ne poštuju ovu državu. 

 

Još jednom vam se svima zahvaljujem s nadom da ćemo za mjesec 

dana ovdje predstaviti nove knjige o dva 'stupa Pečarićeve Hrvatske+ 

: Dariju Kordiću i biskupu dr. Vladu Košiću. 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-

pecariceve-hrvatske-thompson 

KARAVAJ, Velika Gospa, Glasilo Župe Svetog Duha Tisno, 

Godište  XV. Godina 2019. – Broj 3 (34). Velika Gospa 

2019.,  
  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
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DR. SC. JOSIP STJEPANDIĆ: 

POLITIČKI KOREKTNO JE BITI 

NESPREMAN 
 

Izlaganja dr. Josipa Stjepandića prigodom predstavljanja 

knjige „Josip Šimunić i ‚Za Dom spremni‘“ u Zagrebu 3. 

listopada 2019: 
 

Knjiga koju danas predstavljamo jedna je u nizu o temi pozdrava ‚Za 

Dom spremni‘. Iznimno plodonosnog autora u ovome krugu mislim 

ne treba predstavljati. Meni je posebno veselje svaki puta kad 

dobijem njegovu novu knjigu, a sudjelovanje u predstavljanju 

posebna čast, koju ove godine imam već drugi put. Žao mi je i 

ispričavam se zbog toga što naša zajednička knjiga „Ništa se još 

promijenilo nije“ iz godine 2017. mojom krivicom još nije dobila 

nastavak, iako za to ima jako puno materijala. To je tema za 2020. 

godinu. 

Ja sam u najavi predstavljen kao predsjednik HAZUDD-a, što stoji 

za Hrvatsku akademiju znanosti i umjetnosti u dijaspori i domovini, 

sa sjedištem u St. Gallen-u u Švicarskoj. Admiral Domazet Lošo je 

član, a profesor Jurčević prvi dopredsjednik naše Akademije, koja je 

osnovana godine 1978. U ovome trenutku brojimo 60 članova, 

otprilike po pola u domovini te inozemstvu. U članstvu imamo i 

strance poput Esther Gitman. 

Kao svaka akademija bavimo se znanošću, a nešto manje i 

umjetnošću. U ovome trenutku imamo dva težišta. Prvo je tema 

izbornog zakona, a napose za Hrvate izvan Hrvatske. U tu svrhu 

formirali smo tim s tri naša te dva vanjska člana, koji će skupa s ovdje 

nazočnim odvjetnikom Matom Knezovićem razraditi put kako bi se 

taj problem u dogledno vrijeme riješio – ako ne drukčije – onda 

pravnim sredstvima tj. tužbama. Tema je, na žalost, puno, puno 

složenija od jednog, dva ili tri referendumska pitanja. O tome ćemo 

se obratiti javnosti koncem godine, kad budemo imali konkretan 

prijedlog. 
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Drugo težište je obilježavanje 75. obljetnice genocida u Bleiburg-u 

dogodine. Tu usko surađujemo sa srodnim austrijskim 

organizacijama te pripremamo simpozij te prigodno izdanje o toj 

tužnoj obljetnici.  

Nakon toga bismo ispunili uvjete iz čl. 1 Zakona o Hrvatskoj 

akademiji znanosti i umjetnosti te kanimo najkasnije godine 2021. 

naše sjedište prebaciti u Hrvatsku. 

Osim gore navedenog svi se mi rado bavimo pronošenjem istine o 

Hrvatskoj, pogotovo o nedavnoj prošlosti. Tu je potreba velika, jer u 

Hrvatskoj na žalost ima puno izroda i otpadnika koji o svojoj 

domovini iznose najgore objede te ih ciljano prenose u inozemstvo, 

često uz pomoć velikosrba, pokušavajući Hrvatsku ogaditi u očima 

stranaca. Najgore razdoblje bilo je u prvoj polovici godine 2016. dok 

je na vlasti bila Vlada Tihomira Oreškovića. To je mene ponukalo da 

se malo više angažiram. 

Govoreći o Njemačkoj, u kojoj živim od 1988. godine, mogu 

istaknuti da je slika Hrvatske vrlo povoljna. To ima dva razloga. 

Počet ću od drugoga: godinu za godinom oko 2,5 milijuna Nijemaca 

posjećuje Hrvatsku, te se vraća s vrlo povoljnim dojmovima. Čuo 

sam tu i tamo poneku pritužbu na visoke cijene i slabu uslugu, ali 

nikad da bi netko bio zlostavljan, pogotovo zato što je Nijemac. Da 

je ksenofobija u Hrvatskoj široko raširena, kao što tvrde izrodi i 

otpadnici, to bi bio opazio svaki malo pronicljiviji njemački gost. 

Prvi razlog, zašto je je slika Hrvatske vrlo povoljna, smo mi Hrvati 

koji živimo u Njemačkoj te uživamo ugled kao malo koja nacija. 

Mogao bih Vam ispričati puno anegdota, koje to potvrđuju. To 

naravno ne možete pročitati u režimskim tiskovinama u Hrvatskoj 

niti čuti na Yutel-u, koji se skriva iza kratice HRT. Kad bi se 

hrvatska država jednom naučila pameti pa počela prema 

Hrvatima onako dobro postupati kao Njemačka, možda bi se 

puno njih vratilo u domovinu!? 
Ta nas intrigantna misao dovodi na današnju temu.  

Jedan od stjegonoša toga velikog ugleda bio je dugi niz godina Josip 

Šimunić. Iako je za veliku većinu Nijemaca potpuno neshvatljivo, 

pače izvan zdrave pameti, da športaš koji je rođen i odrastao u 

dalekoj Australiji, koji godinama živi i igra u Njemačkoj, na 

nacionalnoj razini igra za sićušnu zemlju svojih djedova, malo 
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pomalo su se privikli na tu činjenicu te su Šimunića počeli zvati „Der 

Kroate“ (Hrvat) umjesto „Der Australier“ (Australac). 

U kratkim crtama: Josip Šimunić uspješno je igrao 14 sezona u 

prestižnoj njemačkoj Bundesligi, gdje je dogurao do kapetana te 

najpopularnijeg i najboljeg igrača tradicionalnog kluba Hertha iz 

Berlina, pogotovo godine 2008. kad je Hertha bila u borbi za naslov 

prvaka. Dva puta je bio biran za najboljeg braniča u Bundesligi.  

Od godine 2002. bio je nezamjenljiv stoper hrvatske nogometne 

vrste, za koju je nastupio 105 puta.  

Kao branič sigurno nije mogao biti nježno janje, međutim za 

Šimunićem se nisu vukle nikakve afere niti repovi, kao za drugim 

zvijezdama. Svaki njegov uspjeh bio je i naš uspjeh. Od mnogo 

istaknutih hrvatskih športaša u Njemačkoj, Šimunić je u duljem 

razdoblju sigurno bio među pregršt najboljih. 

Onda je donio odluku o kojoj razmišlja svaki iseljenik pred konac 

karijere: povratak u domovinu. 

U domovini se dogodilo ono što se dogodilo. Priča je toliko puta 

prepričana, a meni je previše mučna da bih je ponavljao. 

Umjesto toga, htio bih Vam ispričati što sam ja doznao o tobožnjoj 

krivnji Josipa Šimunića. 

Nakon početnog šoka i pomisli “A što mu je to trebalo”, počeo sam 

malo razmišljati o tome što su Šimunić i navijači zapravo rekli. 

Ništa posebno, pogotovo što bi opravdalo takve reakcije i 

interpretacije. 

Budući da imam poslovne kontakte u 29 zemalja širom svijeta, 

vremenom sam se raspitao te doznao da je zapravo svatko od mojih 

kolega Za Dom spreman. Nakon nekog vremena bilo se pročulo da 

se  raspitujem, pa su me zapitali zašto pitam nešto što je samo po sebi 

razumljivo. Najzanimljivije je bilo s Kinezima, koji imaju krilaticu 

恋家 (Liam Shi). Međutim, dugo mi nisu znali točno objasniti smisao 

tog pojma tako da bih ja to razumio, jer eto radi se o najdubljim 

emocijama, dok nisam naletio na Danping Lin, mladu docenticu iz 

Šangaja. Poslušajte: 

“Prvo riječ po riječ. 恋 se sastoji od 亦 i 心。Znak 亦 znači “isti”, a 

心 znači “srce”, pa onda znak 恋 označava sve one koji imaju isti 

osjećaj u srcu, a to je ljubav; znak 家 napravljen je od znaka 宀 i 

znaka 冢. Znak 宀 znači “krov”, a冢 znači grob. Tako znak 家 



               VRATITI HRVATSKU NARODU 27 

 

 

pokazuje na nutarnji vid doma, dom koji mi pruža krov, u kojem 

mogu biti kad i koliko želim, a u konačnici ću za njega raditi, 

umrijeti, i u njemu biti pokopana. 

Drugo, izraz 恋家 izražava intimni osjećaj ovisnosti o nečemu. Dom 

je više od kuće, lokacije, ljudi koje volim. To je mjesto u kojem će 

se moje srce nastaniti. Kao riječi pjesme Michaela Buble-a “Home” 

(dom) – “Samo želim ići doma, draga, ići ću doma… Pusti me da 

idem doma, bit će u redu. Bit ću doma večeras, dolazim doma.” 

Treće, mislim da je to riječ pohvale i časti.“ 

Toliko mlada Kineskinja o ZDS. 

Kad smo već kod Kineza, sigurno Vam nije promaklo da su prije 

nekoliko mjeseci u Imotskom kaznili jednog Kineza, koji je na 

javnome mjestu uzvikivao Za Dom spremni. Jadan očigledno nije 

znao da je zapravo iznosio prijevod od Liam Shi, pa se previše nije 

niti branio. 

Slične osjećaje budi ZDS kod korisnice Merlin27 s portala hkv.hr 

(ako je ovo oznaka njezina ljepote i starosti, onda je moram pohvaliti 

da je mlada i lijepa te povrh svega vrlo pametna), koju ću ovdje 

citirati: 

„Glede ZDS - ako se odmaknemo od tih nekih kontroverzi oko njega 

- samo bi ovo htjela reć': sam pozdrav je s estetskog aspekta (po 

izboru riječi i po zvučnosti) FAKAT savršen; on je ponosan, odlučan, 

odrešit, lako pamtljiv. Njegova poruka je kratka i svima jasna a bez 

trunke prijetećeg ili agresivnog (kao npr. riječ 'smrt' u 'Smrt 

fašizmu'). Šteta zbog svih tih problema - ili 'problema' - vezanog uz 

njega jer bolji i ljepši nećemo smislit' tako skoro...“ 

S obzirom da je kineski pozdrav tako topao i drag, dao sam vikovičnu 

licencu Hrvatskom tjedniku za kolumnu Plašikracija, koja je svakog 

tjedna bila korištena kao zaključni pozdrav, dok se kolumnistica nije 

razboljela. Ali, nadajmo se da će se uskoro vratiti. 

Nisam imao prilike pitati braću Srbe kako oni gledaju na ovaj 

pozdrav. Kad malo razmislim između slogana „Bog i Hrvati za Dom 

spremni” te slogana “S verom u Boga za kralja i otadžbinu“ za 

promatrača sa strane i ne bi moglo biti neke velike razlike. 

Logičkim slijedom dolazi pitanje zašto onda sva ta hajka i progon? 

Ja mislim da je veliki problem u tome da Hrvatska godine 1991. nije 

bila pregažena, jer su stala braća da obrane svoje domove. Što se 

nije postiglo u ratu, želi se očigledno postići u miru. Memorandum 2 
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ili tako nekako. Velikosrbi i njihove bijedne sluge u zajedničkoj su 

akciji. Jednako smetaju oni koji su domovinu branili puškom protiv 

tenka kao i oni koji ju brane na sportskome polju ili o tim slavnim 

danima samo pjevaju. Točka. 

Dobro zapamtite: ovo što se napakiralo Šimuniću, može se napakirati 

svakome od nas!  Zapravo me od svih najviše čude sudci na 

međunarodnim sudovima, koji izgleda nisu razmišljali o tome, kako 

će postupiti kad se ovakav postupak ponovi, prvi, peti ili deseti put. 

Za sve ovakve pojave postoji prijeki lijek, a to je narodni otpor, koji 

se najbolje iskazuje na izborima. 

Prva je prilika za manje od tri mjeseca.  

Kampanja se prilično zahuktala, iako službeno još nije niti otvorena. 

Hrvatska je ŽEDNA promjena, iako mi dobro znademo da promjene 

znaju biti i nagore. 

Kao po nekom pravilu, prijatelji me nagovore da prije svakih izbora 

dadem preporuku, kao da to može promijeniti svijet, jer u Hrvatskoj 

ne odlučuju oni koji biraju, nego oni što ostaju doma te fantomski, 

nepostojeći birači. Moram priznati da sam u svojoj preporuci skoro 

svaki puta pogriješio. Posljednji puta sam preporučio generala Tomu 

Medveda, računajući da on na temelju ratnog puta ne će zatajiti. 

Međutim kao što znamo, i on je npr. postao perjanicom Istanbulske 

konvencije. Zakon o hrvatskim braniteljima prepun rodne ideologije! 

Danas u Miroslavu Škori imamo vrlo ozbiljnog i izglednog 

kandidata. On zaslužuje više povjerenja od svojih dvoje 

protukandidata (Kolinde Grabar Kitarović i Zorana Milanovića), koji 

se svojim radom u najvišim funkcijama nisu preporučili, iako i među 

njima naravno postoji ogromna razlika.  

Mišljenja sam stoga da smo već došli do točke da ćemo svi izgubiti, 

ako Škoro izgubi. Prijeti status quo! Ista prazna priča bez konkretnih 

mjera kao i do sada. 

Posve drugo je pitanje hoćemo li svi pobijediti, ako pobijedi Škoro? 

Da Škoro može pobijediti, najbolje je posvjedočio veliki vjernik 

Ivica Relković prije dva tjedna na Yutel-u, tvrdeći da Škoro nema 

potencijal veći od 18%. Od Relkovićevih 18% do stvarnih 50% nije 

neka velika razlika... 

Hoće li Škoro onda postati muška “čokolinda” (ovo je pojam koji 

sam preuzeo od jednog angažiranog svećenika, koji je na taj način 

htio utišati moju radost nakon izbora Kolinde Grabar Kitarović), te 
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imati razumijevanje za svoje birače samo kad su TV kamere u 

blizini? 

Ja sam se u više navrata bezuspješno i bez odgovora obraćao 

predsjednici Kolindi Grabar Kitarović zbog progona kojem je već 

dulje vrijeme izložen akademik Pečarić. U srpnju godine 2017. 

prenio sam njoj te predsjedniku Vlade Plenkoviću peticiju koju je 

potpisalo 17 inozemnih znanstvenika, koji bi po svome opusu 

sigurno spadali među 10% najboljih članova HAZU, da su kojim 

slučajem njezini članovi. Dok je ured Predsjednika Vlade primitak 

potvrdio, te potom ništa nije poduzeo, ured Predsjednice nije učinio 

niti to. U to vrijeme njezin savjetnik za unutarnju politiku bio je 

Osječanin Mate R., koji je sada – ako se skroz ne varam – savjetnik 

Miroslava Škore. 

Mene bi zanimalo što kandidat Miroslav Škoro kani učiniti u 

slučajevima očiglednog bezakonja prema npr. Pečariću, Šimuniću, te 

ranije Vladimiru Milankoviću i Tomislavu Merčepu? 

Mogao bi npr. žurno posjetiti ovu dvojicu utamničenika te najaviti 

da će od Hrvatskog sabora zatražiti ovlast da manjem broju ljudi po 

svome izboru dodijeli oprost od kaznenog progona tj. konkretno ovoj 

dvojici hrvatskih branitelja. 

Onda bi stvari postale potpuno jasne. I nitko više ne bi propitivao, 

gdje je bio i što je radio kandidat Škoro dok je današnji utamničenik 

Merčep imao ovlast samo “boriti se i poginuti za Hrvatsku” (ovdje 

po sjećanju citiram pokojnog ratnog ministra Ivana Vekića) te zbog 

takve nikakve ovlasti bio osuđen po zapovjednoj odgovornosti. 

Znači: ako je Miroslav Škoro doista SPREMAN, onda bi to uskoro 

morao nedvosmisleno izraziti, tako da narod zna. Ostatak možemo 

sami dokučiti. 

Nakon predsjedničkih izbora slijede oni parlamentarni. Nova 

utakmica, nova sreća. Stoga ću svoje izlaganje završiti s nekoliko 

riječi o suverenistima, hrvatskim suverenistima. 

Lijepo je čuti da postoji takva skupina, pogotovo što u njoj sudjeluju 

neki meni vrlo dragi ljudi. Javljeno mi je da bi ovaj skup pro brojnosti 

mogao biti njihov skup. 

Međutim, kako vrijeme prolazi, čudim se da im još uvijek nedostaje 

program, ali i znanje kako Hrvatsku povesti u pravome smjeru. 

Nadam se da mi je ovako neopreznome promaklo kako su se 

suverenisti dosad pozabavili s dva najveća hrvatska problema: 
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goruća situacija u Bosni i Hercegovini tj. položaj tamošnjih Hrvata 

te gospodarski oporavak, koja obadva dovode do galopirajućeg 

iseljavanja. 

Moji prijatelji, koji žive u Federaciji BiH, svoj položaj opisuju s dvije 

teške riječi: TURSKI ZULUM. Prevedeno: kad bi mogli, ne bi nam 

dali niti disati! To je možda malo pretjerano, međutim prolazi manje 

više nezapaženo, čak i među hrvatskim suverenistima. Ne samo to: 

hrvatski suverenisti nedavno su formirali zastupnički klub, u kojem 

je jedan zbilja ingeniozni političar, koji na nesreću izgleda ne zna je 

li prije Hrvat ili musliman. Ne ponaša se baš kao tuđmanovac, a to 

bi jedan suverenist morao biti, makar pomalo. 

Stranka ili pokret koja ima nejasan stav prema Bosni i Hercegovini, 

napose tamošnjim Hrvatima (u koje i ja spadam), ne može dobiti moj 

glas niti bilo koji oblik potpore. Budite sigurni da velika većina 

Hrvata izvan Hrvatske dijeli ovo mišljenje. 

Isto tako, ne znam čime bi suverenisti zaustavili rijeku iseljenika, kad 

bi od sutra sudjelovali u vlasti, pa recimo dobili mjesto ministarstva 

gospodarstva? Gdje su ideje? 

Sve se to može na vrijeme razriješiti. Dao Bog da su to samo moje 

crne misli.  

U tome smislu želim Vam puno biračke i ine inspiracije pri čitanju 

ove knjige! 

 

Dr. Josip Stjepandić 

Zagreb, 3.10.2019 
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ČIJA JE OVO PREDIZBORNA KAMPANJA? 

(Pismo dr. Juri Buriću) 
 

Dragi Jure, 

Tvoj tekst dobio sam jučer, a dan prije na predstavljanju moje knjige 

komentirao sam isto. Zahvaljujući Bujici to predstavljanje je dano na 

Internetu: 

https://www.facebook.com/groups/2432863783613271/permalink/2

510582499174732/ 

Zahvaljujem se na čestitki i Tebi i svima drugima koji su mi 

čestitali. 

Kao što znaš predstavljač je bio i admiral Davor Domazet Lošo. 

Kako je prethodni govornik dr. sc. Josip Stjepandić govorio i o 

predsjedničkom kandidatu dr. sc. Miroslavu Škori spomenuo sam 

kako je u izbornom timu dr. sc. Miroslava Škore. Konstatirao sam 

kako se ova izborna kampanja zapravo svela na dvoboj Škore i 

Plenkovića. Naime, upravo je naš admiral gostujući nedavno u Bujici 

upozorio kako su i predsjednica Kolinda Grabar Kitarović i Zoran 

Milanovići Plenkovićevi kandidati, ali mu je glavni kandidat 

Milanović s kojim se već tri puta sastao. Dodao sam kako je upravo 

slučaj o kome ti pišeš potvrdio da je to tako. 

Naime, ne vjerujem u slučajnosti. Ovo s njenim govorom u režiji 

njenog izbornog stožera koji je zapravo HDZ-ov (čitaj: Plenkovićev) 

stožer, pokazuje koliko je naš admiral bio u pravu. Zato već postaje 

komično kako su svi HDZ-ovci za Kolindu, a na samom početku 

naprave da joj se danas svi smiju. 

Jesi li gledao jučerašnju Bujicu gdje je „predsjednica“ bila gost 

poslije pet godina? 

Kako meni zamjeraju što se uopće petljam u ovakve teme kada sam 

ja znanstvenik, ovo je tema koja je itekako povezana sa znanošću jer 

su oba kandidata u znanosti. Škoro je doktor znanosti a Plenković 

magistar. 

A i oba Plenkovićeva kandidata su itekako u znanosti. Znamo već da 

je Predsjednica u svom mandatu – bila izvrsni doktorand koja treba 

uskoro postati i doktor znanosti. (Neću komentirati to što je Škoro 

https://www.facebook.com/groups/2432863783613271/permalink/2510582499174732/
https://www.facebook.com/groups/2432863783613271/permalink/2510582499174732/
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prije doktorirao, pa onda postao kandidat, a predsjednica se usudila 

pokazati svoje znanstvene ambicije tek kada je postala predsjednica.) 

Međutim, Milanović, iako ne pokazuje nikakve ambicije za 

formalnim titulama u znanosti je mnogo iznad njih. I iznad magistra, 

i iznad doktorandice i iznad doktora znanosti, vjerovali ili ne? 

Naime, u mojoj knjizi HRVATSKI GENOCID: NAPRAVILI 

ZEČEVE OD SRBA, Zagreb, 2014. možeš naći seriju tekstova u 

kojima predlažem Zorana Milanovića za akademika. Dakle za 

redovitog člana HAZU. 

A radi se o PET tekstova koji su pod naslovom: 

MILANOVIĆA ILI GOLDSTEINA ZA AKADEMIKA? 

Objavljeni u tjedniku 7Dnevno, 7. veljače 2014.; 14. 02. 2014. 14. 

03. 2014. 

i portalu Dnevno.hr, 12. 02. 2014.; 18. 02. 2014. 09. 03. 2014.; 12. 

03. 2014.; 17. 03. 2014. 

Podsjetit ću kako sam shvatio da je Milanović itekako zaslužio 

biti akademikom poslije njegovog sjajnog govora u Saboru o 

holokaustu i sjajnoj spoznaji o tome kako su ustaše, tj. Hrvati prvi u 

povijesti Europe započeli masovne egzekucije , pa sam konstatirao 

kako nema nikakve dvojbe o tome da ga se treba promovirati u 

hrvatskog akademika. 

Spomenut ću samo kako sam tada upozorio_ 

“Nema dvojbe kako je Milanovićeva kritika Crkve u Hrvata 

potpuno ispravna. Zar nisu svi biskupi trebali biti u Saboru u 

trenutcima kada predsjednik Vlade RH iznosi u javnost svoje 

veličanstveno otkriće o tome kako su ustaše, tj. Hrvati prvi u 

povijesti Europe započeli masovne egzekucije?” 

Dragi prijatelju, vjerujem da Vam je sada potpuno jasno koliko je 

predsjednik Vlade u pravu što je njegov izbor g. Milanović kome je 

učinjena velika nepravda pa nije još tada izabran za akademika.  

Toga je svjesna i gđa predsjednica. Uostalom na to nas je upozorio i 

predsjednik njenog izbornog stožera kada je najavio da će Plenković 

biti pobjednik na izborima već u prvom krugu, tj. da će u drugom 

krugu biti oba Plenkovićeva kandidata. 

Zato sam siguran da ni sada, kada je poslije onoga o čemu Vi pišete 

(„moj Vam je savjet odustanite od daljnje blamaže dok Vam nije 

kasno“.) ona neće poslušati Vas, jer s pravom smatra da je Plenković 
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u pravu, i da je njegov izbor Milanovića za budućeg predsjednika 

NAJBOLJI IZBOR. 

Da nije tako, ona bi Vas sigurno poslušala, odustala bi i podržala dr. 

Škoru. 

Dragi Jure, srdačan pozdrav od Tvog prijatelja. 

Josip Pečarić 

P.S. Vjerujem da su čelni ljudi sadašnje vlasti još tada primijetili 

koliko sam bio u pravu, znali su da naši znanstvenici – pogotovu ne 

oni u HAZU – nisu na dovoljno visokoj razini da bi razumjeli svu 

veličinu mog prijedloga, pa su sve učinili da postanem ruski 

znanstvenik. Stvarno su izuzetni, zar ne? 
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Datum:  Fri, 4 Oct 2019 09:39:46 +0200 

Šalje:  Jure Burić  

Prima:  pecaric@element.hr 

 

 

ČIJA JE OVO PREDIZBORNA KAMPANJA 

 

Čija je ovo predizborna kampanja gospođo Predsjednice? 

Vaša ili Vašeg PR-a? 

Po svemu sudeći Vaša nije, jer da jest ne biste dopustili da Vam 

ovako prozirno podmeću i od Vas rade “lutku na koncu” - koja se 

ne smije niti nasmijati, niti podignuti ruke u zrak, niti povisiti ton 

pa niti na koncu slušateljstvu i gledateljstvu zahvaliti, a da Vam 

Vaš PR to ne dopusti. 

Na što ste se sveli gospođo Predsjednice?, 

Vi koja imate i “stas i glas” kojem ne treba ništa popravljati već 

samo ono što Vam je dragi Bog da pametno upotrijebiti. 

I umjesto da te Božje darove pametno koristite, Vi suludo slušate 

tamo neke PR- ove “gelibtere” koji su produkt vremena i 

pomanjkanja zdravog razuma onih koji uopće njihove savjete traže. 

Pa kako smo mi uopće do sada funkcionirali. 

Ljudi su odavna dobre govore držali i ljude umješno uvjeravali i 

bez ovih “novih radnih mjesta”, koji mi sve više nalikuju na 
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asistente djece s posebnim potrebama. 

Što uopće možete u narednom vremenu očekivati, čemu li se 

nadati, kakvu potporu HDZ—a prihvaćati kad su Vas već na prvom 

koraku osramotili. 

Zamislite samo podlosti : podijeliti medijima nešto što je bilo samo 

isključivo 

namijenjeno Vama kako bi bili uvjerljiviji i pametniji. Ovako nešto 

ja nikad ne bih prihvatio jer bi pokazao svoju nesposobnost 

komuniciranja s ljudima i budućim biračima, 

Osim ako Vam nije bila nakana staviti na uvid umijeće Vaše glume, 

jer u današnjoj tehnici moguće je bezbroj puta ponoviti Vaš govor 

prateći naputke s papira i ocijeniti kakva ste glumica? 

Po meni jako, jako loša i moj Vam je savjet odustanite od daljnje 

blamaže dok Vam nije kasno. 

Ovo ne vrijedi samo za Vas već i za sve ostale kandidate koji bi 

Vašim stopama krenuli. 

I jedan mali istiniti osvrt. 

Bio sam nazočan prije par godina u jednom Saborskom uredu kad 

je jedna dama nešto pisala razgovarajući s nama, a onda je zamolila 

”trenutak šutnje”, jer je završavala pisanje govora ali ne svoga, već 

visokog HDZ -ovog dužnosnika, 

Kad je završila upitao sam je: jel’ to pišete često i je li tog “ 

pametnjakovića” stid barem pred Vama dok taj “svoj” govor 

“prodaje” nama. 

Samo se nasmijala, ali vidim da joj se i te kako isplatilo, jer je 

danas na vrhunskoj poziciji, 

Neka! 

Barem joj neće nitko govore pisati!!! 

 

Dr Jure Burić 

Ravno, 2.listopada 2019. 
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ŽELITE LI I DALJE VLAST KOJA RATUJE 

ČAK I S MATEMATIČKIM ČASOPISIMA? 

 
GOVOR NA POČETKU PREDSTAVLJANJA 
Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste došli 

na predstavljanje knjige koja u naslovu ima riječ MATEMATIKA. 

Da je problem s tom riječi u naslovu vidio sam s knjigom koja joj je 

prethodila MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, Zagreb, 2018. 

str. 347. Da sam umjesto riječi ‘pjesme’ stavio THOMPSON, a 

umjesto ‘nogomet’ VATRENI sigurno bi ljudima bila zanimljivija. 

Istina, sada postoji i riječ POLITIČARI, a kada se pogledaju i korice 

koje je opet izradio Branko Hrkač, nekako sve to asocira na 

MAJMUNSKA POSLA. 

Naravno pozvao sam i političare i to tako što sam npr. Predsjednici 

RH i predsjednicima Vlade i Sabora uz naslov ZBOG „BOJNE 

ČAVOGLAVE“ I ZDS SUKOB POLITIČARA I 

MATEMATIČKIH ČASOPISA napisao: 

S obzirom da sam vam svojevremeno (uzaludno) poslao moje knjige:  

Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska zaklada za 

znanost, Zagreb, 2017. str. 245. i  

Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji važna znanost, 

Zagreb, 2017. str. 212., a sada vam šaljem nastavak na njih i poziv 

na predstavljanje. 

Kao što sam očekivao, a u skladu s naslovima knjiga koje sam im 

poslao, nije bilo odgovora ni sada. 

Iz naslova pod kojim sam im poslao poziv jasno je da je ova knjiga 

povezana s prethodnim knjigama o onima koji su stradali zbog 

pozdrava ZA DOM SPREMNI. To su i Thompson i Šimunić. O 

nedavnom predstavljanju knjige JOSIP ŠIMUNIĆ I 'ZA DOM 

SPREMNI', Zagreb, 2019. str. 362 veliku reportažu dao je tjednik 

„Nacional“. Pišu o HVIDRI i slavljenu ustaškog pozdrava. Naravno 

srpskim slugama je uvijek drago sve podsjetiti na činjenicu da su 

hrvatske branitelje tijekom Domovinskog rata i sve do danas Srbi i 

njihove sluge u Hrvatskoj nazivali ustašama. Zato je i ovo 

predstavljanje u dvorani Udruge specijalne policije iz Domovinskog 
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rata RH, a organizirala ga je Udruga udovica hrvatskih branitelja iz 

Domovinskog rata RH Grada Zagreba i Zagrebačke županije. 

Zahvaljujem im na tome. 

Poslao sam isti poziv HRT-u s naslovom TREBAM LI SE 

ZAHVALITI HTV-U? (PISMO RAVNATELJU HRT-A), kada sam 

vidio da će biti veliki razgovor s jednim od glavnih likova u ovoj 

knjizi – onog političara koji nam dolazi sa Zagrebačkog sveučilišta 

– rektora tog sveučilišta. U novom pismu sam komentirao taj nastup 

tj. činjenicu da nisu ni pokušali osporiti navode o Rektoru iz ove 

knjige. Time su samo potvrdili vrijednost same knjige. 

Posebna zahvalnost predstavljačima. To su Prof. Đuro Vidmarović, 

predsjednik DHK-a, koji je napisao Predgovor, prof. dr. sc. Neven 

Elezović koji je i krivac što časopisi o kojima je riječ uopće postoje, 

a koga se vjerojatno sjećate s HTV-a kao zvijezde u kvizu “Brojke i 

slova”, i akademik Andrej Dujella o kome ćete i čitati u samoj knjizi. 

Tim redom će i oni govoriti o knjizi.  

Politolog i kolumnist Jure Vujić je bolestan. Tekst njegovog govora 

ću dobiti I nadam se da će ga netko objaviti. Kako je I ovo 

predstavljanje najavilo samo dva portala, ako ga nitko ne objavi 

sigurno će biti u drugom dijelu ove knjige. Naime, kako je ova knjiga 

posvećena mojim Q1 časopisima u njoj su samo tekstovi povezani s 

početkom napada na te časopise 

 

GOVOR NA KRAJU PREDSTAVLJANJA 
Još jednom veliko hvala predstavljačima. 

Prije neki dan dr. Stjepandić mi je poslao link teksta iz Nacionala: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-

dom-spremni-i-rusili-plenkovica/ 

Poslao sam ga jednom prijatelju. Odgovorio mi je: 

Ma te budale iz tog portala...kako su predstavljanje prenijeli kao 

ustaški dernek 

(…) takav vid pisanja o Hrvatima i našoj istini (misli na moju knjigu, 

JP) i povijesti očito bi trebao biti zabranjen pa njima, ali NEĆE IĆI.. 

samo to. 

Moj odgovor bio je: 

Zapravo su zgodni za komentiranje. 

Prvo što se vidi je kako o onome što smo govorili Jurčević i ja nije, 

u inače velikom tekstu, bilo ni riječi. 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Podsjećam na presudu Bojni u kojoj je jednako osuđeno ZA DOM i 

ZDS :) 

A Jurčević je jedini povjesničar, kako sam i naglasio na 

Predstavljanju, koji je uvijek govorio o oba pozdrava!!! 

A ja sam usporedio sa Đokovićeva TRI prsta! 

Zločest si prema novinarima - očito im je jasno da je glupo poslije 

toga pisati o USTAŠKOM pozdravu, a oni moraju. 

Zaključili smo njegovim odgovorom: 

Ah, za mene to "viša matematika". Hehehe... 

Moraju, jadni.. a i mi s njima... 

Ali zar nije sjajno kako „Nacional“ brani Plenkovića? Spominju ipak 

i mene jer sam u najavi admirala Davora Domazeta Lošu rekao kako 

je “pravi Plenkovićev kandidat Milanović” i da “moramo pobijediti 

Plenkovića”. 

Zapravo ja sam tvrdio da na izborima imamo dvoboj između 

Plenkovića i Škore, jer su i Kolinda Grabar Kitarović i Milanović 

Plenkovićevi kandidati. A slično našem Admiralu vjerujem da je 

glavni Plenkovićev kandidat doista Milanović. 

A meni je i neprirodno da Škoro nije kandidat ljudi koji su ono što 

su postigli u životu postigli radeći svoj posao, a ne zato što si bio u 

Ministarstvu vanjskih poslova pa si dobro naučio tko su gazde u 

svijetu i koga trebaš slušati. 

A i obećao sam da ću glasovati za Škoru. Svjedok mi je upravo 

akademik Dujella. Poslije jednog sastanka u Akademiji izašli smo 

zajedno s još jednim kolegom Na ulici me uhvatio za lakat jedan 

prolaznik: 

- Josip Pečarić? 

- Da! 

- Hercegovac iz Boke? Nazvao me po naslovu jedne moje 

knjige. 

- Da, taj sam. 

- Jesmo li za Škoru? 

- Jesmo! - Obećah mu.  

Tko zna naslov te moje knjige sigurno je pravi, zar ne? 

Da, izbori su pred nama i sve je u znaku tih izbora. 

Svojevremeno je Luka Podrug u Bujici citirao moju izjavu u svezi s 

izborima: 

Isključite televizor, a uključite mozak. 
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Baš jučer čitam jednog poznatog hrvatskog kolumnistu i vidim da 

sam jako pogriješio s tom izjavom. Čini mi se da mnogi, za koje 

vjerujem da itekako koriste svoj mozak, kada dođu izbori – 

ISKLJUČE GA! 

Prof. Vidmarović u svom Predgovoru za mene tvrdi: 

On je intelektualac suverenističkog opredjeljenja koji želi slobodno 

i samobitno razmišljati i ostvarivati slobodu javnog govora. 

A u jučerašnjem tekstu čitam kako smo mi 'suverenisti opsjednuti 

Aleksandrom Vučićem i Srbima, tako da smo isti kao oni, jer su Srbi 

isto tako u svojim medijima opsjednuti Kolindom i Hrvatima': 

Tako njihov medijski promotor Velimir Bujanac Kolindino 

ugošćavanje Vučića stalno koristi kao bazuku protiv nje. A isti taj 

Bujanac zaboravlja da je on u Bujici dao ogroman medijski prostor 

Vučićevu učitelju, četničkom vojvodi i ratnom zločincu, Vojislavu 

Šešelju, tepajući mu Vojo. 

Možete li vjerovati da je netko usporedio dovođenje predsjednika 

države koja je izvršila fašističku agresiju na Hrvatsku, a Predsjednica 

Hrvatske poziva u trenutcima kada su ponovo Srbi koristili laži o 

Jasenovcu na izložbi u SAD-u u dokazivanju genocidnosti hrvatskog 

naroda s činom dovođenja bilo koga sa strane nekog novinara u svoj 

show? A zapravo im je tim činom samo pružila potporu Srbima u 

njihovim lažima, što je Vučić i pokazao tijekom posjete. Kad 

isključiš mozak, to je moguće zar ne? 

Čitam dalje: 

K tome, Zekanoviću i suverenistima, koji ne daju Vučiću u Sabor na 

skup europskih Pučana, uzor je Orban, a isti taj Orban bio je najjači 

Vučićev lobist da ga se primi među europske Pučane!? Dakle, 

Orban, Vučićev lobist je Bujancima i Zekanovićima prihvatljiv, a 

njegov pulen Vučić nije? Protestira li Zekanović onda i protiv 

Orbana? Zna li Zekanović uopće išta o odnosima Budimpešte i 

Beograda? Očito-ne. 

Kad isključiš mozak doista možeš svima pokazati da ne znaš da 

Plenković sluša Pupovca. To znaju i na karnevalima gdje Plenković 

pleše kako Pupovac svira, zar ne? A da Pupovac javno ide u Beograd 

po Vučićeve instrukcije, to vide i mala djeca. Samo to ne vidiš kada 

isključiš mozak pa se čudiš što to zna i Orban koji je suverenist. Za 

razliku od hrvatskog kolumniste koji je isključio mozak Orban zna 

da je njegova razina Vučić u Srbiji i Plenković u Hrvatskoj. A znamo 
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i to da se divio Tuđmanovoj Hrvatskoj, a jasno je da mu se gadi 

poslušnička Plenkovićeva Hrvatska. Orbanovu zemlju nije napala 

Vučićeva Srbija već Hrvatska. Zato je logično da se Zekanović i 

hrvatski suverenisti drukčije ponašaju prema Srbiji od Orbana. 

Zajedno im je samo gađenje prema onima koji vjerno služe Srbe od 

čije su vojske hrvatski branitelji napravili zečeve. 

Još nešto od našeg kolumniste : 

 Kampanja postaje cirkus, pogotovo kada na istoj strani vidite 

Škorine Bujance zajedno s Mesićem i sličnima u koaliciji protiv 

Kolinde. Ali ne čudite se. Prije nego što je pobjegao od rata, Škoro 

je svoj put započeo 1990. u Savkinoj Koaliciji narodnog sporazuma, 

pa je prirodno da ga završi u Koaliciji narodnog nesporazuma, 

Da, kada isključiš mozak doista Ti je važnije to što je Škoro 90-ih 

bio za „hrvatsku ružu“ Savku, nego što je Kolinda sudjelovala u 

progonu i hapšenju hrvatskih generala, ili o njenom članstvu u 

nekakvim ložama i sl. A odavno sam napisao kako će biti lijepo 

slušati Kolindu pred izbore. Govorit će sve što i ja pišem godinama. 

Ali tko je toliko glup da joj vjeruje? 

Jasno je da će mnogi isključiti mozak pa otud i pitanje iz naslova 

ovog govora: 

ŽELITE LI I DALJE VLAST KOJA RATUJE ČAK I S 

MATEMATIČKIM ČASOPISIMA? 

Da u vrijeme izbora sve postaje cirkus, zar ne? 

 

HVALA? 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-

valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima
http://dragovoljac.com/index.php/razno/18857-zelite-li-i-dalje-valst-koja-ratuje-cak-i-s-matematickim-casopisima
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KONKURIRA LI GENERAL ROJS ZA 

SVEUČILIŠNOG PROFESORA IZ 

KNJIŽEVNOSTI? 

 
 

Profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko Tokić 

govoreći o mojim knjigama na Fakultetu Prirodoslovno-

matematičkih i odgojnih znanosti u (Glas Brotnja, 05. 12. 2014.) da 

su četiri stupa ‘Pečarićeve Hrvatske’ Franjo Tuđman, Dario Kordić, 

Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić. 

Prof. Tokić je čovjek iz struke pa je zato i moguće na tako 

jednostavan način, meni najdraži, opisati bit mojih knjiga kojih je 

već do tada bilo puno.  

Više puta sam napisao kako četiri osobe koje su neprijatelji hrvatske 

države i hrvatskog naroda najviše napadali, a predstavljaju 

najzaslužnije dijelove hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države 

i stvarno su u mojim knjigama ili sam čitave knjige posvetio njima. 

Nevjerojatno je da netko tko je general ne razumije da je to 

Pečarićeva Hrvatska o kojoj piše sveučilišni profesor kome su knjige 

struka. General tvrdi: 

“– Svaka čast Pečariću, ali ovoga je puta pretjerao – smatra Rojs. Ne 

znam iz kojih razloga nam nameće navedene kao „stupove“, kad od 

njih ima mnogo zaslužnijih. Na prvom mjestu je prvi hrvatskih 

predsjednik i vojskovođa dr. Franjo Tuđman, (to je „pogodio“), a 

potom su ratni ministar Gojko Šušak, Sveti Ivan Pavao II. i 

zagrebački nadbiskup i kardinal Franjo Kuharić. Ona trojica po 

kriteriju akademika mogu biti „stupovi“, nitko ne kaže da nemaju 

zasluga, ali nikako ne mogu biti prvi, pa čak ni među prvima. Ovo je 

za mene provokacija...“ 

Ali da pogledamo s kakvim argumentima naš general Rojs negira 

tvrdnju sjajnog sveučilišnog profesora iz Mostara.  

Prvi stup pripada onim najzaslužnijim i zbog toga najnapadanijim. i 

sigurno je da u taj stup pored dr. Tuđmana stoji ratni ministar obrane 

Gojko Šušak, general Bobetko i dr. 



               VRATITI HRVATSKU NARODU 41 

 

 

Zašto je Profesor izabrao Tuđmana, a ne nekoga drugog da 

predstavlja ovaj dio zaslužnih, a napadanih iz mojih knjiga tj. za 

predstavnika prvog stupa ‘Pečarićeve Hrvatske’? Spomenut ću samo 

neke moje knjige o Predsjedniku: 

Srpski mit o Jasenovcu / Skrivanje istine o beogradskim konc-

logorima, Hrvatski povijesni institut, Zagreb, 1998. Već knjiga Za 

hrvatsku Hrvatsku, Element, Zagreb, 2001 je posvećena 

Predsjedniku. U nekoliko knjiga je njegovo ime u naslovu ili 

podnaslovu: 

Trijumf tuđmanizma, Zagreb, 2003.; Nepoćudne knjige / Trijumf 

tuđmanizma 2, Zagreb, 2003. I s akademikom Dubravkom Jelčićem 

Tuđmanove tri sekunde, Zagreb, 2004., a drugo prošireno izdanje, 

Zagreb, 2007. 

Međutim o predsjedniku Tuđmanu je bila već prva moja 

publicistička knjiga Srpski mit o Jasenovcu / Skrivanje istine o 

beogradskim konc-logorima, Hrvatski povijesni institut, Zagreb, 

1998. Naime, to je bio polemički odgovor na knjigu dr. Milana 

Bulajića iz Beograda Tuđmanov Jasenovački mit. 

Generalu Rojsu to znači da sam ja (a zapravo profesor Tokić) 

“pogodio” Tuđmana za prvi stup. Vjerovali ili ne? 

General Rojs doista spominje i četvrti stup po prof. Tokiću. Ali 

morali bi ga proširiti iz Crkve u Hrvata u Katoličku crkvu onda bi u 

taj stup sigurno išli i Papa Ivan Pavao 2. i kardinal Kuharić. U mojim 

knjigama, a vjerojatno i uopće je iz Crkve u Hrvata najnapadaniji 

biskup Košić, To je profesor Tokić itekako dobro znao uočiti. To mu 

je struka. Istina u objavljenom tekstu na kamenjaru naš general tvrdi 

kako i biskup Košić to ne razumije, ali biskup to meni nije rekao, pa 

to ne mogu komentirati. Bilo kako bilo o tom četvrtom stupu imam 

knjigu. 

Spomenut ću i druga dva stupa, po prof. Tokiću, kojima sam posvetio 

veliku pažnju tj. knjige. Uz Darija Kordića kasnije smo zajedno prof. 

Tokić i ja dodali i generala Praljka. 

Na nedavnoj promociji knjige o Kordiću, prof. Tokić je u Zagrebu 

doživio prave ovacije. Knjigu su predstavljali i biskup Košić i 

Zvonimir Hodak. 

O general Praljku smo dr. sc. Miroslav Međimorec i ja izdali zajedno 

slijedeće knjige:  

General Praljak, Zagreb, 2017. Str. 375. 
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General Praljak, drugo prošireno izdanja, Zagreb, 2017. str. 451. 

General Praljak II. U obrani hrvatskog naroda, Zagreb, 2018.  

General Praljak III. S prijezirom odbacujem Vašu presudu, Zagreb, 

2018. 

M. Međimorec, J. Pečarić, General Praljak IV. S prijezirom 

odbacujem Vaše podaništvo, Zagreb, 2018. 

Što se tiče trećeg stupa o onima u RH koji su svoj talent stavili u 

obranu Hrvatske i koji su zbog toga najnapadaniji doista je prof. 

Tokić dobro uočio da imam niz knjiga o Marku Perkoviću 

Thompsonu i doista se nadam da je i general Rojs uočio koliko su ga 

napadali zbog toga. Evo i nekih knjiga koje pokazuju da je 

sveučilišni profesor književnosti ipak profesor: 

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 

2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. str. 347. 

Posebno mi je zanimljiva tvrdnja našeg generala: „Ovo je za mene 

provokacija“ 

Naime i general Rojs je bio potpisnik peticije ZDS kojom smo branili 

Thompsona i njegovu Bojnu Čavoglave. Tada nismo ni znali da je 

dan prije nedolaska u Knin Predsjednica bila i protiv HOS-a u 

mimohodu u Zagrebu. 

Zato se na Thompsona odnose i knjige: 

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 

312 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Ipak, možda naš general nije pokušao postati profesor književnosti 

umjesto profesora Tokića! Ipak ovi podatci koji pokazuju otkud 

takve tvrdnje profesora Tokića pokazuju krajnju neozbiljnost našeg 

generala. 

Lako je moguće da je po srijedi samo strah od kandidature dr. sc. 

Miroslava Škore. Da doktora znanosti, što naša predsjednica 

pokušava postati tijekom svog predsjednikovanja.  



               VRATITI HRVATSKU NARODU 43 

 

 

Ali i tu moramo spomenuti prof. Tokića. On je na Sveučilištu u 

Osijeku započeo svoju znanstvenu karijeru. Kada je u ratu postao 

političar u BiH prekinuo je znanstvenu karijeru. Kada su mu strani 

gubernatori zabranili daljnje bavljenje politikom jer je bio 

nepokolebljivi borac za hrvatske interese vratio se znanstvenoj 

karijeri, doktorirao i sada je sveučilišni profesor.  

Nadam se da ove generalove ambicije za profesuru iz književnosti, 

nisu zbog doktorata. A za to izgleda treba prvo postati predsjednik 

 

Josip Pečarić 

 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-

rojsu/ 
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-

general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

 

 

  

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
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JEDINO ŠKORO GOVORI O FAŠISTIČKOJ 

SRPSKOJ AGRESIJI! 

(PISMO DR. STJEPANDIĆU) 

 
Dragi imenjače, 

Zahvaljujem Ti na tekstu ZAŠTO JE DOBRO BIRATI 

MIROSLAVA ŠKORU, koji je objavio i portal Hrvatsko nebo: 

https://hrvatskonebo.org/2019/12/01/dr-j-stjepandic-zasto-je-dobro-

birati-miroslava-skoru/  

Vidim da si pisao i o Predsjedničinom odnosu i prema našoj Peticiji 

ZDS i prema mojoj obitelji. Zapravo Te dvije stvari su povezane. 

Naime, odnos i hrvatskih vlasti i većeg dijela oporbe prema ZDS se 

promijenio pojavom velikosrpskog Memoranduma SANU 2. A 

srpsko-hrvatska koalicija koja danas vlada Hrvatskom itekako vodi 

računa o tome da su u skladu s tim Memorandumom. Do Peticije 

ZDS mene se samo prešućivalo, a poslije Predsjedničinog napada na 

Peticiju ZDS počelo je i sa onim o čemu si Ti pisao u Tvom tekstu. 

Pravi otpor su im pružili samo moji matematički časopisi, koji njima 

nisu dobri, a oni su uvršteni u najbolje Q1 svjetske znanstvene 

časopise.  

Zato sam na Predstavljanju knjige o Šimuniću i naglasio da su 

Predsjednički izbori dvoboj Plenkovića i Škore, tj. da su i Grabar 

Kitarović i Milanović zapravo Plenkovićevi kandidati. 

Sigurno Ti je poznato da sam napisao da će Grabar Kitarović u 

kampanji govoriti sve ono što sam ja godinama pisao, i konstatirao 

da joj samo budale danas mogu vjerovati.  

Meni je to današnje njeno hrvatovanje (valjda Vučićevskog tipa) 

gadljivo. Npr. na četiri moje knjige i dr. Međimorca o generalu 

Praljku stavljena je njena izjava o Praljku, kao podsjetnik što je 

govorila prije nego što su im gazde zabranile svaki pomen o njemu. 

Nedavno je general Sačić u Bujici ispričao kako je ona  napala 

generale zbog podrške generalu Praljku i sada imamo njeno 

objavljivanje Praljkove fotografije, 

Ali vratimo se Pozdravu ZDS i dr. sc. Miroslavu Škori. 

https://hrvatskonebo.org/2019/12/01/dr-j-stjepandic-zasto-je-dobro-birati-miroslava-skoru/
https://hrvatskonebo.org/2019/12/01/dr-j-stjepandic-zasto-je-dobro-birati-miroslava-skoru/
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Vjerujem da si pročitao članak: ŠKORO O POZDRAVU 'ZA DOM 

SPREMNI': ON PRIPADA PONOSNOJ GENERACIJI KOJA JE 

POBIJEDILA SRPSKI FAŠIZAM  

https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-

pripada-ponosnoj-generaciji-koja-pobijedila-srpski-fasizam-

173310/  

Vjerojatno si primijetio da nije bilo puno komentara oko činjenice da 

je on govorio o srpskom fašizmu. 

Nikome to nije u interesu. 

Mediji jer bi rasprava o tome pokazali kako su oni ti koji provode 

Memorandum SANU 2. u zaštiti srpskog fašizma. 

A političarima srpsko-hrvatske koalicije to itekako ne bi odgovaralo, 

jer bi pokazalo mnogima što oni zapravo rade, tj. da i ta stvarna 

koalicija na vlasti čiji su kandidati i Grabar Kitarović i Milanović 

služe tom velikosrpskom projektu. 

O srpskom fašizmu napisao sam niz tekstova pa i knjigu (J. Pečarić, 

Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska, Zagreb, 2015.) 

koja o tome govori već u naslovu. 

Predsjednici sam u tome pisao iste te godine u otvorenom pismu o 

hrvatskom branitelju Veljku Mariću: 

 „Ono što mi moramo uraditi jeste obnoviti naša sjećanja i spoznaje 

o stvarnoj prirodi velikosrpske agresije. Nedavno je i prof. dr. sc. 

Andrija Hebrang u emisiji Bujica upozorio kako se radilo o 

fašističkoj velikosrpskoj agresiji na našu domovinu. Vjerujem da se 

i Vi sjećate kako je Milošević svoju ideologiju gradio upravo na 

primjerima Hitlera i Mussolinija. I dok je Hitler govorio: Njemačka 

će biti svjetski faktor ili je neće biti. Milošević je: Srbija će biti 

cela ili je neće biti. Ili Hitler: Njemačka i Austrija su dva oka u 

istoj glavi. A Milošević: Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj 

glavi. Mi danas u Hrvatskoj, vjerojatno i u cijelom svijetu imamo 

jedine istinske antifašiste iz druge polovice prošlog stoljeća koji su 

pobijedili fašizam. TO SU HRVATSKI BRANITELJI KOJI SU 

POBIJEDILI FAŠISTIČKOG AGRESORA. Veljko Marić je dakle 

istinski antifašist koji umire u zatvoru zemlje koja je izvršila 

fašističku agresiju na njegovu domovinu.“ 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-

otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske 

https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-pripada-ponosnoj-generaciji-koja-pobijedila-srpski-fasizam-173310/
https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-pripada-ponosnoj-generaciji-koja-pobijedila-srpski-fasizam-173310/
https://direktno.hr/domovina/skoro-o-pozdravu-dom-spremni-pripada-ponosnoj-generaciji-koja-pobijedila-srpski-fasizam-173310/
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
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Zapravo Škoro nam govoreći o srpskom fašizmu poručuje da on neće 

služiti svjetskim moćnicima koji su stajali iza srpske fašističke 

agresije, a vlast svojom šutnjom da će im i dalje vjerno služiti. 

Na izborima će hrvatski narod pokazati koja im od te dvije opcije 

više odgovara. 

Lijepo Te pozdravlja, Tvoj, 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-

govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
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PRILOG 

 

DR. SC. JOSIP STJEPANDIĆ 

 

ZAŠTO JE DOBRO BIRATI MIROSLAVA 

ŠKORU 
 

Javljaju mi se mnogi poznati i nepoznati ljudi te me pitaju zašto sam 

ja odjednom protiv Kolinde Grabar Kitarović. 

U nemogućnosti da odgovorim svakome pojedinačno htio bih kratko 

razložiti zašto podupirem Miroslava Škoru, a ne Kolindu Grabar 

Kitarović. 

U jednome društvu u jesen 2013. godine predložio sam nazočnim 

političarima da se rano pobrinu za predsjedničkog kandidata 

domoljubnog svjetonazora, jer je bilo jasno da tadašnji predsjednik 

Yugosipović potpuno kontrolira medije te stoga ima velike izglede 

za drugi mandat. Čak sam na stol bacio jedno poznato, ali potpuno 

atipično ime. Uzvratio mi je jedan bivši potpredsjednik Vlade svojim 

karakterističnim plačnim glasom da samo Andrej Plenković te 

Kolinda Grabar Kitarović imaju izglede na pobjedu. Nekoliko 

mjeseci kasnije Yutarnji list otkrio je tajnu da će Kolinda Grabar 

Kitarović na prijedlog Budisava Lončara biti kandidatkinja HDZ-a. 

U predizbornoj kampanji godine 2014. svojim skromnim sredstvima 

podupirao sam Kolindu Grabar Kitarović te se razgaljeno veselio 

njezinoj pobjedi. 

Prvi potezi koje je učinila nisu se samo meni svidjeli, pogotovo 

vanjskopolitička orijentaciju na Srednju Europu. Prijatelji su me 

upozoravali da iza privlačne vanjštine stoji skriveno neko drugo, 

prevrtljivo i licemjerno lice. 

Bilo kako bilo, moja, u međuvremenu preminula majka držala je 

dugo u svojoj sobi sliku nas dvoje, snimljenu na jednoj dobrotvornoj 

priredbi. 

Prvi crv sumnje javio se kad se nije pojavila na Thompsonovu 

koncertu u povodu Dana pobjede 2015. godine, iako je bila 
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najavljena, te preko nekog službenika iz svog ureda grubo odbila 

našu peticiju za uvođenje pozdrava „Za Dom spremni“, kojom smo 

reagirali na medijsku hajku na Thompsona. 

Nakon toga došla je tzv. kurikularna reforma, u kojoj je držala stranu 

onome čupavom šarlatanu, koji se usprkos tobožnjoj izvrsnosti 

morao vratiti tamo od kamo je došao. Na moje pismo dobio sam 

uopćeni odgovor da će sve biti dobro. Kao što dobro znamo, stvari 

su u međuvremenu potpuno izmakle kontroli. Koristi su imali samo 

dobavljači tableta. 

Nakon toga obraćao sam se Predsjednici u više navrata s konkretnim, 

konstruktivnim prijedlozima. Nikad nisam dobio niti potvrdu 

primitka, a kamoli odgovor. 

Inače, kome god u Njemačkoj pišem, dobijem odgovor najkasnije za 

dva tjedna, što je polovica zakonskog roka. 

Najviše me zasmetala Predsjedničina šutnja u slučaju teških povrjeda 

zakona, Ustava te općih ljudskih prava na štetu akademika Josipa 

Pečarića i njegove obitelji. O tome su napisane cijele knjige, koje su 

joj uručene. 

Moj skromni doprinos obrani prava i digniteta moga dragog prijatelja 

sastojao se u više peticija, koje su potpisali znanstvenici i stručnjaci 

širom svijeta. Peticije su bile upućene Predsjednici Republike te 

Predsjedniku Vlade – bez odgovora i reakcije. Uobičajena svjetska 

praksa, koju bi bivša pomoćnica Glavnog tajnika NATO morala 

znati, sastoji se u tome da se sadržaj peticije razmotri te podnositelji 

izvijeste o mogućem rješenju. 

Istodobno je Predsjednica lila krokodilske suze nad mladim ljudima, 

koji u velikom broju napuštaju Hrvatsku. Očigledno si nikad nije 

postavila pitanje kako npr. jedan mladi matematičar može vjerovati 

da će ikad ostvariti sigurnu egzistenciju u Hrvatskoj kad vidi kako 

vlast postupa prema jednom od najvećih hrvatskih znanstvenika 

današnjice. 

Bilo je još nekih drugih tema (Istanbulska konvencija, Marakeški 

sporazum, referendumi), kod kojih sam očekivao da će Predsjednica 

čvrsto stati uz one koji su je birali, ali nije. 

Onda se dogodio posjet onog četnika te izjava Predsjednice o 

MARGINALCIMA. Presjeklo me! 

Budući da neke od tih MARGINALACA osobno poznajem, tu sam 

kletvu primio osobno te se od tada smatram MARGINALCEM. Ako 
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ćemo pravo, za svaku vlast nakon predsjednika Tuđmana to sam bio 

i ostao. Sad mi je to samo bilo nedvosmisleno rečeno. 

Priželjkivao sam da će se hrvatski domoljubi konačno uspjeti 

dogovoriti oko jednog zajedničkog predsjedničkog kandidata. Iako 

to nije skroz uspjelo, pojavio se jedan kandidat, koji je u mnogim 

svojstvima ispred Kolinde Grabar Kitarović. 

S motrišta birača situacija je vrlo jednostavna kod ovih izbora, jer se 

možemo poslužiti jednostavnom eliminacijom. 

Dužnost predsjednika Republike Hrvatske vrlo je zahtjevna te 

iziskuje niz sposobnosti, poglavito upravljačkih. Stoga, tko nije 

vodio niti selo niti vlastitu uspješnu tvrtku, nije dostojan kandidature 

za PRH. Ne sporeći plemenite nakane i dobre planove većine 

kandidata, ovaj uvjet ispunjavaju samo Kolinda Grabar Kitarović te 

dvojica protukandidata. 

Znači preostaju samo tri (3) realna kandidata. 

Tko bira jednog bivšeg visokog dužnosnika, kojem nerado 

spominjem ime a zbog velike štete koju je već učinio Republici 

Hrvatskoj zaslužuje da ga se nazove "LUPEŽ S KARAKTEROM", 

bira PROPAST. Takvom se kandidatu ne smije dati NITI JEDAN 

GLAS! 

Tako preostaju još dvoje kandidata. 

U čemu je Kolinda Grabar Kitarović bolja od Miroslava Škore? 

Koliko god o tome razmišljao, ne vidim niti jednu prednost. 

Kolinda Grabar Kitarović imala je svoju priliku, koju je očigledno 

olako propustila. 

Nije da predsjednica nema nikakve ovlasti. Njezin potpis potreban je 

za imenovanje veleposlanika, pa se dogodila teška afera u 

Ministarstvu vanjskih i europskih poslova, za veleposlanika u Brislu 

imenovan je čovjek za kojim se vuku afere, cestar je umalo postao 

konzulom itd. 

Druga stvar koja odmah bode u oči su pomilovanja. Dok se prema 

bivšim pripadnicima četničkih postrojbi postupa vrlo blago, jer tamo 

nema zapovjedne odgovornosti, svjedoci smo da su hrvatski 

branitelji izloženi strogom progonu upravo po zapovjednoj 

odgovornosti, pa se očekuje da bi Tomislav Merčep mogao umrijeti 

u zatvoru, a da mu nije dokazan niti jedan neposredan zločin. 

Zadaća Predsjednice Republike bila bi iskoristiti instrument 

pomilovanja te na taj način makar ublažiti njegovu tešku sudbinu. 
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Bojim se da takav postupak Kolinde Grabar Kitarović ne ćemo 

dočekati, pa makar dobila još deset mandata. Za nju Tomislav 

Merčep izgleda ne postoji kao predmet djelovanja. 

Njezin najveći problem je da nije SPREMNA, a ništa ne čini da to 

promijeni! 

Dok bi Zoran Milanović Hrvatsku rado poveo u PROPAST, Kolinda 

Grabar Kitarović rado bi zadržala postojeće stanje stagnacije i 

laganog pada. 

Nasuprot tome, Hrvatska nasušno treba promjene! 

Stoga mi MARGINALCI glasamo za Škoru, jer je najbolji od 

ponuđenih kandidata. 

Oni drugi, koji se osjećaju kao ELITA, neka glasuju kako im je 

pravo. 

Pozivam sve časne hrvatske birače, pogotovo one koji su prije 5 

godina svoj glas dali Kolindi Grabar Kitarović, da pristupe 

predsjedničkim izborima te svoj glas daju Miroslavu Škori, 

kandidatu hrvatskog naroda. 

Izbor Predsjednika Republike nije pitanje za ili protiv jedne osobe, 

nego koji će kandidat najbolje obavljati tu dužnost. 

Stoga:  

SAD IL‘ NIKAD! 

Čim Škoro preuzme dužnost, odmah ćemo zahtijevati promjene, ako 

bude oklijevao. 

 

Dr. Josip Stjepandić, 30.11.19 

http://glasbrotnja.net/dr-josip-stjepandic-zasto-dobro-birati-

miroslava-skoru/  

 

 

  

http://glasbrotnja.net/dr-josip-stjepandic-zasto-dobro-birati-miroslava-skoru/
http://glasbrotnja.net/dr-josip-stjepandic-zasto-dobro-birati-miroslava-skoru/
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AKADEMIK PEČARIĆ: Predsjednički izbori će 

biti dvoboj Škore i Plenkovića! 

 
Predsjedničke izbore doživljavam kao dvoboj između Miroslava 

Škore i Andreja Plenkovića, jer su i Kolinda i Milanović 

Plenkovićevi igrači - izjavio je u Bujici na Z1 televiziji akademik 

Josip Pećarić, uz napomenu da “svo troje dolaze sa Zrinjevca, a tamo 

su naučili kako slušati svjetske gazde, a ne bilo Hrvatskog naroda”. 

To je ista ekipa iz Ministarstva vanjskih poslova – kaže akademik 

Pečarić i nastavlja: - Oni nisu kao Škoro i ništa u životu ne postižu 

sami. Dobro znaju tko vlada svijetom, koga treba slušati i kako će 

sigurno napredovati u životu. Oni sigurno neće biti proganjani kao ja 

i mnogi od nas, koji smo hrvatski nacionalisti u najboljem smislu te 

riječi. Ako pogledate što oni rade, a što rade Srbi, vidjet ćete da tu 

nema velike razlike! 

 

GLAS ZA KOLINDU JE GLAS ZA MILANOVIĆA, ZATO JER 

GA NE MOŽE POBIJEDITI! 

“Jedino Škoro govori o fašističkoj srpskoj agresiji na Republiku 

Hrvatsku,” rekao je akademik Pečarić i argumentirao: ”Mi u 

Hrvatskoj stvarno imamo prave antifašiste, a to su hrvatski branitelji 

koji su pobijedili srpski fašizam! Baš tako je i Škoro rekao. Sada 

napokon imamo čovjeka koji govori i precizno definira da je agresija 

na Hrvatsku bila fašistička agresija i da su hravstki branitelji istinski 

antifašisti, a ovi koji sebe nazivaju antifašistima, zapravo su “crveni 

fašisti”. Churchill je svojedobno rekao da će se najveći fašisti u 

budućnosti zvati antifašisti. To su upravo oni koji se danas u 

Hrvatskoj pozivaju na navodni antifašizam, a sigurno su navijali da 

Milošević pobijedi devedesetih.” 

Imamo vlast i oporbu koje su se zapravo ujedinile - smatra akademik 

i dodaje: - Imamo srpsko-hrvatsku koaliciju, a to govore i mnogi 

drugi… Ja namjerno kažem srpsko-hrvatsku, a ne hrvatsku-srpsku. 

jer zna se da je na čelu te koalicije ipak Pupovac! Svaka čast Srbima, 

oni su uspjeli u tome da hrvatska vlast i oporba sprovode velikosrpski 

‘Memorandum 2’ SANU-a.” 
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Glas za Kolindu je glas za Plenkovića - rečeno je u emisiji, ali je 

iznijeta još jedna teza: - Glas za Kolindu je glas za Milanovića, zato 

jer ga ne može pobijediti! 

Na izborima prije pet godina akademik Pečarić je podržavao Kolindu 

Grabar-Kitarović, ali ga je razočarala zbog ograđivanja od pozdrava 

'ZDS' i dovođenja Vučića u Zagreb. Akademik smatra da je to učinila 

pod snažnim pritiskom izvana: - Kolinda je Vučića dovela baš u 

trenutku kada je Srbija u New Yorku napravila veliku antihrvatsku 

izložbu o Jasenovcu. Ona nije dobila pritisak izvana. To je blago 

rečeno, to joj tepate… Ona je dobila naređenje koje mora izvršiti i 

dovela je Vučića u Hrvatsku! I danas govori da bi ga opet pozvala! 

 

AKADEMIK PEČARIĆ PODRŽAVA ŠKORU! 

Akademik Josip Pečarić zahvalio se u Bujici predsjednici što je i 

njega nazvala “marginalcem”: - Iako se ne osjećam marginalcem, ja 

sam se zahvalio kada je ona to rekla. Bez obzira što je bila u 

Trilaterali, ona je tu i tamo pokazivala neke mrvice suverenističke 

politike i nadao sam se da ćemo je ipak uspjeti dobiti na našu stranu. 

No, kada mi je zamjerila što smo peticijom branili Thompsona i 

‘ZDS’ i kada je to nazvala “provokacijom”, sve je postalo jasno. Od 

tada je počeo napad na mene, moju obitelj i moj rad. 

Jedan od najcjenjenijih hrvatskih akademika sada podržava dr. 

Miroslava Škoru: - Normalno da ću podržavati čovjeka kao što je 

Škoro! Sve što sam postigao iz matematike kao znanstvenik, 

postigao sam svojim talentom. Škoro je također sve u svom životu 

postigao svojim talentom. On je doktor znanosti i to je njemu jedna 

od puno stvari u kojima je također bio uspješan, a meni je to 

prevažno. Imate Kolindu Grabar-Kitarović koja pokušava doktorirati 

i to kao predsjednica! To je sramotno. A da ne spominjem kod kojega 

druga i na kojem fakultetu… 

Akademik nije ostao dužan niti jugoslavenskoj ljevici, pa je Titove 

komuniste optužio za prodaju njegove rodne Boke Kotorske Crnoj 

Gori: - Boku je Crnogorcima prodala Komunistička partija! 

 

MILANOVIĆ SVOJE ZLOČINCE ŠTITI, A MI NAŠE JUNAKE 

ZATVARAMO! 

“Pohvalio" je Zorana Milanovića zbog ‘Lexa Perković’: - Milanović 

se boro za svoje zločince, a mi svoje generale šaljemo u zatvor. 
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Nemojte misliti da je on lošiji od nas, on je bolji za svoje! On se bori 

za njih, za udbaške zločince… A mi svoje heroje, junake kakve svijet 

nikada nije vidio, koji su stvorili državu, unatoč protivljenju najvećih 

svjetskih moćnika, mi njih zatvaramo, zato što oni koji su podržavali 

fašističku agresiju na Hrvatsku to traže od tzv. hrvatskih vlasti. 

Akademik Pečarić je u svjetskih Top 10 matematičara, ima najviše 

objavljenih znanstvenih radova od svih naših akademika, no politika 

mu je strast i zbog publicistike ima velikih problema. Angažiran je 

na Matematičkom institutu moskovskog sveučilišta RUDN, ali ne i 

u Hrvatskoj: - Istina je da mi se cijeli život zatvorio u krug. Moj tata 

je bio u zatvoru za vrijeme komunizma. Majku su mi ucjenjivali da 

će joj dati posao, ako se odrekne oca, a trebalo je nas troje 

prehraniti… Nije ga se odrekla i godinu dana morali smo živjeti bez 

ikakvih primanja. Danas je i moja kćerka izgubila posao zbog mene, 

a njezin odvjetnik Hodak je rekao da se to ne bi dogodilo da se 

odrekla oca… Na Filozofskom fakultetu za nju nema mjesta. 

Jedan od razloga zbog kojeg je kćerka akademika Pečarića izgubila 

posao na zagrebačkom Filozofskom fakultetu, bilo je njegovo 

otvoreno protivljenje primanju Ive Goldsteina u HAZU: - Bila bi 

strašna sramota da je Ivo Goldstein postao akademik! Jedan poznati 

povjesničar tada mi je rekao da sam spasio Akademiju, jer da smo 

primili Goldsteina, postali bi ‘Akademija redikula’. 

Akademik Pečarić osudio je u emisiji napade na riječkog 

vjeroučitelja Marina Miletića. Drago mu je što je popularni 

vjeroučitelj podržao nezavisnog predsjedničkog kandidata Miroslava 

Škoru, što su u Rijeci zabilježile kamere Bujice: - Učiteljsko 

zanimanje u Južnoj Koreji je najcjenjenije zanimanje. Mnogi sa 

znanstvenih fakulteta tamo prelaze na učiteljske fakultete. Južna 

Koreja cvijeta zato što djecu uče najbolji. No, nas ne zanima 

južnokorejski model, mi smo bliži Sjevernoj Koreji. 

 

CIJELU EMISIJU POGLEDAJTE OVDJE: 

 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4   

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
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ŠTO JE GORE TAMBURANJE ILI ISPIJANJE 

ŠAMPANJCA? 

  
Pročitao sam samo pola naslova o tome što govori predsjednička 

kandidatkinja Kolinda Grabar Kitarović i nisam mogao doći k sebi: 

Kolinda Grabar Kitarović: ‘Neki su tamburali po Americi dok smo 

mi ovdje davali potporu ljudima. 

https://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-neki-su-tamburali-

po-americi-dok-smo-mi-davali-potporu-ljudima/ 

Zašto? 

Prvo sam pomislio da gđa kandidatkinja i trenutna predsjednica ima 

bračnih problema pa prebacuje suprugu što je u ratu samo davao 

potporu ljudima jer piše u  množini. 

Zatim sam pomislio da misli na onoga čiji je kandidat dakle na 

Predsjednika Vlada Plenkovića i čuvenu Briselsku bojnu. Nešto 

slično govori i general Glasnović u Bujici: 

http://glasbrotnja.net/general-glasnovic-padao-berlinski-zid-

plenkovic-isao-stazama-revolucije-proucavao-marxa-kardelja/ 

Na kraju sam shvatio da je dr. sc. Miroslav Škoro i kompozitor i 

pjevač pa svira i tamburu uz sve ostalo što on jeste, pa gđa 

Predsjednica voli isticati tamburicu jer joj je za doktorat znanosti 

trebalo biti prvo predsjednica, a dr. Škoru nije. 

Ipak, valjda joj je jasno da će to svima biti jasno da se radi o tome.  

Pa zašto joj je to trebalo? 

I onda se sjetih da ima itekako važan razlog za to. 

Bolje je da se priča o Škorinom tamburanju nego o njenom ispijanju 

šampanjca s Carlom del Ponte u trenucima kada su uhitili generala 

Gotovinu. 

Zanimljivo je da je o tome i o takvim ljudima danas pisao Zvonimir 

Hodak u tekstu KAKO JE SLOBA SMODLAKINE 'SOKOLE' 

PRETVORIO U 'ZEČEVE': 

Na fejsu strši jedno jednostavno pitanje: "Zašto Srbi imaju pravo na 

traume od prije 78 godina, a Hrvati nemaju pravo na traume koje su 

se dogodile prije 28 godina i kasnije?". Na to pitanje je, međutim, 

još davno odgovorio Antun Gustav Matoš referirajući se na hrvatska 

legendarna izdajstva i urođena poltronstva. Mogli bi započeti od 

https://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-neki-su-tamburali-po-americi-dok-smo-mi-davali-potporu-ljudima/
https://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-neki-su-tamburali-po-americi-dok-smo-mi-davali-potporu-ljudima/
http://glasbrotnja.net/general-glasnovic-padao-berlinski-zid-plenkovic-isao-stazama-revolucije-proucavao-marxa-kardelja/
http://glasbrotnja.net/general-glasnovic-padao-berlinski-zid-plenkovic-isao-stazama-revolucije-proucavao-marxa-kardelja/
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Zvonimirove kletve. Možda je ipak bolje uzeti neki noviji primjer. 

Ono što se dogodilo 7. prosinca 2007.g. Tog je dana "demokratska, 

antifašistička u suštini projugoslavenska Hrvatska" skočila od 

zadovoljstva na svoje rahitične nožice. Lišen je bio slobode Ante 

Gotovina, ratni pobjednik, čovjek koji je 5. kolovoza 1995.g. stavio 

konačnu točku na hrvatsku državnost. Tadašnje Šeksova nadahnuta 

krilatica "Locirati, identificirati, uhititi i transferirati" je razveselila, 

štoviše razgalila duše naših progresivnih "antifa", JNA penzionera, 

orjunaša, jugo-nostalgičara i petokolonaša. Osjećali su u zraku 

blaženu sigurnost. Dolijao je…! Haag će "zabiti zadnji čavao u lijes 

Tuđmanove države", kako je to kasnije bila proročanski napisala 

novinarka Jutarnjeg prije izricanja drugostupanjske presude. Od tog 

7. prosinca 2007.g. karta je krenula sve "kriptokomuniste" tako da 

su prvostupanjsku presudu dočekali kao očekivanu kaznu onima koji 

su se drznuli dirnuti u njihovo "bratstvo i jedinstvo". 

Unatoč razgaljenosti osuđujućom presudom generalu, sama kazna 

od 24 godine robije nekako im se činila kao truli kompromis. No tu 

je i drugostupanjski sud pa im je ostala još uvijek živa nada kako je 

moguće i povišenje kazne. E, ali onda je došao sudac Theodor 

Meron. On je 19. listopada 2011.g. bio izabran za predsjednika Suda 

za bivšu Jugoslaviju. Zahvaljujući baš njemu drugostupanjska 

presuda je šokirala sve te razgaljene "kriptokomuniste". Donesene 

su oslobađajuće presude za oba generala i to tako da su tri suca bila 

za oslobađanje i nadglasali ona dva koja su bila za osuđujuće 

presude. Bila je to pobjeda 3:2 ili pobjeda u "produžetku"! Dovoljno 

se prisjetiti mase ljudi koji su dočekali generale u Zagrebu na Trgu 

bana Jelačića ispunjeni iskrenom radošću.  

Međutim, bila je to istodobno i doživotna trauma za sve 

"kriptokomuniste", orjunu, antife i razne EU poltrone. Naime, dok je 

pobjednički general Gotovina bio nesklon životu u blizini šarmantne 

"ljepotice" Carle del Ponte, raspisana je bila za njim potjernica uz 

sirenski zov od pet milijuna kuna tko ga "odcinka". Ni Cinkarna 

Celje nije mogla konkurirati hrvatskim judama u borbi za jackpot od 

pet milja. Zlobno ću se prisjetiti te parade izdaje, mržnje, lakomosti 

i želje da se jednim udarcem ubiju dvije muhe. Prodati  Gotovinu, i 

k tome još za gotovinu. Bivši "najdugovječniji" Tuđmanov ministar 

Mate Granić tada se, na pitanje što bi napravio da vidi na ulici Antu 

Gotovinu, diplomatski "izvukao" rekavši: "Kad bih vidio 
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umirovljenog generala Antu Gotovinu odmah bih nazvao dva broja. 

Prvo bih nazvao premijera Ivu Sanadera i njega informirao, a zatim 

i Antu Đapića (čiji je savjetnik u to doba bio). Policiju ne bih zvao. 

Nema razloga ne vjerovati Mesiću i Sanaderu kad kažu da se ne 

nalazi u Hrvatskoj". Koji rašomon u glavi našeg Očenašeka. Mesić 

je generale Gotovinu i Markača prisilno umirovio, a Sanader 

organizirao harangu i potjeru za Gotovinom. A Mate im vjeruje i 

vjeruje…  

Klasična izdaja nečinjenjem 

Vječni svjedok protiv studenata 1971.g, a kasnije i svjedok u Haagu 

protiv hrvatskih generala, Žarko Puhovski bio je partijski rezolutan: 

"Naravno da bih prijavio. Treba prihvatiti da je to naš sud" (haški 

!!!)… Danijela Trbović, ocvala zvijezda HRT-a, bila je moralna i 

principijelna: "Ja bih ga prijavila bez ikakvog dvoumljenja jer zakon 

treba poštivati. Nismo se borili da bi netko bio iznad zakona. 

Pametan zna čemu služi pojas. Jest da smo 'od stoljeća sedmog' tu, 

ali što se tiče EU-a, sami smo se doveli u ovu situaciju. Prijavila bih 

ga zbog građanske dužnosti, ali ako bi mi dali novac, 10% bih dala 

u humanitarne svrhe, a ostalo bih sebi donirala". Sanja svraka iz 

udruge B.A.B.E. tada je izjavila: "Prijavila bih ga bez razmišljanja". 

Kao da je netko od nje tražio da razmišlja! "Što se tiče nagrada, ja 

bih novac jedino uzela da ga dam svojoj udruzi… to bi bilo dobro. 

Gotovinu stavljaju iznad zakona jer Hrvati vole mitove i legende…". 

Međutim, legendu koju sigurno naša Sanja podržava je drug Tito. Mi 

pak, pomoću Istanbulske konvencije, podržavamo našu Sanju i 

futramo je našom lovom. Spomenimo samo kako ni Danijeli Trbović 

"ljubav" za gotovinom od Gotovine nije nikada naškodila na HRT-u. 

Vjerojatno joj je kod zadnjeg promaknuća i pomogla kao jednoj od 

prvoborkinja za gotovinu od Gotovine. Vesnin brat Zoran Pusić je 

tada, na pitanje bi li "odcinkao" Gotovinu, izjavio: "Bih, zvao bih 

policiju. Te nagrade, koje nude za Gotovinu, Amerikanci i naši, 

mogle bi se upotrijebiti za mnogo dobrih stvari…". 

Prijavili bi ga bili i Radimir Čačić, Damir Kajin, Ingrid Antičević-

Marinović… Geneza izdaje u Hrvata je dugačka, još od Kralja 

Zvonimira pa do odlaska "gusaka u maglu". Kada su Gotovina i 

Markač zajedno osuđeni na 42 godine zatvora hrvatska politička 

elita izdajnički je čkomila i mučala, jadna i prestrašena od jedne 

haške bleferice. Klasična izdaja nečinjenjem.  
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Izdaja do izdaje. Jučer, danas, sutra… Recimo ona od 20. studenog 

1918.g. na splitskoj rivi. Evo kako je splitski gradonačelnik dr. Josip 

Smodlaka dočekao 2. bataljon 13. pješadijskog puka Timočke 

divizije: "Dobro nam došli nepobjedivi sokolovi naši! Dobro nam 

došli osloboditelji naši, ponosni naš cvijete, najljepši i najmiliji. 

Blagoslovljen bio čas kad vas vidjesmo. Blagoslovljena vam svaka 

stopa bila!". "Nepobjedivi sokoli” su, onako usput rečeno, "popušili" 

brojne bitke i ratove - od Kosovske bitke pa nadalje. Jedinu pravu 

bitku koju su dobili je Cerska bitka od 16. do 19. kolovoza 1914.g, 

kad su srpske snage, pod vodstvom Stepe Stepandića, pobijedile 

austrougarske snage oko planine Cer. Ali za orjunaša Smodlaku oni 

su bili "nepobjedivi sokoli". Dana 20. studenog 1918.g. on im se 

bestidno i poltronski uvlačio, a 7. prosinca 2007.g. mi smo izdali 

čovjeka  koji je ponizio "nepobjedive sokole" u zadanom roku od 

četiri dana. Potrpali su se na traktore i otperjali Slobi. Na Vrhovnom 

savjetu obrane Jugoslavije 14. kolovoza 1995.g. "nepobedive 

sokole" pohvalio je i sam njihov vođa Slobodan Milošević: "Pobegli 

su kao zečevi, a sad traže da ih Jugoslavija brani. Više su izginuli u 

bežaniji sa stanovništvom nego što su izginuli držeći liniju". Tako je 

Sloba Milošević ušao u povijest, između ostalog, i po tome što je 

Smodlakine "sokole" pretvorio u "zečeve".  

No, u jednoj stvari čak je i Milošević pokazao više karaktera od naše 

političke elite. Nije lovio svoje generale po Mesićevom "regionu" i 

Europi kako bi ih poslao u Haag, a sve da bi se uvukao Carli del 

Ponte. Stoga je drugostupanjska presuda Gotovini i Markaču na 

istoj razini s Olujom jer bez te tijesne i dramatične odluke Oluja bi 

danas iz usta naših petokolonaša bila predmet opće sprdnje - kao 

nastala je na genocidu prilikom osvajanja Knina. Ne bi imalo 

nikakve veze što je čak i po presudi iz Haaga bilo utvrđeno da je u 

toj vojno-redarstvenoj akciji poginuo slovom i brojem - jedan srpski 

vojnik.  

https://direktno.hr/kolumne/kako-je-sloba-smodlakine-sokole-

pretvorio-u-zeceve-175467/ 

Doista, gđa Predsjednica nas samo tjera da  odgovorimo na pitanje: 

ŠTO JE GORE TAMBURANJE ILI ISPIJANJE ŠAMPANJCA? 

 

Josip Pečarić 

  

https://direktno.hr/kolumne/kako-je-sloba-smodlakine-sokole-pretvorio-u-zeceve-175467/
https://direktno.hr/kolumne/kako-je-sloba-smodlakine-sokole-pretvorio-u-zeceve-175467/
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KAPTOL UZ SRPSKO-HRVATSKU 

KOALICIJU 

 
Marko Ljubić piše o podršci Kaptola Srpsko-hrvatskoj koaliciji na 

vlasti: 

https://projektvelebit.com/zasto-i-u-ime-koga-miklenic-vara-

hrvatski-narod-o-predsjednickim-kandidatima/  

Pročitajte o novom pogledu na Božju zapovijed NE LAŽI. 

Ali ne moramo se čuditi. Sjetimo sa da je Kaptol ugostio drugog 

čovjeka te koalicije (prvi je Pupovac) poslije velikih prosvjeda protiv 

Istambulske. 

Ipak je tada Plenković mogao uvjeriti kako je on iznad Kaptola po 

crkvenim pitanjima, tj. objasniti im kako oni na Kaptolu ne razumiju 

takve stvari, zar ne? 

Osim toga, strašno je vidjeti kako Škoro govori o fašističkoj srpskoj 

agresiji na Hrvatsku, kada znamo da je Vučićeva direktiva: 

Vučić poručuje: Hrvati trebaju prestati govoriti da smo agresori 

https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-

govoriti-da-smo-agresori 

Treba poručiti Predsjedniku Srbije kako se kandidatkinja Srpsko-

hrvatske koalicije na vlasti drži tog naputka, pa suočena sa pitanjem 

o tome izbjegava odgovor:  

„Ma nemojte me to pitati.“ 

Kao to nije istina – ne bi ona to, ali nije izravno slagala. 

Po novom naputku s Kaptola nije problem lagati kad se treba očuvati 

Srpsko-hrvatska koalicija na vlasti i uhodani mehanizam: Plenković 

igra kako Pupovac svira. Zato moj tekst ŠTO JE GORE 

TAMBURANJE ILI ISPIJANJE ŠAMPANJCA?  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19329-sto-je-gore-

tamburanje-ili-ispijanje-sampanjca  

Diana komentira: 

Kolinda je 'zaboravila' dodati par važnih stvari kada je govorila o 

tamburanju 

kao prvo, ona je zbrisala u Beč i valjda misli da je od tamo bodrila 

naše dečke 

nadalje, i muž i brat su joj dezerteri. 

https://projektvelebit.com/zasto-i-u-ime-koga-miklenic-vara-hrvatski-narod-o-predsjednickim-kandidatima/
https://projektvelebit.com/zasto-i-u-ime-koga-miklenic-vara-hrvatski-narod-o-predsjednickim-kandidatima/
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19329-sto-je-gore-tamburanje-ili-ispijanje-sampanjca
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19329-sto-je-gore-tamburanje-ili-ispijanje-sampanjca
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Počeli smo s Ljubićem. Dodajmo i ovo o njemu: 

 

 
Ispred Lisinskog: Marko Ljubić, Josip Pečarić i Stjepan Tuđman 

 

A tu je i Stjepan Tuđman. Pogledajte: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19327-ekskluzivno-za-

bujicu-stjepan-tudman-skoro-ce-pobijediti-sad-il-nikada 

Naravno, poznato je da sam i ja protivnik Srpsko-hrvatske koalicije. 

I laž mi je odvratna, bez obzira što je ona najviše pomogla Srbima u 

njihovoj povijesti.  

Poznato je da sam pisao i o lažima i nepoštenju Rektora Zagrebačkog 

sveučilišta i o pokušajima da za to postane i akademik. Jedan naš 

svećenik me upozorava kako je to što i kako Boras radi toplo 

primljeno na Kaptolu: 

Evo Ti i moj mali prilog u prilog 'borasakademagogije': 

Zaslužio je titulu jer mu je kardinal Bozanić prvome podpisao 

Zbornik, 

priređen njemu u čast o okrugloj obljetnici života, tj. još pet godina 

do molbe Papi za umirovljenje! 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19327-ekskluzivno-za-bujicu-stjepan-tudman-skoro-ce-pobijediti-sad-il-nikada
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19327-ekskluzivno-za-bujicu-stjepan-tudman-skoro-ce-pobijediti-sad-il-nikada
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Ali jasno mi je zašto je laž važna svima koji podržavaju Srpsko-

hrvatsku koaliciju, zar ne? O tome sam i govorio u Bujici.  

https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.b

e 

Točno tjedan dana poslije stavljanja na You Tube-u bilo je preko 

35,000 pregleda.  

Ipak moramo biti pošteni. Radi li se samo o Kaptolu, ili je to stav 

cijele Crkve u Hrvata? 

 

Akademik Josip Pečarić 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19345-kaptol-uz-srpsko-

hrvatsku-koaliciju   

https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.be
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19345-kaptol-uz-srpsko-hrvatsku-koaliciju
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19345-kaptol-uz-srpsko-hrvatsku-koaliciju
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NEČASNO JE NE BITI UZ ŠKORU! 

 
Dragi kolega s KBF-a mog bivšeg sveučilišta komentira tekst 

KAPTOL UZ SRPSKO-HRVATSKU KOALICIJU: 

Poštovani gospodine akademiče,  

Svaki puta kada nam šaljete dobre i važne informacije, tekstove, kada 

upozoravate i nadahnjujete…, ukratko kada vodite računa i skrbite 

se za hrvatskog (ali i svakog drugog) čovjeka i za Hrvatsku – trebalo 

bi u najmanju ruku zahvaliti! Nerijetko to ne činimo (krećem od 

sebe…), ali uvjeren sam da Vi znate da smo Vam zahvalni! 

Ovaj put ipak reagiram i zahvalom, ali i još nečim. S Vašim tekstom 

(i napisima drugih dičnih hrvatskih ljudi koje ovdje spominjete) se, 

dakako, slažem, ali… Naime, u okviru teksta „Kaptol uz srpsko-

hrvatsku koaliciju“ pitate se na kraju: „Radi li se samo o Kaptolu, 

ili je to stav cijele Crkve u Hrvata?“ Uza svo poštovanje, upozorio 

bih prije svega, precizacije radi, da su „Crkva u Hrvata“ svi 

katolički vjernici, dakle, ne samo (nad)biskupi, svećenici, fratri, 

časne… Drugo, „Kaptol“ (i „kaptoli“, da ne velim „oni gore“) vodi 

stvari u našoj Crkvi i društvu onako kako vodi! No, to ne znači da se 

sa stvarima u politici, društvu, u socijalnim, kulturnim, financijskim 

i inim pitanjima svi vjernici, svećenici, pa i neki biskupi (hvala 

Bogu!), redovnici itd. slažu (kako Vas je očito upozorio i jedan 

svećenik, kako spominjete u tekstu), dapače! No, glas „onih gore“ 

dopire dalje i ima snažniji odjek te se lako pomisli da „svi tako 

misle“ („svi“ svećenici, redovnici…), a to je zasigurno krivo i 

pogrješno. Znam ja da Vi to sve i znate te da ste svjesni toga! Hvala 

Bogu da je tako, da uistinu ima i „drugačijih  mišljenja i prosudbi“, 

drugačijih „čitanja znakova vremena! No, morao sam si „dati 

oduška“ te naglasiti kao valja razlikovati određene stvari i pojave. 

S poštovanjem i srdačnim pozdravima, 

Da, nisam bio precizan. Mislio sam da na isti način kada govorim o 

Kaptolu mislim na vrh Katoličke crkve, to isto se podrazumijeva i 

kada govorim o Crkvi u Hrvata. Pri tome vidim i komentare na 

portalima kako vjernici prepoznaju ovo o čemu sam pisao u tom 

tekstu i u nekim propovijedima – na žalost! Dakle umjesto „cijele 

Crkve u Hrvata“ trebao sam staviti „cijelog vrha Crkve u Hrvata“. 
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Da su neki to tako i shvatili svjedoči i slijedeće pismo koje ću 

komentirati. 

Naime, dok sam pisao taj tekst razmišljao sam trebam li nešto 

napisati o nečasnom ponašanju hrvatskih portala prema dr. sc. 

Miroslavu Škoru. S gađenjem mi je o tome govorio jučer jedan 

kolega s mog bivšeg sveučilišta komentirajući veličanstveni skup u 

Lisinskom i to kako tzv. hrvatski portali o tome pišu tj. ne pišu.  

Zato me slijedeći 'prijekor' i nije iznenadio. Piše mi gđa B...: 

 

Naslov:  Re: KAPTOL UZ SRPSKO-HRVATSKU KOALICIJU 

Datum:  Tue, 10 Dec 2019 11:15:53 +0100 

Šalje:  B... 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Poštovani akademiče Pečariću, 

pročitavši vaše današnje priloge, pogotovo onaj o podršci Kaptola 

srpsko-hrvatskoj koaliciji, želim vam potvrditi da su te tvrdnje točne. 

Do tog zaključka ne dolazim zato, jer bih imala neka saznanja iz 

samog Kaptola, već posredno, zato što pratim neke portale koji su 

me svojim pisanjem u te tvrdnje uvjerili. Tako portal "narod.hr" koji 

je do sada bio blizak uvjerenjima Kaptola na svojoj facebook stranici 

objavljuje priloge uperene protiv predsjedničkoga kandidata Škore, 

a s naklonošću aktualnoj Predsjednici. Tako je i sa portalima 

"kamenjar", "direktno.hr" i "priznajem.hr" i drugima. To su inače 

prohrvatski portali, ali sada su se ograničili i navijaju za 

Predsjednicu. Na istom tragu su Miklenić, Petir i Dujmović. Znate, 

žalosno je to, jer izgleda da je neka vrsta ili način potkupljivosti i 

njih zahvatila. Možda je to samo političko sljepilo. Jedino se nadam 

da mons. Košić tomu nije i neće podleći. Isto tako se nadam da 

vjernici neće podleći tom strašnom utjecaju i jednakom političkom 

sljepilu. 

Hvala na vašem redovitom pisanju i lijepo vas pozdravljam 

B... 

  

uto, 10. pro 2019. u 09:32 Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

napisao je: 

http://narod.hr/
http://direktno.hr/
http://priznajem.hr/
mailto:pecaric@element.hr
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-------- Proslijeđena poruka --------  

Naslov:  KAPTOL UZ SRPSKO-HRVATSKU KOALICIJU 

Datum:  Tue, 10 Dec 2019 09:26:08 +0100 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

KAPTOL UZ SRPSKO-HRVATSKU KOALICIJU 

(...) 

Da, poštovana i draga gđo B... . Vaša raščlamba je izvrsna i sigurno 

mnogi to vide. Problem je što oni svojim nepodržavanjem dr. Škoru 

zapravo podržavaju Srpsko-hrvatsku koaliciju. U Kaštelima bi 

trebali korigirati ono od prošle godine. Dok Pupovac svira ne pleše 

samo Plenković. Uz Plenkovića su i mnogi drugi koji su se svojim 

odnosom prema Škori opredijelili za Srpsko-hrvatsku koaliciju. 

Meni je bilo lijepo u Lisinskom. Mnogi ljudi su mi prilazili zbog mog 

nedavnog gostovanja u Bujici. Neki su me pitali zašto ne pozovem 

neke svoje prijatelje da nam se pridruže. Sa njima bi misle zaustavili 

ovu Srpsko –hrvatsku koaliciju, sutra i zvanično Veliku koaliciju. 

Što da im kažem. Odavno sam napisao da ne mogu u ništa uvjeriti 

nikoga tko je stariji od 12 godina (kćerke me korigiraju i tvrde da je 

ta granica manja ). 

Ponavljam, svi pa i oni vide taj nepošteni odnos prema kandidatu koji 

se suprotstavi skoro svima da Hrvatsku vrati Hrvatima! I nema ih. 

Sa mnom Vam je problem što sam puno toga već opisao, pa mi je 

često glupo stalno ponavljati se. A evo kako sam ovo sada davno 

opisao: 

- Znate li zašto ne želim biti u politici? 

- Pa znate da se Hrvati lako prodaju. A i ja sam Hrvat. Želim 

umrijeti a da ne doznam kolika mi je cijena. 

 

S poštovanjem, 

Vaš, 

Josip Pečarić 

 

  

mailto:pecaric@element.hr
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ŠKORO ILI VUČIĆEVSKA HRVATSKA 

 
Vidim da su i na portalu HKV-a shvatili moju tvrdnju kako su ovi 

izbori zapravo dvoboj između Plenkovića i Škore pa njihov komentar 

objavljen 10. prosinca 2019. ima nadnaslov:  

Svođenjem predsjedničke kampanje na izbor Plenković ili Škoro 

umanjuju se šanse KGK 

https://www.hkv.hr/vijesti/politika/33169-svodenjem-

predsjednicke-kampanje-na-izbor-plenkovic-ili-skoro-umanjuju-se-

sanse-kgk.html 

Zanimljivo je obrazloženje: 

„Štoviše, stječe se dojam u javnosti kako njezinu kampanju sve više 

preuzima premijer Andrej Plenković, te se sve više i više čini kao da 

će birači na predstojećim predsjedničkim izborima morati birati 

između njega i Miroslava Škore. Ovaj razvoj situacije veoma je 

rizičan za šanse aktualne predsjednice jer se zna kako popularnost 

Andreja Plenkovića među glasačima i simpatizerima HDZ-a nije na 

visokoj razini, a ona upravo računa na te glasove. 

Također, ovaj razvoj situacije dodatno je porazan za šanse aktualne 

predsjednice budući da se predsjednika Republike bira na temelju 

osobnosti. Ako se sva osobnost Kolinde Grabar-Kitarović nastavi 

svoditi na Andreja Plenkovića ili Milana Bandića, moglo bi se 

dogoditi da onda predsjednica ne uđe u 2. krug izbora. 

Kada se govori o predsjedničkim izborima u Hrvatskoj, postoje i 

neke pouke iz prošlosti, poput velikog broja kandidata proisteklih iz 

HDZ-a što je osiguralo izbor Ive Josipovića. Drugi primjer tiče se 2. 

mandata Stjepana Mesića. Naime, danas su dostupni transkripti koji 

nedvosmisleno upućuju na dogovor koji je on imao s vrhom HDZ-a 

da će ta stranka postaviti slabog kandidata koji će osigurati njegovu 

pobjedu. Zato s predsjedničkim izborima u Hrvatskoj treba biti 

posebno oprezan, jer stvari ne moraju biti onakvima kako ih se vidi 

u javnosti.“ 

Ne kažu ono o čemu sam i u Bujici govorio o tom dvoboju, ali nas 

podsjećaju na izbore kada su se dogovorili s Mesićem da mu 

protukandidatkinja bude Kosorica. 

https://www.hkv.hr/vijesti/politika/33169-svodenjem-predsjednicke-kampanje-na-izbor-plenkovic-ili-skoro-umanjuju-se-sanse-kgk.html
https://www.hkv.hr/vijesti/politika/33169-svodenjem-predsjednicke-kampanje-na-izbor-plenkovic-ili-skoro-umanjuju-se-sanse-kgk.html
https://www.hkv.hr/vijesti/politika/33169-svodenjem-predsjednicke-kampanje-na-izbor-plenkovic-ili-skoro-umanjuju-se-sanse-kgk.html
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Podsjećaju  nas i na te izbore što su tada pokrali tadašnjeg 

protukandidata Kosorici i spriječili mu ulazak u drugi krug o čemu 

je u više navrata pisao poznati hrvatski novinar i publicist Vjekoslav 

Krsnik. U svom govoru u Lisinskom Škoro je i rekao da od Srpsko-

hrvatske koalicije očekuje nešto slično. 

U svakom slučaju zanimljivo je vidjeti da i oni kojima bi trebala biti 

draža Grabar Kitarović posredno ukazuje da Plenković, slično 

Sanaderu, svom pravom kandidatu Milanoviću suprotstavlja slabiju 

protukandidatkinju. Ipak pohvalno je za Predsjednicu to što je 

Plenković preuzeo vođenje njene kampanje. Čovjek se valjda boji da 

bi ona „zabrljala“ pa ušla u drugi krug sa Škorom.  

Ovih dana se pitam jesam li pogriješio kada imenom koalicije na 

vlasti naglašavam činjenicu da je Pupovac šef u toj koaliciji. Jesam 

li pogriješio i s tvrdnjom o dvoboju Škore i drugog čovjeka te 

koalicije?  Vidimo da se i Vučić uplašio Škorine pobjede pa je 

poručio Srpsko-hrvatskoj koaliciji: 

Hrvati trebaju prestati govoriti da smo agresori! 
ttps://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-

da-smo-agresori 
U prijevodu: Zaustavite Škoru svim sredstvima jer on govori o 

FAŠISTIČKOJ SRPSKOJ AGRESIJI NA RH:  

Pa više puta sam u svojim tekstovima govorio i odao priznanje 

velikosrpskoj politici zato što današnja vlast u RH sprovodi 

Memorandum SANU 2.  

Da, zar nije prava dvojba: 

ŠKORO ILI VUČIĆEVSKA HRVATSKA? 

Josip Pečarić 

 
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-skoro-vucicevska-
hrvatska/  
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19363-skoro-ili-vuciceva-

hrvatska 

 

  

https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-skoro-vucicevska-hrvatska/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-skoro-vucicevska-hrvatska/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19363-skoro-ili-vuciceva-hrvatska
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19363-skoro-ili-vuciceva-hrvatska
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PISMO JACQUESU HOUDEKU 

 
Poštovani g. Žak, 

Vjerojatno niste znali ali veliku pohvalu dobili ste od Škori 

nesklonog kolumniste Tihomira Dujmovića. Naime u tekstu u kome 

on spominje i Škoru i Thompsona i pita se: 

Zašto osim Žaka ne vidimo druge s estrade koji stoje uz njega? 

https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-

ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-

medusobno-razgovaraju-175825/ 

Vjerojatno Vi to pitanje niste ni registrirali jer znate da je g. 

Dujmović zajedno s Budišom doveo Račana na vlast u RH i od tada 

je u Hrvatskoj tako kako jest. To je osjetio i sam Dujmović. 

Vjerojatno znate da sam napisao niz tekstova pa i knjiga braneći 

Thompsona od svih vlasti od vremena vlasti koju su doveli Budiša i 

Dujmović. Recimo knjige: 
1. J. Pečarić, Zločinački sud u Haagu, Zagreb, 2008. 

2. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, 

Zagreb, 2008.  

3. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

4. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku 

šutnju nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406 

5. J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska 

zaklada za znanost, Zagreb, 2017. str. 245. 

6. J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji 

važna znanost, Zagreb, 2017. str. 212. 

7. J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 

2017. str. 346. 

8. J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. 

str. 312 

9. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. 

Str. 409. 
10. J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. str. 

347. 

11. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 

214. 

https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-medusobno-razgovaraju-175825/
https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-medusobno-razgovaraju-175825/
https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-medusobno-razgovaraju-175825/


               VRATITI HRVATSKU NARODU 67 

 

 

12. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, 

str. 362. 

13. J. Pečarić, Je li političarima kriva matematika?, Zagreb, 2019, 

str. 317. 

U njima je dano i niz otvorenih pisama potpore. I nešto se ne sjećam 

da su drugi s estrade stali uz Thompsona. 

A VI jeste uz Škoru pa Vam moram čestitati na tome. 

Ako ste gledali nedavnu Bujicu jasno sam naznačio da je početak 

OSVETE vlasti i njihovih medija zbog takvog mog djelovanja počeo 

poslije Peticije ZDS kojom smo branili „Čavoglave“ i Thompsona, a 

koja je pokrenuta poluistinom gđe Predsjednice o toj Peticiji: 
https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.be 

Tada sam govorio i o vladavini Srpsko-hrvatske koalicije u RH i 

upozorio da je na čelu te koalicije Milorad Pupovac. Zanimljivo je 

da nedugo poslije toga – prije javnosti i samog Thompsona - upravo 

vrh te Koalicije dobio presudu koja je u korist Thompsona i supruga 

Milorada Pupovca kreće s napadom na tu još neobjavljenu presudu: 

https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-

informacije-o-statusu-presude-thompsonu 

Vjerojatno je i onih 12 knjiga i mnogobrojni moji tekstovi pomogli 

da dobijemo takvu presudu. Ona je dakle potpora našem djelovanju 

i pljuska Predsjednici zbog napada na nas. 

Ali moramo se zapitati je li napad koji dolazi iz samog vrha Srpsko-

hrvatske koalicije i upozorenje Predsjednici jer se ona mora 

dodvoravati državotvornim Hrvatima. Sjetimo se: Ona je upravo 

odricanjem od nekih svojih izjava o ZDS iskazala svoju pripadnost 

Srpsko-hrvatskoj koaliciji. 

Bilo kako bilo pokazuje da je sramotna hajka na mene, moju obitelj, 

moj znanstveni rad zbog obrane „Bojne“ i Thompsona. Tako je i 

prljavi napad Rektora Zagrebačkog sveučilišta doveo do toga da sam 

ja danas član jednog Moskovskog sveučilišta, tj. prekinuo sam svaku 

suradnju sa Zagrebačkim sveučilištem. 

Ali spomenuta presuda je i potvrda da je Škoro itekako dobro 

postupio kada je stao u obranu ZDS i zapravo rekao ono što kaže 

sjajni Thompsonov odvjetnik Davorin Karačić: 

“Ne znam do kakvog je preokreta došlo jer je moj klijent u svim 

predmetima oslobođen. I ovakva odluka, ako takvu i dobijemo, samo 

potvrđuje kontinuitet ispravnosti sagledavanja na tu stvar. Sama 

https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.be
https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-informacije-o-statusu-presude-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-informacije-o-statusu-presude-thompsonu
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problematika nije u izrazu ‘Za dom spremni’, već u tome da 

izraz, koji je bio prihvatljiv u hrvatskoj državi i Domovinskom 

ratu ne može tek tako postati neprihvatljiv i nelegalan jer neke 

strukture smatraju da tako ne bi trebalo biti. Mene ustaše uopće 

ne zanimaju, ali ovdje je riječ o Domovinskom ratu. Nekima kojima 

nije prihvatljiv pozdrav u kontekstu Domovinskog rata, nije 

prihvatljiva niti ova država.” 

https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-

onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-

nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava 

Međutim moram posebno naglasiti da je Škoro govorio i o 

FAŠISTIČKOJ agresiji Srbije na RH. Nešto što ostali predsjednički 

kandidati ne smiju ni pomisliti, jer ih na to nije upozorio šef Srpsko-

hrvatsko koalicije u Hrvatsko već glavom i bradom Predsjednik 

Srbije Vučić upozorenjem da Hrvati trebaju prestati govoriti da su 

Srbi agresori (a Škoro govori o njihovoj fašističkoj agresiji): 

ttps://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-

da-smo-agresori 

A o tome se mora voditi računa jer znamo da i Sveti otac podržava 

jednog od glavnih ljudi u toj agresiji – Irineja, bez obzira što se radilo 

o fašističkoj agresiji! 

Zato g. Žak, iz vlastitog iskustva Vam govorim, morate računati na 

osvetu pobjedi li bilo tko iz Srpsko-hrvatske koalicije. 

A koliko je to zastrašuje pokazuju moji doktori u RH. Posljednja od 

navedenih knjiga je posvećena mojim časopisima koji su unatoč 

napadima na njih od strane vlasti i onih kojima je to dobro došlo za 

napredovanja itd.,  postali Q1 časopisi. To su kolege ocijenile jednim 

od najvećih uspjeha hrvatske matematike. Predstavljanje knjige koja 

je dakle bila u čast i mojim kolegama koji su to ostvarili protekla je, 

s dva časna izuzetka, bez njih. A oni su svi sveučilišni nastavnici. 

Takvu Hrvatsku Srpsko-hrvatska koalicija želi! Sa sveučilišnim 

nastavnicima koji se boje proslaviti i svoj uspjeh jer tu netko od njih 

nije u milosti vlasti! 

Pa Vi razmislite kako će se odnositi prema Vama, g. Žak, ako u RH 

i dalje bude na vlasti Srpsko-hrvatska koalicija. 

 

Akademik Josip Pečarić  

https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
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LJUBITELJI SRPSKO-HRVATSKE 

KOALICIJE 

 
Svašta čovjek može doživjeti ako pokaže da nije zaljubljen u Srpsko-

hrvatsku koaliciju u RH. 

Već sam naučio da ću s svoje liste u izborno vrijeme skinuti ponekog 

nezadovoljnika mojim pisanjem. Zapravo ih je do sada malo. Jedna 

gospođa je tražila sama, a jednog kolegu s mog bivšeg sveučilišta 

sam izbrisao sam. 

Povrijedilo ga je moje pismo Žaku: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-

houdeku 

U pismu i emisiji Bujica ja govorim o Koaliciji na vlasti koja se sveti 

djeci zbog onoga što govore i pišu njihovi roditelji njemu sam 

Luciferom (Bujanac  ) zaveden.   

Naravno da sam eliminirao sa svoje liste sveučilišnog profesora 

kome je normalno da Srpsko-hrvatska koalicija radi tako nešto, a s 

Luciferom povezuje njihove žrtve. Nije samo Rektor Boras sramota 

tog sveučilišta zar ne? 

Ima i pisama za koje ne znam jesu li vrhunsko ruganje Srpsko-

hrvatskoj koaliciji ili rezultat neke druge vrste. 

Eve ga: 

Sramite se, kratkovidni Olujuću, Jurčeviću, Mišetiću, Pečariću, 

Marko Juriču, Marko Ljubiću - na što se spali - na onakav gnjusan 

nastup u Bujici. Držala sam do vas i vašeg mišljenja dok se niste 

pridružili harangi Bujanca i derneka Škore i tzv. 

suverenista Ruže Tomašić, Zekanovića, Glasnovića, T. Sunica, 

generala Sačića ...  

Vjerojatno vas predsjednica nije primila - a i što bi joj vi imali 

savjetovati - kad godinama -zbog svoje visokoumnosti i taštine ne 

možete osvojiti ni jedno zastupničko mjesto - ako vas netko ne stavi 

na svoju listu.  

Dosta joj je krpelja Mate Granića !!  

Prvo se ruga Predsjednici jer zna koliko sam ja doktora znanosti 

stvorio, a ona kao misli da mi je cilj u životu politika. Pa Predsjednica 

je pokazala da joj je trebao predsjednički mandat da bi doktorirala. 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku
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A onda i spominje imena koja su u Saboru i imaju najviše 

preferencijalnih glasova. Kad znamo koliko ih ima i prva violina 

Srpsko-hrvatske koalicije – jasno je da se ruga Plenkoviću. 

Na kraju se osvrće i na Predsjedničinog glavnog savjetnika i tvrdi da 

je on krpelj. Predsjedničin glavni savjetnik je KRPELJ. Jasna poruka 

Predsjednici što misli o njoj. 
Uostalom i Hodak na svoj način komentira isto i danas: 

https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-

jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-

onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/ 

Da, piše o današnjoj Hrvatskoj s ovakvom vlasti kakvu imamo, ali 

spominje i glavnog savjetnika Predsjednice: 

Svi oni "rokću" o tobožnje nedostatku demokracije u državi. Tako je 

"profesorka“ Katarina Peović, inače kandidatkinja Radničke fronte 

na predstojećim predsjedničkim izborima, "mrtva 'ladna" izjavila da 

je "Srbima u Hrvatskoj kao Židovima u Trećem Rajhu". Analogno toj 

gluposti ispada da su Židovi u Hitlerovoj Njemačkoj bili u koaliciji s 

Hitlerom i ekipom… Eto, u kakvoj nevjerojatnoj državi živimo. 

Živimo s Katarinom Peović, Dragom Pilselom, Matom Kapovićem, 

Obersnelom, Puhovskim, Granićem (podcrtao JP), Pusićima, Sanjom 

Sarnavkom, Jakovinom koji me nedavno iznenadio udbaškom 

lucidnošću izjavivši za Tuđmana: "On zapravo nikada nije ispao iz 

svog generalskog šinjela". Krivo Tvrtko, krivo! Samo jednom je 

izašao i to je bilo dovoljno da tvoji pobjegnu traktorima kući. Više 

mu i nije trebalo. Kao predavač na Hrvatskom vojnom učilištu on 

danas širi "istinu" o prvom hrvatskom predsjedniku. Još su samo 

trebali angažirati i Ivu Goldsteina, Sanju Modrić, a možda čak 

i Lepu Brenu u legendarnoj četničkoj uniformi pa da budućim 

časnicima zapjeva 'Jugoslovenku' kao neki dan u zagrebačkoj Areni 

pred 20.000 oduševljenih poklonika. 

Hodak u naslovu teksta spominje ono povijesno isključivanje 

mikrofona Thompsonu na dočeku Vatrenih. Međutim nitko to još 

nije komentirao kao Marko Ljubić u „Bujici“-  

Naime naš sjajni kolumnist je konstatirao kako je Predsjednica bila 

u blizini. Mogla se suprotstaviti Bandiću i Plenkoviću popeti se na 

binu i narediti da se uključi mikrofon i da Thompson može ispuniti 

želju Modrića i Vatrenih. 

https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
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Da, ali onda ne bi mogla pjevati i nositi kolače Bandiću niti bila 

kandidatkinja HDZ-a. Kao da bi joj oni trebali da je to napravila. 

Zato je Predsjednici, poslije te Bujice s Ljubićem, Modrić kao sin:  

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-

ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-

dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin 

A kako je teško biti uz Srpsko-hrvatsku koaliciju i kako se tako lako 

uplesti u ono što je Srbima najviše pomoglo u povijesti govori nam 

najnovija priča o Hodu za život i izborima: 

https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-

markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-

begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot  

https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-

predsjednickoj-kampanji/  

A zbog Lepe Brene opet samo neki generali imaju petlje protestirati: 

https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-

nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-

jugoslavenske-zastave-s-petokrakom 

Ali što da ja o tome uopće pišem kad dr. Jure Burić to zna lijepo 

napisati: 

 

SRAM NAS BILO 

Mi dopuštamo da nam po “Gradu heroja” - napaćenom Vukovaru 

nekažnjeno hodaju zločinci koji su naš grad i naše ljude mučili i 

ubijali. 

Mi dopuštamo da nam po Dubrovniku nesmetano paradiraju zločinci 

koji su ovaj grad razarali i ljude ubijali. 

Mi dopuštamo da nam srpski dragovoljci i ratni huškači što danas tu 

državu vode uz najveće državne počasti zagađuju prostor koji je 

trebao biti njihov i vrijeme koje ih je pomelo. 

Mi dopuštamo da nam po Splitu, Šibeniku, Zadru..... vršljaju oni koji 

su se iz petnih žila trudili okupirati i zgaziti što je naše i nikad 

njihovo. 

Mi dopuštamo da nam svake godine “šaka jada”- ostarjelih 

petokrakaških prdonja, ali i onih mlađih “sljedbenika revolucije” - 

po Kumrovcu, uz po Europi zabranjenim simbolima, veličaju jednog 

od najvećih zločinaca Drugog svjetskog rata. 

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
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Mi dopuštamo da nam “prikaze” -koje su stavile embargo na 

naoružavanje razoružanog, a napadnutog Hrvatskog naroda - budu 

savjetnici na Pantovčaku 

“Hrvatskim” predsjednicima. 

Mi dopuštamo da nam se na starohrvatski pozdrav “Za Dom 

spremni” objesi zvono i javno zabrani. 

Mi dopuštamo da nam se ne dopušta u Pulskoj Areni nastup najvećeg 

domoljubnog pjevača. 

Mi dopuštamo da nam se nekažnjeno osrkrvnjuju spomenici heroja 

Domovinskog rata, podvaljuju kukasti križevi na travnjacima 

Mi dopuštamo da se jednom deklariranom katoličkom narodu 

nametne Istanbulska konvencija s rodnom ideologijom i pogubni 

Marakeški sporazum. 

Mi dopuštamo da nam dezerteri vode državu i ministarstva..... 

Mi dopuštamo..... ma što mi sve dopuštamo.... i što će mo mi sve 

dopustiti?! 

I ? 

Što se onda čudima da nam po javnim prostorima javno pjevaju 

partizanske budnice odbjegli Šerbedžija, nokautirani Nobilo, 

“iznenađeni” Končar.... i Eurima kite tamburaše priželjkujući 

vremena koja se na njihovu žalost više nikada neće vratiti. 

Što se onda čudimo da nam “pevaljka” napuni Arenu - onu našu 

Zagrebačku  

dekoriranu petokrakama i yugo zastavama i uz zvuke 

“Jugoslovenke” 

dovede u trans dijela onih Tuđmanovih 20% što ovu državu nikad 

nije volilo niti želilo. 

I to u najradosniji dio godine - Zagrebački Advent. 

SRAM NAS BILO!!! 

Ravno, 15. prosinca 2019. 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-

hrvatske-koalicije 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
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POSLIJE ŠKORE I U SABORU O SRPSKOM 

FAŠIZMU 

(ODGOVOR STIJEPU MIJOVIĆU KOČANU) 

  

Dragi Stijepo, 

Zahvaljujem Ti na Tvom pismu koje je itekako vrijedan prilog 

razmatranju učinka srpsko-hrvatske koalicije (ne hrvatsko-srpske jer 

ja stavljam naglasak na činjenicu da je dirigent u njoj Pupovac, a ne 

Plenković). 

U svoj tekst sam doista uključio i tekst SRAM NAS BILO našeg 

prijatelja dr. Jure Burića.  

Naravno, nikada ne mislim da se tvrdnja izrečena za neki kolektivitet 

odnosi na svakog pojedinca. Obično je to nekakav kritični broj koji 

tako obilježavaju ponašanje cjeline. Zapravo to pokazuje i naslov 

mog teksta – govorimo o ljubiteljima srpsko-hrvatske koalicije.  

Nas kao narod obilježava činjenica da imamo vlast koja sprovodi u 

praksi velikosrpski Memorandum SANU 2! Po tome smo doista 

izuzetni, zar ne?  

A to i sam u svom tekstu koristiš. Npr. „Hrvati (su) POLITIČKI 

najgluplji narod na svijetu, i to se zna“. Ne odnosi se na sve, zar ne?  

Bez obzira što će se dogoditi na izborima važno je npr. da je Škoro 

kao kandidat naroda, a ne Srpsko-hrvatske koalicije, govorio ono što 

NE SMIJU kandidati Srpsko-hrvatske koalicije, a što je bio i razlog 

zašto sam i ja gostovao u Bujici. Govorio je o SRPSKOJ 

FAŠISTIČKOJ AGRESIJI NA HRVATSKU. 

A danas to već imamo i u Saboru: 

Raspravljajući o Prijedlogu Zakona neovisni zastupnik Ivica Mišić 

je na početku svoje rasprave konstatirao kako je  Zakon trebao biti 

donesen mnogo ranije, ali i da je dobro došao pa makar to bilo  i 

danas. 
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– Gledajući danas Vukovar, a poznavajući kakav je to grad bio prije 

Domovinskoga rata čovjek ne može niti zamisliti a kamoli izreći, 

kakav se zločin dogodio u ovom  dijelu svijeta. Sve je porušeno, 

pobijeno, rastjerano… Ne može to ne boljeti normalnog čovjeka 

pogotovo branitelje, jer su tamo ostavili svoje prijatelje,  dijelove 

svojega tijela, kaže Mišić i napominje kako se često govori o 

njemačkom fašizmu, a svi zaboravljaju da se u Vukovaru dogodio 

srpski fašizam. 

– Ovdje u ovom našem Saboru ima kolega koji zagovaraju 

antifašizam. Treba ga zagovarati, ali ne smije se zaboraviti fašizam 

koji je počinjen u Vukovaru. Ovo govorim kolegama kojima smeta 

hrvatski Vukovar., onima kojima smeta slobodna Hrvatska, jer 

sloboda se kosi sa srpskim fašizmom. Ne govorim ja ovdje o srpskom 

narodu u cjelini, nego o onima koji podržavaju one koji su pobili 

ljude, željeli uzeti Slavoniju i pripojiti nekom drugom, istakao je 

Mišić ... 

https://kamenjar.com/nitko-ne-spominje-srpski-fasizam-pod-kojim-

su-se-ucinili-najgori-zlocini-u-vukovaru/ 

Ponovit ću da sam sadašnjoj kandidatkinji Srpsko-hrvatske koalicije 

napisao još 06.04.2015. u Otvorenom pismu o hrvatskom branitelju 

Veljku Mariću o tome kako ona treba govoriti o srpskom fašizmu: 

„Ono što mi moramo uraditi jeste obnoviti naša sjećanja i spoznaje 

o stvarnoj prirodi velikosrpske agresije. Nedavno je i prof. dr. sc. 

Andrija Hebrang u emisiji Bujica upozorio kako se radilo o 

fašističkoj velikosrpskoj agresiji na našu domovinu. Vjerujem da se 

i Vi sjećate kako je Milošević svoju ideologiju gradio upravo na 

primjerima Hitlera i Mussolinija. I dok je Hitler govorio: Njemačka 

će biti svjetski faktor ili je neće biti. Milošević je: Srbija će biti cela 

ili je neće biti. Ili Hitler: Njemačka i Austrija su dva oka u istoj 

glavi. A Milošević: Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj glavi. Mi 

danas u Hrvatskoj, vjerojatno i u cijelom svijetu imamo jedine 

istinske antifašiste iz druge polovice prošlog stoljeća koji su 

pobijedili fašizam. TO SU HRVATSKI BRANITELJI KOJI SU 

POBIJEDILI FAŠISTIČKOG AGRESORA. Veljko Marić je dakle 

istinski antifašist koji umire u zatvoru zemlje koja je izvršila 

fašističku agresiju na njegovu domovinu.“ 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-

otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske 

https://kamenjar.com/nitko-ne-spominje-srpski-fasizam-pod-kojim-su-se-ucinili-najgori-zlocini-u-vukovaru/
https://kamenjar.com/nitko-ne-spominje-srpski-fasizam-pod-kojim-su-se-ucinili-najgori-zlocini-u-vukovaru/
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
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Odgovoreno mi je progonima zbog Peticije ZDS! 

  

Tvoj, 

Josip 

P.S. U Prilozima Ti šaljem i dva nova teksta dr. Burića, koji su i 

nastali zato što na vlasti imamo Srpsko-hrvatsku koaliciju. 

  

Naslov:  RE: LJUBITELJI SRPSKO-HRVATSKE KOALICIJE 

Datum:  Mon, 16 Dec 2019 20:04:00 +0100 

Šalje:  Stijepo Mijović Kočan  

Prima:  'Josip Pecaric' <pecaric@element.hr> 

  

Dragi Joško, 

Završavaš svoje pismo koje i meni šalješ emotivnim „SRAM NAS 

BILO!“ Oprosti, ali ja se ne sramim, ni sebe ni nas, ali da sam tužan, 

jesam! (Tobom se ponosim!) Zašto bi Tebe i mene i sve nas koji smo 

samo svoji na svojem bilo sram!? Ponašanje hrvatske vlasti ili kako 

je Ti zoveš „hrvatsko-srbske koalicije“  jest sramotno, ali valja znati 

da vlast ima sve u svojim rukama: i Arene i  nogometna igrališta, na 

kojima podvaljuje kukaste križeve, i televizije koje nisu privatne, (a 

privatne su čije jesu!), toj „koaliciji“ je do onoga što kažu u  tuđim 

gradovima, što govore tuđe glave, što osjećaju tuđe grudi, što dišu 

tuđe duše, što smišljaju tuđi mozgovi. Što smišljaju 

neprijatelji  nezavisne i samostalne Hrvatske; sve to se zna. Ona je 

„Velikoj Srbiji“ „kost u grlu“. I ostat će tu! Sve dok Srbija ne doživi 

moralnu i političku katarzu. To moguće jest iluzija, ali možda tamo 

ipak shvate da im je upravo to bitno!? Današnjoj hrvatskoj vlasti je 

najviše do toga da, ostvarujući sve te tuđe interese, ostane vladati. 

Neće  dugo ostati.  Ostat će samo zapisana kao sramotna vlast. Čim 

gore tim bolje! Neka ih! Svaka sila za vremena! 

Zna se da je Hrvatska izišla iz Jugoslavije, ali Jugoslavija nije 

izišla iz Hrvatske. I neće, nemaj lažne nade! Jugoslavija je rođena u 

Hrvatskoj, tu je doma, a sjeme joj je posijao još  prije gotovo dva 

stoljeća Bečki književno-jezični dogovor i svođenje hrvatskoga 

jezika samo na štokavicu, kako je i danas. To je ona jezična granica 

Virovitica-Karlovac-Karlobag, jezična i velikosrbska. Da je strašno, 

jest, da su Hrvati POLITIČKI najgluplji narod na svijetu, i to se zna. 

Ali da su s 90 i više posto  glasova bili za samostalnu Hrvatsku, jesu. 

mailto:pecaric@element.hr
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Znači, sva ta sramota je od onih deset posto i na televizijama i u 

vlasti... A puna Arena koja kliče Lepoj Jugoslavači s iztureni lepi 

bataci do guza joj!? „Narodi su djeca velika što lako im je kupit 

igračke“. U prijelomnim godinama  slušao dok, dok sam stanovao 

Pod zidom, do Trga i Tržnice, sjećaš se, iz krčme preko puta pijane 

glasove već u pet ujutro, a pjevali su jučer „Od Vardara pa do 

Trigvala“, a sutra, „Vilo Velebita“: ISTI LJUDI, ISTI GLASOVI. 

Tko na narodu kuću gradi, u blato skupa s njim propada. Narod treba 

mudru i čvrstu vlast, što je s politički najglupljim narodom na svijetu 

teško ostvariti, ali ne i nemoguće! 

Jednoga lijepoga dana, a možda još i prije, kada se svakom kenjcu 

zalije more u uši, naučit će plivati!  Ne prije. Tada će se stvoriti i 

ostvariti POKRET ZA DOMOVINU, izvan lijevo-desnih i desno-

lijevih barbaćepa, kad se shvati da je interes obstati, ne nestati, 

skupa  s Lepom Jugoslavačom. Nije taj dan daleko. Ipak je to tek 

pevaljka, a publikum je dubinski kontaminiran lažima i lažnim 

totemima...Ne sustaj!  

Ne vjeruj u sretnu zvijezdu/nego u vlastiti trud/ to zvijezdu će činiti 

sretnom /i  vodit će Te svud. Naći će se čovjek koji će  povesti svoj 

narod, a što će mu narod na koncu reći, pročitaj u Kranjčevićevu 

MOJSIJU! „Tko je tebi pravo podao...“ itd. Vijest po vijest 

POVIJEST, još od prije Isusa! Ne, ne tješim Te, nema potrebe, tako 

je kako jest. Ponavljam: čim gore, tim bolje! 

Doista, ne sustaj! NAPRIJED i NATRAG je zapravo isti pravac. 

Tebi kao matematičaru to svakako nije strano! Uostalom, njihova (ne 

naša!) sramota naš ponos čini još stamenijim! 

Pozrdavi Ankicu i kćeri i od Mirjane. 

Stijepo 
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PRILOZI 
 

ODLJEVAK 

  
Na dan smrti ( dvadesete obljetnuce!)predsjednika Tuđmana kad se 

je Hrvatski narod prisjećao pok. Predsjednika zahvaljujući mu na 

njegovom velebnom djelu- stvaranja Hrvatske, jedna čovjekolika 

spodoba u liku Denisa Latina objavila je sliku pok Presjednika i 

ispod napisala: 

“Markica zbačena iz upotrebe nakon kratkog vremena, jer narod nije 

znao s koje strane da pljune na nju”. 

Ovakvim sadržajem “pohvalio” se je u javnosti Denis Latin- 

vjerujući kako je “duhovit”- a ispao je jadan. 

E moj Denise Latine- žalim te jer mrziš. 

Žalim te jer tu mržnju ne znaš sakriti. 

Žalim te jer se svojom mržnjom hvališ. 

Žalim te što si bolestan. 

Je li ti bolest poremetila mozak, izbacila empatiju, zadojila zlom? 

Jesi li više uopće razumno, ljudsko biće? 

Znam - ti si što moja rođaka Mirjana reče 

“ODLJEVAK” zla koje je vladalo na ovim prostorima do 1990.- 

onog komunističkog- partizanskog zla koje će na žalost još dugo biti 

prisutno u ovom narodu! 

Ti si “stručno” rečeno: COPY PASTE- ODLJEVAK u pravom 

smislu- nepopravljiv, jadan, izgubljen u vremenu i prostoru! 

Ali ima nešto dobro i u tome, jer kad te jednoga dana sretnem na ulici 

bit ćeš “poznata strana marke”- na koju ću bez dvojbi moći pljunuti, 

a da ne pogriješim!!! 

  

Dr Jure Burić 

Dubrovnik,16.prosinca 2019. 
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ČIJI STE VI GENERALI 
  

Nedavno su četiri časna generala ( Tolj, Kapular, Krešić i Ćuk ) 

napisala i potpisala protestno pismo o nastupu Fahret Jahić u 

Zagrebačkoj “Areni” gdje su se u sred Zagreba viorile yu zastave i 

orila “Yugoslavenka”. 

I umjesto da se cijeli Generalski zbor potpiše i stane  

uz ovu četvoricu odvažnih - oni radije  

ostaju u svojoj udobnosti i ne zamjeranju vlasti, jer krivac za ovaj 

neviđeni skandal upravo je - VLAST! 

Vlast koja ništa ne poduzima, vlast koja sve dopušta što je na tragu 

Jugoslovenskog, a spremno intervenira i kažnjava sve što je obojeno 

nacionalno i domoljubno. Bi li se gospodin ministar već očitovao i 

pred kamerama mudro prozborio “uspješnoj borbi protiv 

nacionalizma” 

da se je recimo na istom tom mjestu u vrijeme Thompsonova 

koncerta pojavila 

kakva zastava s HOS-ovim pozdravom i prvim bijelim poljem u 

grbu. 

Naravno da bi! 

Ali ne sumnjam da bi mu se “priključili” i neki (ma što neki- m n o 

g i hrvatski generali, koji nisu imali potrebu potpisati se pod ovaj 

izvrsni domoljubni tekst. Čiji ste vi gospodo generali - Tuđmanovi 

ili Fahretini? 

Sve mi se više čini Fahretini- pa eto vam je- vodite je doma i uživajte! 

  

Dr Jure Burič 

Dubrovnik, 17.prosinca 2019. 
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  DVOJBA: ZA VUČIĆA ILI ZA VUČIĆA 

  

Ponajbolju potvrdu tvrdnje o pobjedi Srpsko-hrvatske koalicije da je 

predsjednik Srbije  (Izvor: HINA): 

Vučić: Za nas ne bi bila sjajna vijest da je Škoro izabran za 

predsjednika 

http://glasbrotnja.net/vucic-nas-ne-bila-sjajna-vijest-da-skoro-

izabran-predsjednika/ 

Može mi netko zamjeriti što sam u svojim tekstovima kao razlog 

zašto govorim o Srpsko-hrvatskoj a ne o Hrvatsko-srpskoj koaliciji 

navodio činjenicu da je prvi čovjek te koalicije Pupovac, a ne 

Plenković, jer je jasno da je Pupovac samo glasnogovornik 

Predsjednika Srbije. Ali mislim da sam to toliko puta rekao i da se to 

podrazumijeva. Ili tvrdnja da su izbori dvoboj Plenkovića i Škore je 

također išla uz jasno određivanje da je u toj koaliciji Pupovac onaj 

koji svira a Plenković samo igra kako mu Pupovac svira. 

Da sam bio u pravu da je Plenkovićev glavni kandidat Milanović, a 

ne Grabar-Kitarović posredno se vidi i iz glasovanja samih 

Pupovčevih sunarodnjaka: 

https://narod.hr/hrvatska/pogledajte-kako-su-biraci-glasovali-u-

pupovcu-naklonjenim-mjestima 

Uglavnom sada su oni koji nisu glasovali za Srpsko-hrvatsku 

koaliciju u poziciji birati za one koji su za Vučića iz interesa ili za 

one koji su za Vučića bez obzira na sve. Jedni su na prodaju, a drugi 

valjda iz uvjerenja.  

Dakle ne mogu pogriješiti: Ili su za Vučića, ili za Vučića. 

Ima i onih koji neće birati između Vučića i Vučića. 

Neće izaći u drugi krug izbora. Čini mi se i najpoštenije. Kada je 

Vučićeva ekipa (Pupovac, Plenković,...) pobijedila na izborima – 

neka i sami izaberu tko će od dvoje njihovih kandidata bolje zastupati 

Vučićeve interese. 

Naravno bit će nagovaranja, pozivanja na velike riječi o tome kako 

je bolje na jedan način biti za Vučića, a ne na drugi. 

Hrvatska opcija je najsnažnija od smrti Hrvatskog Predsjednika, pa 

ostaje vidjeti hoće li biti još jača na parlamentarnim. Hoće li biti 

http://glasbrotnja.net/vucic-nas-ne-bila-sjajna-vijest-da-skoro-izabran-predsjednika/
http://glasbrotnja.net/vucic-nas-ne-bila-sjajna-vijest-da-skoro-izabran-predsjednika/
https://narod.hr/hrvatska/pogledajte-kako-su-biraci-glasovali-u-pupovcu-naklonjenim-mjestima
https://narod.hr/hrvatska/pogledajte-kako-su-biraci-glasovali-u-pupovcu-naklonjenim-mjestima
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toliko jaka da lijevo i desno krilo Srpsko-hrvatske koalicije budu 

prisiljeni i formalno se ujediniti.  

Danas je sv. Stjepan pa svima koji nose njegovo ime čestitam 

imendan. 

Davno sam napisao pričicu o Stefu i Stipi koji je na nekoj televiziji 

prenio Luka Podrug: 

Štef kaže Stipi: 

-Znaš li ti Stipe što je Zagreb za Split? EUROPA. 

-Jest imaš pravo, a znaš li što je Split za Zagreb? HRVATSKA! 

Davno je to bilo i možda nisam tada ni pogriješio. Zagreb i Split su 

simbolizirali sjevernu i južnu Hrvatsku.  

Danas vidimo da su oba ta grada CRVENI. A Sjeverna Hrvatska je 

bila za Hrvatsku opciju, a Južna je glasovala za Srpsko-hrvatsku 

koaliciju. 

Trebam li se ispričati, ili to jednostavno pokazuje kako se sve 

mijenja. 

Trudio sam se odati priznanje onima koji imaju karakter, pa makar 

bili na suprotnoj strani od one moje i obrnuto. 

Poznato je i da sam odbio biti dijelom Zagrebačkog sveučilišta zbog 

toga što su mu na čelu nekarakterne osobe. Možda sam kriv i što sam 

gledao samo na matematiku kada sam pomagao ljudima da 

doktoriraju. A znao sam da mnogi od njih misle da će me samo 

iskoristiti i postati ono što bez mene ne bi mogli 

Ali ima mnogo i ljudi u pravom smislu te riječi. 

Tako sam od takvih i dobio neobičnu čestitku za Božić, dakle 

čestitku od nekih kolega s mog bivšeg sveučilišta: 

  

Čestitka je od nas sa Sveučilišta. Podsjećam, Sveučilište je naše a ne 

njihovo tko god oni bili. 
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 Hvala kolegama  s bivšeg mog sveučilišta i čestitam i ja njima. 

Josip Pečarić 
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JOŠ O DVOJBI: ZA VUČIĆA ILI ZA VUČIĆA 

  
Očito 'poštenje' na izborima u prvom krugu izbora u RH komentirao 

je čak i Predsjednik Srbije Aleksandar Vučić: 
„U prognozama i predizbornim istraživanjima Škori su davali mnogo 

manje glasova nego što je osvojio, rekao je Vučić koji smatra da to 

„ne može biti greška”. 
„Smijao sam se tome. Spustili su Škoru na 19 posto, a on je dobio 

24-25 postotaka. To nije greška, jer takva razlika u istraživanju ne 

može biti greška“, naglasio je Vučić.“ 
http://glasbrotnja.net/vucic-nas-ne-bila-sjajna-vijest-da-skoro-

izabran-predsjednika/  
A zapravo čini se da su ti koji su namjerno spustili Škorine izglede u 

prvom krugu ipak stavili na znanje svima da tu nešto i nije baš u redu. 

Naime, uz te „prognoze“ oni su dali prognoze za drugi krug: Škoro 

bi po njima pobijedio u drugom krugu i Grabar Kitarović i 

Milanovića! 
Dakle svi oni koji danas moljakaju Škorine birače da glasuju za 

Grabar Kitarović strašeći ih Milanovićem samo pokazuju da su 

odradili posao za Vučićev interes koji se, kao što je poznato bojao 

Škorine pobjede. 
Radi se o mnogim tzv. hrvatskim portalima, istaknutim 

kolumnistima i dr. 
Jesu li glupi ili su se prodali, teško je tvrditi. A znamo da nisu glupi, 

zar ne? 
Dosta dobru raščlambu dao je Drago Krpina: 
https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-svi-oni-koi-zele-odlazak-

plenkovica-s-cela-hdz-a-ocito-su-to-postignuce-spremni-platiti-

porazom-grabar-kitarovic 
Ukratko Krpina sugerira da Grabar Kitarović javno i nedvosmisleno 

napravi otklon od Plenkovićeve politike, tj. da u drugi krug izbora 

uđe sa Škorinom platformom. 
Problem je što je ona toliko puta promijenila svoje mišljenje, da joj 

vjerojatno nitko više ne vjeruje.  

http://glasbrotnja.net/vucic-nas-ne-bila-sjajna-vijest-da-skoro-izabran-predsjednika/
http://glasbrotnja.net/vucic-nas-ne-bila-sjajna-vijest-da-skoro-izabran-predsjednika/
https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-svi-oni-koi-zele-odlazak-plenkovica-s-cela-hdz-a-ocito-su-to-postignuce-spremni-platiti-porazom-grabar-kitarovic
https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-svi-oni-koi-zele-odlazak-plenkovica-s-cela-hdz-a-ocito-su-to-postignuce-spremni-platiti-porazom-grabar-kitarovic
https://narod.hr/hrvatska/drago-krpina-svi-oni-koi-zele-odlazak-plenkovica-s-cela-hdz-a-ocito-su-to-postignuce-spremni-platiti-porazom-grabar-kitarovic
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Osobno ne vjerujem da će ova priča o Srpsko-hrvatskoj koaliciji 

završiti dok u Hrvatskoj ne bude ostvarena Velika koalicija. Tek tada 

možemo očekivati da će dovoljan broj naših ljudi „progledati“ i 

konačno kazniti ovu slugansku politiku većine hrvatskih političara. 
Da i Vučić očekuje nastavak dosadašnje politike može se vidjeti i iz 

njegovih riječi: 
Izbjegao je odgovoriti na pitanje tko je od dvoje kandidata 

kvalificiranih za drugi krug prihvatljiviji za Srbiju. 
“Što god bih rekao pomogao bih onom drugom – rekli bi: Vučić 

navija, a onda bi im to bila jedina tema”, rekao je. 
„Naš posao je da surađujemo sa Hrvatskom“, poručio je Vučić i 

ocijenio da će se srpsko-hrvatski odnosi “morati popravljati, što god 

mi mislili jedni o drugima”. 
A koliko je Vučić važan u politici Grabar Kitarović potvrđuje i to da 

Krpina nije u njene „neshvatljive pogrješke“ stavio i njen poziv 

Vučiću u trenutcima kada je Srbija organizirala lažnu Jasenovačku 

hajku u SAD-u! 
Pa tada su joj i branitelji bili marginalci! 
Sjetimo se da je Plenković bio protiv i tada je govorio i o ratnoj šteti 

koju Srbija treba platiti Hrvatskoj. 
Je li ova zaboravnost zbog toga ili zbog toga što se može tumačiti 

kao veća poslušnost u odnosu na svjetske moćnike od samog 

Plenkovića. 
Slično se može komentirati i činjenica da Krpina uopće nije 

spomenuo odnos Grabar Kitarović prema Za Dom spremni (i prema 

HOS-ovcima). 
Naime, u trenutku kada smo branili Thompsona i Bojnu Čavoglave 

poznatom „Peticijom ZDS“, Plenkovića nigdje nije bilo da bi o tome 

bilo što odlučivao. Napala nas je poluistinom (koja je gora od laži) 

upravo Grabar Kitarović.  
Doista neobično da Krpina ne spominje njene česte promjene prema 

ZDS, a ja sam jednu od knjiga u svezi s time naslovio „Predsjednica 

i 'Za dom spremni'“!. Knjiga nastala povodom njenog ritualnog 

priklanjanja Plenkovićevoj politici. A ritual je bio upravo priznanje 

njene navodna pogrješke o ZDS! 
Meni je teško znati jesu li svi iz njenog Ureda bili u tome u samom 

početku kada smo napadnuti zbog Peticije ZDS, ali su ispravljanje 
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nepravdi prema potpisnicima pokušali neki njeni savjetnici. Među 

njima je i Radeljić koga spominje Krpina: 
„Dok u toj rekonstrukciji nitko nije osobito žalio zbog smjene Mate 

Radeljića...“ 
A poznato je da je Plenkovićev uvjet da „prigrli“ Grabar Kitarović 

bio odlazak Radeljića iz njenog reda. Dakle očito udaljavanje onoga 

koji je bio smetnja uklapanja Grabar Kitarović u Srpsko-Hrvatsku 

koaliciju nitko nije osobito žalio. 
Zapravo morali su biti sretni svi kojima je Srpsko-hrvatska  koalicija 

na srcu ili u novčaniku, zar ne? 
  
Josip Pečarić 
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ILI VUČIĆ - ILI VUČIĆ 
 
Poštovani, 

Kao što sam u Bujici obećao ne pratim drugi krug izbora. Plenković 

je pobijedio pa i dalje mislim da on treba tj. hoće dobiti predsjednika 

kojega hoće. 

Da je ljudima bilo stalo do Hrvatske ne bi svjesno glasovali za 

drugare iz Ministarstva vanjskih poslova.  

Čak su ovog puta i ovi koji vode ankete bili pošteni. Izgleda da su ih 

platili samo za prvi krug, pa se danas i Vučić smije koliko su smanjili 

Škorine glasove, a nisu za drugi krug pa su jasno svima stavili do 

znanja da bi Škoro pobijedio oboje kandidata iz MVP-a. 

Tako da su tada zajednički i u jednom i u drugom taboru molili da 

Škoro ne prođe. 

Vidim da se mnogi javno posipaju pepelom i sada im je dobra 

predsjednica države. 

Ono što je njima dobro kod nje - meni nije. 

I jedno i drugo krilo Srpsko-hrvatske koalicije sprovode politiku koju 

im diktiraju gazde. S tim da ovi lijevi to rade iz uvjerenja, a ovi desni 

jer se lakše prodaju. 

Umirem od smijeha kada tvrde da je Škorova izjava za Milanovića: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19595-skoro-

odbio-podrzati-kolindu#disqus_thread 

(Čestitam Škori na dosljednosti.) 

Kako je Škoro rekao da će dopisati pod br. 3 Hrvatski narod, ispada 

da ovi Kolindini misle da je Milanović isto što i Hrvatski narod. 

Drugi će tvrditi kako je Škoro za Milanovića, a hrvatski narod protiv. 

Pa što im je onda problem? 

A kad počne tražiti Škorino loše ponašanje kao mnogo manje 

rangiranog u politici od ovih iz Srpsko-hrvatske koalicije još mi je 

smješnije. 

Recimo podsjeća nas na Kolindinu ulogu u hajci na Gotovinu, na 

njenu ulogu u napadima na Thompsona prije Peticije ZDS, na 

Peticiju ZDS, HOS-ovce, ... 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19595-skoro-odbio-podrzati-kolindu#disqus_thread
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19595-skoro-odbio-podrzati-kolindu#disqus_thread
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Recimo ovih dana je i Sud presudio u korist Bojne Čavoglave koju 

smo branili Peticijom ZDS, a njoj je Peticija bila PROVOKACIJA. 

Itd. 

Zato ostajem dosljedan. Za Milanovića sigurno neću glasovati jer 

smo ideološki na potpuno suprotnim stranama, a za Grabar Kitarović 

neću jer su ona i njeni i do sada sprovodili istovjetnu politika onoj 

Milanovićevoj. 

Zato sam već i napisao da neću sudjelovati u izboru_ Ili Vučić - ili 

Vučić. 

Pozz 

 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-vucic-vucic/  

 

 

 

Piše Katarina Pejaković , Velimiru Bujanecu 

20. veljače u 06:45 

 

Štovani gospodine Bujanec 

,Javljam Vam se iz Kanade gdje smo se mi još 1997. i 98. uvjerili 

tko je Kolinda Grabar-Kitarović i koliko je joj je stalo do Hrvatske. 

Tada je gđa Grabar-Kitarović imala diplomatsku poziciju prvog ili 

drugog savjetnika na veleposlanstvu RH u Ottawi, a moj suprug i ja 

smo predavali hrvatski jezik i kulturu na Institutu stranih jezika pri 

Ministarstvu vanjskih poslova Kanade u Ottawi. 

Naime, mi smo svojim vlastitim zaslugama i neumornim lobiranjem 

kanadske vlade, već 1991. godine uspjeli uvesti hrvatski jezik na 

institut stranih jezika pri Ministarstvu vanjskih poslova Kanade, kao 

samostalni jezik, bez tikete „srpsko-hrvatski“ i tako je Kanada 

postala prva zemlja svijeta koja je omogućila svom diplomatskom 

osoblju učenje hrvatskog jezika. 

Iz nekih nepoznatih razloga, 1997. je došlo do skorog ukidanja 

hrvatskog jezika na spomenutom institutu, i nama, nastavnicima je 

rečeno da je potrebno pismo Veleposlanstva RH u Ottawi da potvrdi 

da je hrvatski jezik uistinu jedini službeni jezik u Hrvatskoj 

Osobno sam posjetila Veleposlanstvo RH u Ottawi i predala zamolbu 

Kolindi Grabar-Kitarović koja je zamjenjivala veleposlanika u 

njegovom odsustvu. Objasnila sam joj situaciju, na što mi je rekla da 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-vucic-vucic/
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mi neće dati pismo da potvrdi da je hrvatski jezik službeni jezik 

Republike Hrvatske jer se u američkoj Library of Congress navodi 

hrvatskosrpski kao službeni jezik u Hrvatskoj i da se to neće 

promijeniti sve dok Library of Congress to ne promjeni! 

Borila sam se za hrvatsku istinu i hrvatska prava puno duže nego li 

je Kolinda bila u Kanadi, te sam joj odgovorila: „Kakva ste Vi 

zastupnica hrvatskog naroda kad vam američka ustanova odlučuje 

kako se zove Vaš jezik?“ 

Kako nisam mogla čekati da se vrati veleposlanik, jer sam vremenski 

bila ograničena, obratila sam se Veleposlaniku BH, gospodinu 

Krunoslavu Vasilju, koji mi je odmah napisao pismo i ponudio svaku 

potrebnu pomoć. 

Nekoliko mjeseci kasnije ponovo sam se srela s Grabar-Kitarević 

kad je jedan od kanadskih diplomata, i ujedno moj student zamolio 

da mu se pridružim u službenoj posjeti Veleposlanstvu RH, na kojem 

će najaviti svoj odlazak na diplomatsku službu u Zagreb. Prilično je 

dobro bio savladao hrvatski jezik i ponosio se svojom sposobnošću 

da porazgovara na hrvatskom sa svojim hrvatskim kolegom ili 

kolegicom. 

Kad se je pozdravio i predstavio na hrvatskom jeziku, Kolinda mu je 

hladno rekla: „A, učili ste naš jezik? Čemu? To vam neće trebati jer 

u Hrvatskoj svi govore engleski!“ 

Zamislite moj šok. Kanadski se diplomat snašao prije mene i hladno 

joj je odgovorio: „Vi se malo šalite. Već su mi javili prijatelji iz našeg 

veleposlanstva u Zagrebu da učim hrvatski. I evo, nešto znam, zar 

ne?“ 

Kako je razgovor tekao, upitao je Kolindu: “I vi uskoro odlazite iz 

Ottawe? Kamo biste željeli da vas pošalju na novu službu.“ Kolinda 

mu je rekla da bi volila ići u Portugal, a ovaj Kanađanin je ponovo 

upitao: “Je li zato što vas Portugal podsjeća na Hrvatsku?“ 

Kolinda mu vrlo spremno odgovori: „Ne. Zato što u Portugalu nema 

hrvatskih emigranata.“ 

Osjećala sam se ponižena, uvrijeđena i zbunjena. Možda je to ovaj 

gospodin primijetio, pa je odmah prešao na engleski jezik i puno 

hladnijim tonom odgovorio Grabar-Kitarović: „Šteta! Mi smo 

Kanađani uvijek presretni kad nas pošalju na službu u zemlju gdje 

postoji zajednica Kanađana, pa makar i mala, a kad je to velika, 
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bogata zajednica kao što je hrvatska u Kanadi, onda se osjećamo kao 

da i nismo napustili svoju domovinu.“ 

Bio je to kraj našeg posjeta Veleposlanstvu RH. 

Sa štovanjem, 

Katarina Pejaković 

https://m.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/170394508641

8818&ved=2ahUKEwilnc-

_zNzmAhW3AhAIHUBdCkIQFjAAegQIAxAB&usg=AOvVaw2P

RkYVOeHd9YbBQp1Z0O4e 

 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19609-ili-vucic-ili-vucic  

 

  

https://m.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/1703945086418818&ved=2ahUKEwilnc-_zNzmAhW3AhAIHUBdCkIQFjAAegQIAxAB&usg=AOvVaw2PRkYVOeHd9YbBQp1Z0O4e
https://m.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/1703945086418818&ved=2ahUKEwilnc-_zNzmAhW3AhAIHUBdCkIQFjAAegQIAxAB&usg=AOvVaw2PRkYVOeHd9YbBQp1Z0O4e
https://m.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/1703945086418818&ved=2ahUKEwilnc-_zNzmAhW3AhAIHUBdCkIQFjAAegQIAxAB&usg=AOvVaw2PRkYVOeHd9YbBQp1Z0O4e
https://m.facebook.com/bujicavelimirbujanec/posts/1703945086418818&ved=2ahUKEwilnc-_zNzmAhW3AhAIHUBdCkIQFjAAegQIAxAB&usg=AOvVaw2PRkYVOeHd9YbBQp1Z0O4e
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19609-ili-vucic-ili-vucic
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JOSIP PEČARIĆ 

 

OČEKUJEM JAČANJE SUVERENISTIČKE 

OPCIJE NA IZBORIMA ZA HRVATSKI 

SABOR. 

 
Ovu i slijedeće godine obilježit će izjava američkog predsjednika 

Donalda Trumpa pred Općom skupštinom UN-a: Budućnost ne 

pripada globalistima. Budućnost pripada patriotima. Budućnost 

pripada suverenim i neovisnim narodima koji štite svoje građane, 

poštuju svoje susjede i poštuju razlike koje svaku zemlju čine 

posebnom i jedinstvenom, 

Zapravo, predsjednik SAD-a rekao je ono što je davno poručio 

hrvatski predsjednik Franjo Tuđman. O tome sam govorio i na 

Komemoraciji u Adelaideu dan nakon smrti velikog hrvatskog 

predsjednika: Hrvatska i njen predsjednik postali su svjetionici 

malobrojnim narodima u njihovoj borbi za slobodu. Svojim 

stvaralačkim opusom i u praksi kroz stvaranje neovisne Hrvatske, 

unatoč protivljenju najmoćnijih država svijeta, Predsjednik Tuđman 

je ukazao da postoji budućnost i malobrojnim narodima. Takovo 

djelovanje predsjednika Tuđmana izravno je u suprotnosti s 

današnjim pokušajima stvaranja novog svijeta u kojima je jedino 

bitan pojedinac. Svijeta u kojem nema mjesta ni za obitelj, ni za 

malobrojne narode. Jer oni najmoćniji su sebi i svojim narodima već 

osigurali vladajuće pozicije u današnjem svijetu. Svi oni koji žele 

boljitak svojih naroda izravno ih ugrožavaju. Zato su predsjednik 

Tuđman i Hrvatska stalno na udaru medija koji su u rukama 

najmoćnijih, i preko kojih svjetski moćnici osiguravaju svoje 

interese. 

Nisu ga poslušali i nastavljeno je globalističko divljanje. To je 

dovelo do toga da je Trump prepoznao i opasnost za sve narode i 

države. Danas je situacija zbog toga bitno drukčija.. Napadi na 

predsjednika Trumpa pokazuju koliko je teška zadaća koju je 

postavio preda se. Pokazuju nam zašto ni Tuđman, ni Orban nisu 
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mogli utjecati na zemlje u Europi. Znamo da je poslije smrti velikog 

hrvatskog predsjednika vlast u RH u rukama poslušnika koji su 

protiv onoga što je želio Tuđman i što želi Trump. Zato i ne čudi da 

danas Hrvatskom vladaju ljudi iz Ministarstva vanjskih poslova. 

Ondje su bili oni koji ponajbolje znaju što su i tko su svjetski 

moćnici. Međutim, europski i predsjednički izbori pokazuju da se 

svijest hrvatskih ljudi okreće od njih, a prema Tuđmanu i Trumpu – 

prema suverenizmu. U drugom krugu imamo dvoje takvih kandidata, 

Pripadaju neformalnoj koaliciji koju nazivam srpsko-hrvatskom 

koalicijom jer je u narodu prepoznato da je najmoćniji čovjek u RH 

Pupovac, a vlast i glavna oporbena stranka u RH provodi 

Memorandum SANU 2.. 

Osobno ne vjerujem da će ova priča o srpsko-hrvatskoj koaliciji 

završiti dok u Hrvatskoj ne bude ostvarena i formalno Velika 

koalicija. Tek tada možemo očekivati da će dovoljan broj naših ljudi 

'progledati' i konačno kazniti ovu slugansku politiku većine hrvatskih 

političara. Naime, neovisno od toga tko bude predsjednik, bilo 

pripadnik lijevog ili desnog krila srpsko-hrvatske koalicije, 

najvažniji događaj u narednoj godini su parlamentarni izbori, koji bi 

trebali biti još veće jačanje suverenističkih snaga u RH. Ovi koji se 

smjenjuju na vlasti od smrti predsjednika Tuđmana, strašeći birače 

onim drugima, trebali bi toliko oslabiti da bi vlast mogli zadržati 

samo Velikom koalicijom. A to će biti početak njihovog kraja. 

 

Hrvatski tjednik, 2. siječnja 2020 
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PODCAST VELEBIT – AKADEMIK JOSIP 

PEČARIĆ: 

GAZDA JE VEĆ IZABRAO TKO ĆE BITI 

PREDSJEDNIK HRVATSKE 
 

Autor 

 Dinko Dedić 

 - 

3. siječnja 2020. 

862 

 
Gost u Podcastu Velebit je akademik Josip Pečarić. 

► Bira li i ovaj puta Hrvatska ‘manje zlo’? 

► Tko je ‘gazda’ koji određuje izbore u Hrvatskoj? 

► Što je manje zlo, Kolindin srdačni doček četnika Vučića, 

hrvatske branitelje nazvati marginalcima, ili po noći stavljati 

ćirilične ploče u Vukovar i slati specijalce na branitelje? 

► Škoro predložio svojim biračima da ne zaokruže niti jednog 

kandidata u trenutku kada Milanović, prema anketama vodi tri 

posto. Pomaže li time Milanoviću da dođe na vlast? 

► Plenković ponavlja “Glas za Škoru je glas za Milanovića”. Bi li 

se Škoro dogodio da je Plenković obavio posao prvog čovjeka 

HDZ-a onako kako treba? 

► Zoran Milanović tvrdi da su na branitelje na Markov Trg 

poslane žene od 60 kilograma. Je li to seksizam? 

► Što misli Milanović o Tuđmanovoj pomirbi kada kaže ‘Mi ili 

oni’? 

► Je li antifašizam, na koji se oba kandidata za predsjednika 

pozivaju, kompatibilan sa hrvatskim suverenizmom? 

► Ako antifašizam u Hrvatskoj znači primijenjenu politike prava 

pobjednika na odmazdu, progon i istrijebljene hrvatskog naroda, 

kakve predsjednike onda Hrvati biraju? 

► Je li nezavisna hrvatska država nastala nasuprot te i takve 

platforme antifašizma? 

► Jesu li zapravo jedini pravi antifašisti hrvatski branitelji? 

► Kako antifašisti, bilo lijevi, bilo desni mogu ostvariti stabilnost i 

https://projektvelebit.com/author/ddedic/
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razvoj hrvatskog naroda i države na političkoj ideji njegovoga 

uništenja? 

► Jesu li nezavisna Hrvatska i antifašizam nemoguća kombinacija? 

► Jesu li Kolinda G. Kitarović prije pet godina i ova danas, u 

političkom smislu ista osoba? 

► Kako ljudi, političari intelektualno i ideološki stasali s mentalno 

ograničenim idejama komunizma i jugoslavenstva, mogu biti 

zagovaratelji slobodne hrvatske države? 

► Može li Hrvatska izgubiti na ovim izborima? 

  

MOJ KOMENTAR: Zanimljivo je da je u razgovoru bio bitan 

članak: 

ZVONIMIR HODAK: Ne dozvolimo da naši hrvatski komunisti 

izgube od jugoslavenskih i srpskih komunista 

https://glasbrotnja.net/zvonimir-hodak-ne-dozvolimo-da-nasi-

hrvatski-komunisti-izgube-jugoslavenskih-srpskih-komunista/ 

Naime ja sam zapamtio dio o srpskim komunistima, a g. Jurič o 

jugoslovenskim. Vidim da ih je g. Hodak stavio zajedno. Dakle bili 

smo u pravu i g. Jurič i ja, a sve me to podsjetilo na onu tvrdnju Tanje 

Torbarine kako je najveća velika Srbija bila Jugoslavija. 

S obzirom da vidim da se gđa Grabar Kitarović uspoređuje s 

Orbanom (Dujmović u Hrvatskom tjedniku) predlažem da svi oni 

koji misle da sam pogriješio u svojim razmišljanjima jednostavno 

zatraže da ih skinem sa svoje liste. 

Josip Pečarić 

 

 

https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-

gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/ 

 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-

velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-

predsjednik-hrvatske 

 

 

  

https://glasbrotnja.net/zvonimir-hodak-ne-dozvolimo-da-nasi-hrvatski-komunisti-izgube-jugoslavenskih-srpskih-komunista/
https://glasbrotnja.net/zvonimir-hodak-ne-dozvolimo-da-nasi-hrvatski-komunisti-izgube-jugoslavenskih-srpskih-komunista/
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
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POBJEDA PLENKOVIĆU DRAŽEG 

KANDIDATA 

 
Doznali smo ime novog predsjednika. Pobijedio je kandidat za koga 

je Plenković mislio da mu osigurava daljnji rad u službi svjetskih 

moćnika. 

U zadnje vrijeme o tome sam puno pisao i govorio. Evo vidim da 

moje gostovanje na Podcastu Velebit ima preko 21,000 pregleda: 

https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg 

Sudeći po Tomislavovom komentaru „Poštovani profesore vi niste 

samo kralj u matematici, vi ste mnogo više ovom prevarenom i 

opljačkanom hrvatskom narodu. Drago mi je da postojite“, nisam 

očekivao da će me netko pitati bilo što oko izbora u drugom krugu. 

Međutim, gđa Mirjana me je ipak pitala za savjet. Prvo je opisala 

sudbinu svoje obitelji i završila upitom: 

Sutra trebam glasovati i naravno da ću to učiniti ali koje zlo od ova 

dva birati? 

Vaše mišljenje mi je jako važno, osobno sam mislila birati Kolindu 

iako ne očekujem da će bilo što pametno i bolje učiniti za nas Hrvate 

koji još naivno i čak vrlo često glupo nasjedamo na laži i obećanja i 

još uvijek mislimo da imamo Našu Hrvatsku. 

Sama ideja da pomognem Milanoviću da nam uništi i ono malo nade, 

da nas opet gura u ralje srpske diktature i krvoločnosti - u KP koja 

je samo promijenila ime - vraća me u 1997 u Vukovar koji sam tada 

obišla, vraća mi pred oči lica one doslovce djece u uniformi HV 1992 

od koji su mnogi nažalost pod zemljom - ovoj Lijepoj našoj o čijoj 

sudbini i vodstvu mi ipak malo odlučujemo. 

Kao što rekoh, Vaše mišljenje bi mi jako puno značilo. 

Odgovorio sam joj: 

Draga gđo Mirjana, 

Ja Vam ne mogu sugerirati što uraditi. 

Jedino što mogu učinio sam - javno sam rekao što ću sam uraditi i 

zašto. 

Ako budete poslije glasovanja nezadovoljni svojim postupkom i za to 

imate utjehu već u naslovu mog gostovanja - ionako su to već gazde 

učinili neovisno od Vas. 

https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg
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Uzvratila je: 

Hvala vam, neka nam Bog pomogne, a vama puno snage i zdravlja i 

molim vas nemojte prestati pisati meni i mnogima to jako puno znači 

i lijep vam pozdrav, 

Zapravo, pitanje je koliko sve to ima smisla. Niz navodno hrvatskih 

portala je podržavalo Plenkovića, tj. Pupovca u prvom krugu iako su 

i ankete kojima se rugao i sam Vučić kada je bio u pitanju prvi krug 

ipak pokazivale da bi u drugom krugu sigurni pobjednik bio dr. sc. 

Miroslav Škoro. Jasno je bilo da će tu potporu nastaviti, jer Pupovcu 

i Plenkoviću trebaju „krivci“, a to su naravno Škorini birači koji ne 

vole viriti iz Pupovčave stražnjice, tj. koji se tamo ugodno ne 

osjećaju. 

O tome pišu sjajni hrvatski kolumnisti Marcel Holjevac i Marko 

Ljubić: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19648-

pobijedi-li-milanovic-za-to-nece-biti-kriv-skoro-nego-samo-i-

jedino-hdz 

https://projektvelebit.com/predsjednicke-igre-i-nacionalna-sreca/  

https://projektvelebit.com/je-li-demokratski-ne-izici-na-izbore-ili-

ponistiti-listic/  

S obzirom da sam se i sam već narugao Dujmovićevoj usporedbi 

Plenkovićeve kandidatkinje s Orbanom bio mi je zanimljiv i 

Peternelov odgovor Dujmoviću: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19630-

peternel-odgovorio-dujmovicu-ja-mogu-biti-svasta-ali-ne-zelim-

nikako-biti-tihomir-dujmovic  

S obzirom da je Plenković dobio ono što je želio, ali je i mnogo onih 

koji su odlučili slijediti Škoru, bit će zanimljivo pratiti nastavak 

dvoboja Plenkovića (Pupovca) i Škore. Jer, kako kaže izvrsni 

komentator Željko Cvrtila u Hrvatskom tjedniku, Škorin izborni 

rezultat u prvom krugu je uglavno njegov“. Plenković ima jaku 

potporu u Milanoviću, ali i puno nezadovoljnih u HDZ-u koji su 

svjesni da je on i cijela ekipa iz MVP koja vodi (i dalje) Hrvatsku. 

Hoće li uspjeti Plenković u uništavanju hrvatskog domoljublja, ili će 

očiti rast samosvjesti i domoljublja biti nastavljen, pokazat će već 

parlamentarni izbori.  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19648-pobijedi-li-milanovic-za-to-nece-biti-kriv-skoro-nego-samo-i-jedino-hdz
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19648-pobijedi-li-milanovic-za-to-nece-biti-kriv-skoro-nego-samo-i-jedino-hdz
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19648-pobijedi-li-milanovic-za-to-nece-biti-kriv-skoro-nego-samo-i-jedino-hdz
https://projektvelebit.com/predsjednicke-igre-i-nacionalna-sreca/
https://projektvelebit.com/je-li-demokratski-ne-izici-na-izbore-ili-ponistiti-listic/
https://projektvelebit.com/je-li-demokratski-ne-izici-na-izbore-ili-ponistiti-listic/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19630-peternel-odgovorio-dujmovicu-ja-mogu-biti-svasta-ali-ne-zelim-nikako-biti-tihomir-dujmovic
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19630-peternel-odgovorio-dujmovicu-ja-mogu-biti-svasta-ali-ne-zelim-nikako-biti-tihomir-dujmovic
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19630-peternel-odgovorio-dujmovicu-ja-mogu-biti-svasta-ali-ne-zelim-nikako-biti-tihomir-dujmovic
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Pri tome ne treba zaboraviti da Plenković računa na one 

„suvereniste“ kojima je najvažnije da su oni vođe i koji su i pored 

Škorina izvrsnog rezultata odmah vidjeli sebe u toj ulozi.  

U svakom slučaju bit će zanimljivo. Ne treba zaboraviti koliko je 

veliki broj onih državotvornih Hrvata kojima nije smetalo to što im 

je stvarni šef države bio Pupovac. Kad ih Pupovac nije doveo k 

pameti, možda će Milanović. 

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19659-pobjeda-plenkovicu-

drazeg-kandidata 

 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19659-pobjeda-plenkovicu-drazeg-kandidata
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19659-pobjeda-plenkovicu-drazeg-kandidata
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ZAŠTO BI PLENKOVIĆ POSLIJE SVOJE 

VELIKE POBJEDE ODUSTAO? 

 
Zove me jedan poznanik koji očito nije pratio moje tekstove i nastupe 

i pita me za komentar rezultata izboran. Tako doznajem da nije bio 

za Škoru u prvom krugu: „Pa on je pjevač“ kaže mi. Očito je to 

pokazatelj velikog uspjeha u prljavoj kampanji protiv Škore. 

Predsjednica u odlasku je odlučila postati doktor znanosti tek kada je 

postala predsjednica. I njima je problem Škoro što je i doktor 

znanosti i sveučilišni nastavnik.  

Koliko moraš mrziti svoj narod kada tako djeluješ na nj. 

Admiral Davor Domazet Lošo za naš je portal prokomentirao 

rezultate anketa, prema kojima bivši premijer Zoran Milanović 

dobiva izbore. 

”Ništa nije nepoznato onome tko se malo bavi analizama, sve je bilo 

jasno i prije dva, dva i pol mjeseca, onda kada su ankete pokazivale 

da u drugom krugu jedini Škoro pobjeđuje i Grabar-Kitarović i 

Milanovića. I tada su upregnuto sve što se može upregnuti i s jedne i 

s druge strane, učinjeno je sve da Škoro ne uđe u drugi krug, iz 

jednostavnoga razloga što je ponudio ono što je očekivalo bilo 

naroda kako se to nekada izrazio Alojzije Stepinac, a bilo naroda 

traži promjenu. Otklon od politike 20 izgubljenih godina smo imali, 

a to je proizvela politika HDZ-a, odnosno SDP-a”....“ 

https://www.7dnevno.hr/vijesti/loso-za-7dnevno-sve-je-zabluda-

tko-zapravo-dovodi-milanovica/ 

Igor Peternel kaže 

Poduzeli su sve – lobirao je premijer, Brkić, šef Sabora, ministri, 

lokalni gradonačelnici, župani, načelnici općina, državni inspektor 

neovisni analitičari, PR agenti, biskupi, svećenici, Željka Markić, 

izbornik reprezentacije, egzibicionistički savjetnici…sve su 

napravili i nije prošlo! Zašto? Jer je ljudima dosta torture! Što im više 

namećeš, što ih više moralno ucjenjuješ komunistima to im prkos 

više raste! 

Plenkoviću je Škoro kriv! Zašto je kriv? Valjda jer nije kičmu savio 

pred svemoćnim HDZ-om. 

https://www.7dnevno.hr/vijesti/loso-za-7dnevno-sve-je-zabluda-tko-zapravo-dovodi-milanovica/
https://www.7dnevno.hr/vijesti/loso-za-7dnevno-sve-je-zabluda-tko-zapravo-dovodi-milanovica/
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E pa gotovo je s tim! Niti je HDZ više svemoćan niti je fama o tome 

da mogu preko svojih na terenu što žele više aktualna. Mogu sve dok 

im mi to dozvoljavamo, a jučer smo rekli da je dosta! Za idući put 

znaju lekciju- ili dobar kandidat ili poraz! 

Da su prihvatili Škoru sada ne bi imali Milanovića. Mislili su 

moralno ucjenjivati pa izgubili. Nisu navikli, teško im pada, ali 

naučit će i naviknuti se! 

Kršni su oni momci i djevojke! 

https://www.dnevno.hr/vijesti/politicki-analiticar-otkrio-pozadinu-

evo-zasto-hdz-nije-uspio-na-predsjednickim-izborima-1416008/ 

https://www.7dnevno.hr/vijesti/zasto-hdz-nije-uspio-jer-je-ljudima-

dosta-torture/ 

Zapravo, svakim danom imamo sve više tekstova, čak i na 

„hrvatskim“ portalima koji uviđaju da je politika ljudi iz MVP na 

čelu s Plenkovićem glavni uzrok poraza Grabar Kitarović i HDZ-a. 

Zapravo, kako da moj poznanik ne govori o pjevaču koji osvoji 

podjednak broj glasova s HDZ-om, kada moj prijatelj prof. dr. sc. 

Matko Marušić ne razumije ono o čemu piše admiral Domazet: 

https://kamenjar.com/prof-dr-sc-matko-marusic-nasa-tuga/ 

I inače izvrsnom kolumnisti i sveučilišnom nastavniku Ivici Šoli je 

sada jasno da je glavni krivac Plenković: 

https://narod.hr/hrvatska/ivica-sola-kolinda-u-srazu-protiv-tri-

motorizovana-muskarca-logicno-izgubila 

Ali i dalje ne razumije što mu govori veliki hrvatski admiral. 

Važnije mu je bilo da Škoro ne bude predsjednik. 

Očito je da je Plenković izvrsno obavio svoj posao koji je radio od 

trenutka kada je i zašto je došao na čelo HDZ-a. Zato nema nikakvog 

razloga da poraz HDZ-a prizna podnošenjem ostavke. Zato je i 

Matko siguran da će poslije parlamentarnih izbora i dalje Plenković 

biti na čelu HDZ-a, ali već sada vidi problem u Škori što će doći do 

Velike koalicije. 

A Plenković je toliko jasno pokazivao svo vrijeme što mu je namjera. 

Prvo se poklonio jednom od HNES osuđenog veleizdajnika, a sada 

je dobio za predsjednik RH i drugog. I toliko mnogo ljudi glasuje za 

takve. I misli da je zaslađena vodica lijek za to. Ne razumije ono što 

sam ja pisao da upravo takvo ponašanje inače izvrsnih analitičara 

potvrđuje da slijedi formalna Velika koalicija, o čemu piše i Hodak: 

https://www.dnevno.hr/vijesti/politicki-analiticar-otkrio-pozadinu-evo-zasto-hdz-nije-uspio-na-predsjednickim-izborima-1416008/
https://www.dnevno.hr/vijesti/politicki-analiticar-otkrio-pozadinu-evo-zasto-hdz-nije-uspio-na-predsjednickim-izborima-1416008/
https://www.7dnevno.hr/vijesti/zasto-hdz-nije-uspio-jer-je-ljudima-dosta-torture/
https://www.7dnevno.hr/vijesti/zasto-hdz-nije-uspio-jer-je-ljudima-dosta-torture/
https://kamenjar.com/prof-dr-sc-matko-marusic-nasa-tuga/
https://narod.hr/hrvatska/ivica-sola-kolinda-u-srazu-protiv-tri-motorizovana-muskarca-logicno-izgubila
https://narod.hr/hrvatska/ivica-sola-kolinda-u-srazu-protiv-tri-motorizovana-muskarca-logicno-izgubila
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https://direktno.hr/kolumne/nakon-milanoviceve-pobjede-sve-

pomalo-sluti-da-ce-doci-do-velike-koalicije-178197/ 

Zapravo ni Matko ni Šola ne razumiju da je Grabar Kitarović 

prihvatila poslušnost prema Plenkoviću i njegovoj konstantnoj 

politici koja je očito bila protiv interesa većine hrvatskog naroda. Svi 

to navode uz tvrdnju da je to ona prihvatila zbog pogrješne procjene 

da ne može pobijediti bez takvog nehrvatskog HDZ-a.  

Pri tome zaboravljaju da je ona dovela Vučića u trenutcima kad 

velikosrpskoj ideji u RH nisu cvjetale ruže, i da je tako očito bilo da 

je to bio dio utrke s Plenkovićem za poziciju prvog poslušnika na tzv. 

desnoj strani u RH. A da ne spominjem kako nije slučajan ni njen 

odnos prema ZDS. Tada nigdje nije bilo Plenkovića, pa da ona nije 

reagirala onako kako jest, Plenković se ne bi usudio poslušati 

Pupovca, Pusićku i dr. i ukloniti ploču našim HOS-ovcima koji su 

dali život za Hrvatsku. I to ukloniti je zbog znaka koji su odobrile 

vlasti RH. 

Zato itekako treba pratiti kolumne Marka Ljubića. Najnovija je: 

https://projektvelebit.com/bernardicevi-pajdasi-na-celu-s-beljakom-

ostali-zakljucani-u-nekom-podrumu/  

Nešto slično se moglo naslutiti u onoj mojoj najavi na Podcastu 

Velebit da se Milanoviću opet može dogoditi da Srbima kaže da su 

šaka jada.  

A učinio je odmah: 

https://kamenjar.com/vucic-rast-srbije-najbolji-je-odgovor-na-

milanoviceve-uvrede/ 

https://priznajem.hr/novosti/srpski-tabloid-blizak-vucicu-ustasa-

milanovic-novi-poglavnik-hrvatske/109631/ 

Ne samo da sam potpisao kao podpredsjednik HNES-a i etičke osude 

za veleizdaju i njemu i Pupovcu, predlagao sam ga za akademika 

zbog idiotske tvrdnje u Saboru o Hrvatima kao prvim osnivačima 

konc-logora u II. Svjetskom ratu, zaslužan sam za prvi poraz 

neizbora Ive Drobilice u HAZU samo su pokušali s mojim 

umirovljenjem i odustali. Stradao sam poslije zbog Peticije ZDS, a 

jedan moj kolega i dragi prijatelj je to komentirao: 

A što bi bilo da naši nisu pobijedili?  

Kako mi sada mogu dodati i to što sam izgleda zaslužan i za neizbor 

za predsjednika HAZU kolege u čijem je časopisu objavljivala 

radove Milanovićeva supruge, bit će zanimljivo vidjeti daljnji razvoj 

https://direktno.hr/kolumne/nakon-milanoviceve-pobjede-sve-pomalo-sluti-da-ce-doci-do-velike-koalicije-178197/
https://direktno.hr/kolumne/nakon-milanoviceve-pobjede-sve-pomalo-sluti-da-ce-doci-do-velike-koalicije-178197/
https://projektvelebit.com/bernardicevi-pajdasi-na-celu-s-beljakom-ostali-zakljucani-u-nekom-podrumu/
https://projektvelebit.com/bernardicevi-pajdasi-na-celu-s-beljakom-ostali-zakljucani-u-nekom-podrumu/
https://kamenjar.com/vucic-rast-srbije-najbolji-je-odgovor-na-milanoviceve-uvrede/
https://kamenjar.com/vucic-rast-srbije-najbolji-je-odgovor-na-milanoviceve-uvrede/
https://priznajem.hr/novosti/srpski-tabloid-blizak-vucicu-ustasa-milanovic-novi-poglavnik-hrvatske/109631/
https://priznajem.hr/novosti/srpski-tabloid-blizak-vucicu-ustasa-milanovic-novi-poglavnik-hrvatske/109631/
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događaja, posebice kada dođe  i formalno Velika koalicija koju sam 

najavio. 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19675-zasto-bi-plenkovic-

poslije-svoje-velike-pobjede-odustao 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19675-zasto-bi-plenkovic-poslije-svoje-velike-pobjede-odustao
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19675-zasto-bi-plenkovic-poslije-svoje-velike-pobjede-odustao


100                          VRATITI HRVATSKU NARODU 

 

 

DOBAR SI AKO SI ZA ZLO! 

 
Vidim da moj nastup na Podcastu Velebit ima preko 30,000 pregleda. 

Počeo sam s mojom starom tvrdnjom „Kad gazda mijenja slugu 

uvijek bira boljeg slugu“. Zapravo s tom tvrdnjom sam najavio 

ponovni dolazak HDZ-a na vlast. Iako su Račana doveli 2000. on 

nije smio ispuniti glavnu zadaću - uhapsiti Gotovinu. Zato sam 

najavio dovođenje Sanadera, jer je lakše izvesti to hapšenje s 

Tuđmanovom strankom u kojoj je na čudan način već i doveden 

Sanader. Mislim da je HDZ kriv ne samo za hapšenje generala 

(zapravo i nije važno tko je od politika koje su našle sjajnu metodu 

vladanja za račun gazda) već i za posredno ubojstvo Brodarca, za  

razapinjanja ZDS obrane Srba o spoznaje da su izvršili fašističku 

agresiju itd. 

Sanaderu nije bila draga ta moja tvrdnja i odmah se okomio na nju, 

ali malo je tko koristio. Čini mi se samo jednom na radiju profesor 

Tuđman.  

Tako je otvoren put politici zla koja osigurava neprekidno 

smjenjivanje na vlasti onih koji su sluge svjetskim moćnicima: 

Uvijek treba glasovati za MANJE zlo. Drugim riječima, dobru u 

Hrvatskoj nema mjesta. Važno je samo zlo. Zato se dovodilo i 

Vučića i ustoličilo Pupovca.  

Malo je ljudi koji su se i u drugom krugu smjeli izjasniti da su protiv 

„manjeg“ zla. Zato sam u emisiji govorio o posipanju pepelom onih 

koji su u prvom krugu javno bili protiv zla (zamislite Škoro se usudio 

govoriti i o srpskom fašizmu). 

Vidjeli smo rezultat. Sada im je kriv Škoro, a on se mora ograđivati 

zato što je bio protiv zla.  

A doista im je utjerao strah u kosti. Ne samo zbog toga što je u prvom 

krugu četvrtina glasača bila za dobro, a protiv zla, što je izniman 

rezultat kada se zna da od 2000- nitko nije uspio mobilizirati toliko 

ljudi za dobro,  

Još veći uspjeh mu je što zbog njega toliko ljudi se u drugom krugu 

nisu priklonili kao manjem zlu. Toliko ljudi je pokazalo da je 

prepoznalo politiku kojom se pomoću glasovanja za navodno manje 

zlo osigurava sigurnu vladavinu sluganima svjetskih moćnika. Zato 

napadi na Škoru jer je doista krivac što je to doista prvi veliki udarac 
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toj politici kojom se osigurava konačna pobjeda svjetskim 

moćnicima koju im Srbi nisu mogli ostvariti ratom. Još u Australiji 

sam najavio da će im poslije toga politika biti ona mnogo uspješnija 

ZAVADI PA VLADAJ. A zapravo politika dovođenja na vlast 

najogavnijih ljudi koji će ti pomoći da  pobijediš bez rata. 

Opasnost Škore je odmah prepoznata i HDZ-u je bilo jasno da im je 

on glavni protivnik. Zato su i mnogi tzv. domoljubni portali bili 

protiv Škore, Pa ankete su najavile njegovu sigurnu pobjedu u 

drugom krugu zar ne? 

Već sam zato spominjao neke od poznatih Hrvata koji su izrijekom 

tvrdili da neće glasovati za MANJE ZLO. Drugim riječima neće 

sudjelovati u podršci izmjeni na vlasti u RH sluga svjetskim 

moćnicima.  

Ipak, moram ovaj put s velikim zadovoljstvom spomenuti jednog 

svog prijatelja  Benjamina Tolića. Obavezno pročitajte njegov članak 

o tome (dajem ga u Prilogu): 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/56250-

benjamin-tolic-opsjenarski-igrokazi 

Zato se ne morate iznenaditi što će neki od onih koji do sada nisu 

napadali Škoru to početi raditi. 

Ali da se vratim mom nastupu na Velebitu. Upozorio sam, kao i 

Hodak u svojoj kolumni, ono Milanovićevo o Srbima kao šaki jada. 

Ja sam i najavio da bi to on opet mogao napraviti. I jeste. Zato mi je 

zgodnu priču koju mi je ispričala jedna od vas s moje liste. 

Bila je u grupi Milanovićevih birača koji su slavili njegovu pobjedu. 

Rekla im je: 

-Tako dakle. Vi ustaše sada slavite. A mene i one slične meni 

optužujete da smo ustaše. 

Šokirali su se. 

Pa zar vam Vučić nije rekao da je Milanović, a onda i vi koji ste za 

njega ustaše. 

Zločesta Hrvatica, pokvarila im je slavlje i vrlo brzo su se svi sjetili 

da moraju ići nešto raditi. 

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19724-dobar-si-ako-si-za-

zlo 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/56250-benjamin-tolic-opsjenarski-igrokazi
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/56250-benjamin-tolic-opsjenarski-igrokazi
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19724-dobar-si-ako-si-za-zlo
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19724-dobar-si-ako-si-za-zlo
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PRILOG 

 

BENJAMIN TOLIĆ: OPSJENARSKI 

IGROKAZI 
 

U nedjelju 5. siječnja 2020. hrvatski su birači za predsjednika 

Republike Hrvatske izabrali kriptokomunista – Zorana Milanovića. 

Izabrali, pa što? Što ja imam s time? Ništa, osim posljedica. Hrvatima 

su Predsjednika združenim silama izabrali „lijevi“ saduceji i „desni“ 

farizeji – SDP i HDZ. To ljevičarenje i desničarenje puka je 

opsjenarska krabulja. Prvima ona treba priskrbiti dolazak na vlast, 

drugima ostanak na vlasti. Agitacijska buka temeljito zamagljuje 

zajedničku bît – programski globalizam. Tobožnji ljevičar, 

„ekstremni centrist“ Zoran Milanović, bio je uspješniji od tobožnjega 

desničara, „desnog centrista“, Andreja Plenkovića. I to bi na prvi 

pogled bilo to. 

–     A gdje je tu Kolinda Grabar-Kitarović? – pita se čitatelj. 

Polako, rekoh: na prvi pogled. Ne govorim to s brda znanja. O 

političkom životu Kolinde Grabar-Kitarović znam znatno manje od 

onoga što se moglo pročitati, čuti i vidjeti u tiskovinama, na radiju i 

televiziji. Ne znam, primjerice, ni zašto ju je predsjednik Vlade Ivo 

Sanader smijenio s dužnosti ministrice vanjskih poslova; ne znam 

zašto je u Šešeljevu „četniku početniku“ Aleksandru Vučiću vidjela 

„europskog Vučića“; ne znam zašto je Vučića ugošćivala u Zagrebu; 

ne znam zašto ga je pratila po Hrvatskoj; ne znam zašto se „na 

najvišoj razini“ ljubila s hrvatskim neprijateljem; ne znam zašto je 

ožalošćene prosvjednike protiv te javne sablazni nazvala 

marginalcima; ne znam zašto je okrenula leđa ljudima koji su joj 

omogućili uspon na Pantovčak; ne znam zašto se iznenada bacila u 

ništavilo Plenkovićeva „desnog centrizma“; ne znam komu je – njoj 

ili Plenkoviću? – trebala njezina idila s Vučićem na dunavskomu 

mostu. 

Nekoliko činjenica ipak znam. One me guraju prema nezgodnu 

zaključku. Plenković je ljetos više puta javno pozivao Predsjednicu 

da najavi svoju kandidaturu za još jedan mandat. Ona je to odgađala. 

Svoje postupke obrazlagala je djetinjasto. Očito je dvojila: hoću – ne 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/56250-benjamin-tolic-opsjenarski-igrokazi
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-benjamin-tolic/56250-benjamin-tolic-opsjenarski-igrokazi
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ću. A kada je na posljetku odlučila, neizravno je, ne baš 

dostojanstveno, na proslavi Dana pobjede u Kninu, oglasila da će se 

kandidirati. Razborit promatrač mogao je vidjeti da tu nešto nije u 

redu. Predsjednica je vrlo vjerojatno znala da joj je namijenjena 

uloga izborne gubitnice. 

Predizborna je kampanja vođena u skladu s time. Predsjednica je 

jedva ušla u drugi izborni krug. Zašto? Vjerojatno stoga što je u 

prvom dijelu kampanje bio važniji neuspjeh nestranačkog kandidata 

Miroslava Škore nego uspjeh HDZ-ove kandidatice Kolinde Grabar-

Kitarović. Kako to? Škoro je, načevši na početku kampanje ozbiljna 

politička pitanja, ugrozio „političku stabilnost“ i „uključivost“, na 

kojima počiva HDZ-ova vlast, a Škorin neuspjeh, gleda li se 

dijalektički, isto je što i uspjeh Kolinde Grabar-Kitarović. Vidjelo se 

to na predizbornim skupovima i u javnim priopćivalima. Tamo su 

glavni govornici bili Andrej Plenković i Gordan Jandroković. To 

razjašnjuje i neviđenu žestinu plaćeničkog boja protiv Škore prije 

prvoga izbornog kruga i diplomatsku blagost Kolinde Grabar-

Kitarović u televizijskim sučeljavanjima s Milanovićem prije 

drugoga izbornog kruga. 

Kada je uklonjen Škoro, uklonjena je i ozbiljna politička rasprava. 

Otvorio se prostor Milanovićevoj hajdučkoj bezobraštini i 

Predsjedničinoj žrtvenoj poniznosti, pa smo satima gledali i slušali 

to dvoje ljudi kako se nastoje pokazati onim što nisu. Kao da ih ne 

znamo! A sami su se diskvalificirali za bilo kakvu političku dužnost 

u pristojnoj državi – on, među ostalim, izjavom da poštenu čovjeku 

nije mjesto u vukovarskoj Koloni sjećanja i da ne treba u Kninu 

slaviti Dan pobjede jer da se time pridaje prevelika važnost Republici 

Srpskoj Krajini, a ona ostentativnim suosjećanjem s ratnim 

stradalnicima i istodobnim očijukanjem s ratnim neprijateljem. 

Ah, da! Mene nekakav „demokršćanski“ zelot, bit će iz Mustafine 

Klade kod Velike Ludine, na međumrežnom portalu hrsvijet.net 

ukori što sam u prvom izbornom krugu glasovao za Škoru i napisao 

da ne ću birati manje zlo u drugom krugu. Odredi mi da se pokajem 

i za pokoru izmolim „5 X 52 Očenaša i 5 X 365+1 Zdravomariju“ 

ako želim da mi grijeh bude oprošten. Pouči me da tako misle papa 

Pio XII. i Marijana Petir. Ne reče da se s njima slaže i poganin Marko 

Tulije Ciceron (106. – 43. pr. Kr.) , koji na jednom mjestu veli da 

„od zala treba birati najmanja“ (ex malis eligere minima oportet), a 
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na drugom da „zlo, kad se udomaći, najčešće jača“ (inveteratum 

malum fit plerumque robustius). Ono prvo vrijedi za nevolju. Kad je 

gangrena posrijedi, treba amputirati nogu. Drugo vrijedi za slobodu. 

Ne birati zlo znači priječiti ga da jača. 

  

Benjamin Tolić 
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Naslov:  'POTURICA JE GORI OD TURČINA' 

Datum:  Thu, 15 Aug 2019 12:16:15 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima:  Ured Predsjednica <ured@predsjednica.hr>, 

predsjednica@predsjednica.hr 

<predsjednica@predsjednica.hr>, predsjednik@sabor.hr 

<predsjednik@sabor.hr>, predsjednik@vlada.hr 

<predsjednik@vlada.hr>, ministar@branitelji.hr, 

ministrica@mzo.hr <ministrica@mzo.hr>, 

ministar@mup.hr, info@morh.hr 

 

'POTURICA JE GORI OD TURČINA' 
 

Poštovane Predsjednice i Ministrice,  

Poštovani predsjednici i ministri, 

Tekst koji sam vam poslao, a koji je objavio prosrpski portal IN4S 

sa sjedištem u Podgorici objavio je i portal HKV-a: 

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-

ljubitelja-ustastva-josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-

kotoru.html 

Mene sam tekst podsjeća na poznatu izreku iz naslova, ili ako baš 

hoćete u hrvatskom slučaju na „Posrbica gori od Srbina“. 

Kako to? 

Pa oni u tekstu na svoj način konstatiraju što im smeta u mom radu, 

a što također smeta mnogima u hrvatskoj vlasti i u oporbi, naime 

moje „su publikacije nadahnjivale i samog Franja Tuđmana“. Iako 

su njima one šovinističke, a to misli i spomenuti u RH, doista je 

velika pohvala, koje od spomenutih u RH ni u snu ne bih očekivao. 

To što su i jednima i drugima to šovinističke publikacije, tj. ja u svom 

publicističkom radu kako kažu u tom tekstu veličam NDH, zapravo 

samo iznova potvrđuju oni moju staru tvrdnju o tome kako Srbi dijele 

Hrvate na Ustaše i Srpske sluge. Pogledajte samo što je njima 

veličanje NDH:  

„Tako je ove godine po Hrvatskoj predstavio svoje najnovije knjige 

o „stubovima Pečarićeve Hrvatske“ (Tuđman, Kordić i general 

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-ljubitelja-ustastva-josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-kotoru.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-ljubitelja-ustastva-josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-kotoru.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/32416-sestra-istaknutog-ljubitelja-ustastva-josipa-pecarica-zavijorila-sahovnicu-u-kotoru.html
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Praljak, Tompson, biskup Košić), a na promocijama mu je između 

ostalih govorio i Miroslav Tuđman.“ 

A upravo danas je došla potvrda kako su u RH mnogi na istim 

pozicijama. Naime za Visoki prekršajni sud: ‘ZDS’ je kažnjiv i 

u pjesmi ‘Čavoglave’. Obrazloženje je dostojno psihijatrijskih 

bolnica. Npr.: 

“Činjenica da je navedeni izraz dio autorskog umjetničkog djela”, 

stoji dalje u presudi “ne mijenja činjenicu da simbolizira mržnju 

prema ljudima drugačije vjerske i etničke pripadnosti, manifestaciju 

rasističke ideologije kao i podcjenjivanje žrtava zločina protiv 

čovječnosti, te da je protivan odredbi članka 39 Ustava RH koji 

zabranjuje svako pozivanje ili poticanje na nacionalnu, rasnu ili 

vjersku mržnju ili bilo koji oblik nesnošljivosti”, citira Jutarnji list. 

“Opisano ponašanje svakako doprinosi stvaranju atmosfere u kojoj 

se utječe na javni red i mir na način da se ohrabruje druge na 

izražavanje mržnje i na nasilje, odnosno stvara latentna opasnost, 

nelagoda i uznemirenost kod osoba koje ne spadaju u većinsku 

etničku ili vjersku skupinu”. 

Podsjetimo, pjesma je iz Domovinskog rata u kome je itekako 

doprinijela da se Hrvatska obrani od fašističke srpske agresije. U toj 

agresiji čak je i stalni sud u Haagu ustanovio da je Srbija bila agresor 

i da je pričinila niz genocidnih radnji.  

Visoki prekršajni sud zapravo pokazuje kako oni podcjenjuju žrtve 

zločina protiv čovječnosti - žrtve počinjene iz mržnje prema 

Hrvatima. Na taj način upravo taj „sud“ potiče na nacionalnu, rasnu 

ili vjersku mržnju ili bilo koji oblik nesnošljivosti”. 

A da se radi o tome potvrđuje i e-mail koji sam povodom teksta o 

mojoj sestri dobio od jednog hrvatskog dužnosnika: 

Dragi akademiče, 

Čestitke sestri! Proslavila je spomen na Oluju- jednu od najvećih 

antifašističkih operacija u novijoj povijesti. Oluja je oslobodila 

Hrvatsku, slomila srpski apartheid, stvorila uvjete za Daytonski 

sporazum i dala šansu Srbiji da započne vlastitu demokratizaciju. 

Žalosno je što je srpsko fašističko vodstvo okupiranih djelova 

Hrvatske i Službeni Beograd otjeralo hrvatske Srbe u zbjeg i 

evakuiralo ih iz Hrvatske. Nažalost hrvatski Srbi na poticaj Srbije 

vodili su isključivu politiku “ili će ovo biti dio velike Srbije ili mi tu 
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nećemo živjeti”. Takva nacistička politika je na koncu morala 

završiti na takav način!  

Lp 

Dakle, i u hrvatskim vlastima ima onih koji su svjesni fašističkog 

karaktera srpske agresije. 

Konačno je i sama Predsjednica tako formulirala i svoj odnos prema 

ZDS pa u svom intervjuu Hrvatskom tjedniku kaže da je svaki 

pozdrav pod kojim je branjen Vukovar, uključujući, dakle, i pozdrav 

Za dom spremni prihvatljiv. 

Činjenica da se neposredno poslije tog njenog intervjua pojavila i 

ova presuda, samo sugerira kako je Tihomir Dujmović bio u pravu 

kada je tvrdio da je podrška HDZ-a Predsjednici samo formalna, a 

oni zapravo žele Milanovića za predsjednika. Ako se sjetimo kako 

im je Škoro „obrusio“ zbog premještanja ploča poginulim HOS-

ovcima u Jasenovci, ispada da im Milanović i jest najbliži. 

Ali vratimo se rečenici iz naslova, tj. dajmo nekoliko usporedbi 

teksta s prosrpskog portala i ponašanja hrvatskih vlasti. 

Portal je napao moju sestru zbog nečega što je ona učinila. Hrvatskim 

vlastima ne smeta što se u RH kažnjavaju članovi moje obitelji, a da 

im je krimen to što su članovi moje obitelji. 

Portal kaže da sam „talentovani matematičar“, a u RH mediji ne 

smiju izvještavati o konferencijama meni u čast, pa ni kada kolege iz 

svijeta tvrde da sam kralj u svojoj oblasti, a kažnjavaju se moji 

suradnici i časopisi. I to časopisi koji su po svjetskim bazama među 

najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima, pa su tako dva od tih 

mojih po hrvatskim vlastima časopisa koji nisu dobri postali Q1 

časopisi! Obavijestio sam vas o tome, ali od vas samo šutnja! 

Kada uz sve to vidimo kako je nedavno Vučić osudio pjevanje 

„Čavoglava“ i odmah imamo i ovakvu odluku spomenutog suda, zar 

vas nije sramota, zar se ne gadite sami sebi? 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

P.S. U Hrvatskom tjedniku od 14. kolovoza pročitajte tekst: 

LJUBITELJI SRPSKIH RATNIH ZLOČINACA svi su oni koji 

traže zabranu Za dom spremni. 
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Tisno, na Veliku Gospu 2019. 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17611-poturica-je-gori-od-

turcina  
 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17611-poturica-je-gori-od-turcina
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17611-poturica-je-gori-od-turcina
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„ODLIČJE“ 

 
Naslov:  Fwd: Odličje 

Datum:  Sun, 8 Dec 2019 20:24:58 +0100 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Poštovani, 

Bilo je prekrasno biti danas u Lisinskom: 

https://narod.hr/hrvatska/foto-video-skoro-sa-predizbornog-skupa-

u-lisinskom-napao-grabar-kitarovic-i-porucio-obracam-se-i-

simpatizerima-hdz-a-bit-cu-vas-predsjednik 

I dok iz HDZ-a oni koji su se izlegli u MVP-u i svojevremeno 

podanički sa Karlom od Mosta slavili uhićenje generala Gotovine, a 

ja sam trebao govoriti na velikom  skupu u Splitu, ili koji su u  tom 

MVP organizirali skupove u kojima se raspravljalo o ustaštvu 

Thompsona, danas pričaju, vjerovali ili ne, nama o suverenizmu i 

Tuđmanizmu u Lisinskom je Tuđmanova obitelj. Na prvoj slici u 

prilogu možete vidjeti i Stjepana Tuđmana s kćerkom, a tu sam i ja s 

kćerkom. 

Nevjerojatno je koliko nisu inteligentni ti koji vode današnju 

Hrvatsku. Oni uspoređuju suverenizam Škorin i Predsjednika 

Tuđmana i ne shvaćaju da samim tim priznaju da je Škoro doista 

suverenist. Jer da oni jesu shvatili bi da se za predsjednika Hrvatske 

ne natječe Predsjednik Tuđman nego oni. Znaju da nisu suverenisti 

pa računaju da će prevariti glasače dokazujući da je Tuđman veći 

suverenist od Škore. Kao znanstveni odajem im priznanje jer su ipak 

shvatili da je besmisleno uspoređivati nekoga tko jest suverenist i 

njih koji to nisu. Njima je „suverenizam“ kad dovedu i klanjaju se 

Karlui od Mosta i Vučiću, zar ne? 

https://narod.hr/hrvatska/foto-video-skoro-sa-predizbornog-skupa-u-lisinskom-napao-grabar-kitarovic-i-porucio-obracam-se-i-simpatizerima-hdz-a-bit-cu-vas-predsjednik
https://narod.hr/hrvatska/foto-video-skoro-sa-predizbornog-skupa-u-lisinskom-napao-grabar-kitarovic-i-porucio-obracam-se-i-simpatizerima-hdz-a-bit-cu-vas-predsjednik
https://narod.hr/hrvatska/foto-video-skoro-sa-predizbornog-skupa-u-lisinskom-napao-grabar-kitarovic-i-porucio-obracam-se-i-simpatizerima-hdz-a-bit-cu-vas-predsjednik
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A danas sam obaviješten i o prijedlogu iz Kanade, koje je poslano 

Predsjednici i ostalim „suverenistima“ na vlasti. Toliko o tome za 

koga Hrvati van Hrvatske doista smatraju Tuđmanistom (i 

suverenistima). 

 

Naslov:  Odličje  

Datum:  Sun, 8 Dec 2019 14:29:42 +0000  
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Šalje:  Rudi <ruditomic@hotmail.com>  

Prima:  ured@predsjednica.hr <ured@predsjednica.hr>, 

predsjednik Sabora <predsjednik@sabor.hr>, 

predsjednik@vlada.hr <predsjednik@vlada.hr>, 

Predsjednik HAZUDD <president@hazudd.academy> 

 

CC:  prof.zvonimir.separovic@gmail.com 

<prof.zvonimir.separovic@gmail.com>, Josip Pecaric 

<pecaric@element.hr>, Vecernji list 

<gl.urednik@vecernji.net>, jutarnjihr@hanzamedia.hr 

<jutarnjihr@hanzamedia.hr>, urednik slobodna dalmacija 

<glavniurednik@slobodnadalmacija.hr> 

 

  

 Poštovana Predsjednice RH,  

 šaljem Vam i predsjedniku Vlade, predsjedniku Sabora i 

predsjedniku HAZUDD ovaj osvrt s najvećom ozbiljnošću i u nadi 

da ćete donijeti dosljednu oduku po ovom važnom odavanju 

priznanja zaslužnim osobama za promicanje hrvatske državotvorne 

ideje i hrvatskog zajedništva u domovini i svijetu.   

 Neka vas vodi  razum i ljubav u donošenju odluke koja može biti 

veoma značajna uoči izbora i Božićnih blagdana. 

Ostajem s hrvatskom odanošću uz lijep pozdrav, 

Rudi Tomić  

Tuđmanist ili jesi ili nisi. To ne znači biti član HDZ-a, o čemu je 

Škoro danas i govorio u Lisinskom  

Ja nisam bio član HDZ-a u trenutku kada nas j napustio Hrvatski 

Predsjednik. Bio sam u Adelaidea. Ali dan poslije na Komemoraciji 

tamožnjeg HDZ-a govorio sam ja. 

Evo tog govora: 

mailto:ruditomic@hotmail.com
mailto:ured@predsjednica.hr
mailto:ured@predsjednica.hr
mailto:predsjednik@sabor.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:predsjednik@vlada.hr
mailto:president@hazudd.academy
mailto:prof.zvonimir.separovic@gmail.com
mailto:prof.zvonimir.separovic@gmail.com
mailto:pecaric@element.hr
mailto:gl.urednik@vecernji.net
mailto:jutarnjihr@hanzamedia.hr
mailto:jutarnjihr@hanzamedia.hr
mailto:glavniurednik@slobodnadalmacija.hr
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GOVOR DR. PEČARIĆA NA KOMEMORACIJI U 

ADELAIDEU1[1] 

Jučer nas je sve zatekla tužna vijest: Umro je Predsjednik Republike 

Hrvatske dr. Franjo Tuđman. Umro je utemeljitelj i prvi predsjednik 

voljene nam Hrvatske. Umro je utemeljitelj samostalne i 

samobitne Republike Hrvatske, sanjane vijekovima, umro je 

ostvarivši sva svoja obećanja o suverenitetu hrvatskog naroda. Umro 

je predsjednik svih Hrvata. I onih u Hrvatskoj. I onih u Bosni i 

Hercegovini. I onih u Boki kotorskoj, Srijemu, Bačkoj, Banatu, 

Kosovu, Austriji, Madjarskoj. I onih diljem cijeloga svijeta, pa i nas 

u Australiji. Umro je čovjek koji je obilježio ovu epohu. Umro je 

čovjek koji je stvarao najljepše stranice hrvatske povijesti. 

I doista sjetimo se što je sve hrvatski narod predvodjen dr. Franjom 

Tuđmanom prošao samo u ovih zadnjih deset godina. Deset teških 

godina, ali najslavnijih u hrvatskoj povjesti! Danas je sve više i više 

očito kako svjetske velesile nisu željele neovisnost Hrvatske. Zato su 

dopustili agresiju na Hrvatsku. I ne samo dopustili već i aktivno 

pomagali. Embargo na uvoz oružja u situaciji kada je Hrvatsku 

napala armija za koju se smatralo da je medju 3-4 najjače u Europi, 

kada su Hrvatsku napale mnogobrojne četničke horde, predstavljalo 

je oduzimanje Hrvatskoj i hrvatskom narodu prava na samoobranu. 

U takvim uvjetima, doista je trebalo i hrabrosti hrvatskih ljudi, ali i 

izuzetne pameti onih koji su ga predvodili da bi se postigao cilj - 

neovisna hrvatska država. Predvodjeni dr. Tuđmanom to smo i 

ostvarili. Ostvarili smo nešto što jest ravno čudu - Hrvatsko čudo.  

Danas je sve očitije kako su oni koji vladaju svijetom željeli i žele 

riješiti probleme Bosne i Hercegovine na račun hrvatskog naroda. I 

                                                      
1[1] Tekst je u neznatno skraćenom obliku tiskan u Vjesniku od 15. 

studenoga 1999., a dan je i u sklopu teksta: Komemoracija za predsjednika 

Tuđmana u Adelaideu Umro je vodja, ali je ostao svjetionik i slobodna 

Hrvatska, Hrvatski vjesnik, 24. prosinca 1999. Govor je pročitan i na 

hrvatskom programu radija 3ZZZ u Melbourneu. 
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takvim pokušajima predsjednik Tuđman se suprostavljao i uspješno 

ih onemogućavao.  

Sjetimo se takodjer plana Z4 kojim su svjetske sile željele 

onemogućiti samu mogućnost postojanja neovisne Hrvatske. Sjajne 

oružane akcije “Bljesak” i “Oluja” uveliko  su onemogućile 

ostvarivanje takvog plana. U samo tridesetak sati Tuđmanova 

Hrvatska je učinila ono što četiri pune godine nisu htjeli, nisu znali, 

ili nisu smjeli učiniti ni UN, ni Europska unija, ni najmoćniji vojni 

savez u povijesti čovječanstva - NATO! Ne čudi onda zašto su željeli 

kriminalizirati ove veličanstvene akcije. Ne čudi zašto se u Haagu 

sudi uglavnom istinskim pobjednicima u ratu - Hrvatima.   

Do današnjeg dana traju pritisci na Republiku Hrvatsku i neskriveno 

žele vratiti je na Balkan. Takve inicijative se smjenjuju jedna za 

drugom, i glavni “krivac”, što do sada nisu urodile plodom, bio je 

upravo naš Predsjednik. 

Hrvatska i njen predsjednik postali su svjetionici malobrojnim 

narodima u njihovoj borbi za slobodu. Svojim stvaralačkim opusom 

i u praksi kroz stvaranje neovisne Hrvatske, unatoč protivljenu 

najmoćnijih država svijeta, Predsjednik Tuđman je ukazao da postoji 

budućnost i malobrojnim narodima. Takovo djelovanje predsjednika 

Tuđmana izravno je u suprotnosti s današnjim pokušajima stvaranja 

novog svijeta u kojima je jedino bitan pojedinac. Svijeta u kojem 

nema mjesta ni za obitelj, ni za malobrojne narode. Jer oni najmoćniji 

su sebi i svojim narodima već osigurali vladajuće pozicije u 

današnjem svijetu. Svi oni koji žele boljitak svojih naroda izravno ih 

ugrožavaju. Zato su predsjednik Tuđman i Hrvatska stalno na udaru 

medija koji su u rukama najmoćnijih, i preko kojih svjetski moćnici 

osiguravaju svoje interese.  

I katoličkoj crkvi jest važan pojedinac. Ali ona poštiva prirodne 

zakone po kojima je pojedincu važna i njegova obitelj i njegov narod. 

Zato je najveći moralni autoritet današnjice Sveti Otac Ivan Pavao 

II. izuzetno cijenio našeg predsjednika. Itekako je svjestan njegove 

uloge u obrani malobrojnih naroda i njihove težnje za opstankom i 

slobodom. Obrani jedne - ljudima prirodnije - vizije svijeta. Zato je 
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Papa prošle godine u Mariji Bistrici, kada je proglasio Kardinala 

Alojzija Stepinca blaženim, i pozvao - mimo protokola - 

predsjednika Tuđmana da mu tu na oltaru čestita ovo proglašenje. 

Time je Sveti Otac rame uz rame blz. Stepincu postavio i dr. 

Tuđmana. A da on to nije učinio slučajno pokazao je već sutradan 

kada je u Splitu čestitao imendan dr. Tuđmanu, prije nego  kardinalu 

Kuhariću i biskupu Komarici. Zato su, zbog ovog poteza Svetog Oca, 

uslijedili napadi i na Predsjednika i na Katoličku crkvu. Napadi onih 

koji baš i nisu sretni što postoji neovisna Hrvatska. Oni su time 

pokazali da su prepoznali poruku Svetog Oca, za razliku od mnogih 

u Hrvatskoj koji ne samo da tako nešto nisu prepoznali nego su 

vjerovali u “crne priče”, priče kojima i jest bio cilj slabljene Hrvatske 

države. 

Dr. Tuđman je znao da su pritisci na našu državu ponovo kulminirali 

u želji velikih sila da se smjeni “neposlušna” hrvatska vlast. Znao je 

da u svojoj borbi za voljenu mu Hrvatsku ima veliku potporu u 

Svetom Ocu. Zato je umjesto na hitnu operaciju otišao u Rim u posjet 

Svetom Ocu. Vrativši se iz Rima, umjesto na operacioni stol otišao 

je položiti vijenac svima, kako je napisao, koji su živjeli, stvarali, 

patili, umirali i ginuli da bi hrvatski narod mogao preživjeti i na kraju 

ostvariti svoju slobodnu i nezavisnu državu. Precijenio je svoje snage 

jer je vjerovao da je njegova ljubav prema Hrvatskoj jača od svega. 

Nije bila. Umjesto da odloži svoj posjet i osigura bar u naredne dvije 

godine koliko toliko mirniju poziciju za Hrvatsku - napustio nas je. 

A možda će upravo to očito samožrtvovanje za Hrvatsku učiniti da 

će njegova ljubav za Hrvatsku pobijediti i samu smrt. Jer nastavak 

ostvarivanja Tuđmanove vizije, Tuđmanove Hrvatske značit će da je 

njegova ljubav za Hrvatsku pobijedila i samu smrt. 

Danas smo suočeni s izuzetnom situacijom. Jednostavno smo naučili 

da imamo predsjednika koji će uvijek naći najbolje rješenje za sve 

probleme s kojima se suočava Hrvatska. Sada više njega nema. 

Morat ćemo te probleme rješavati sami. Hoćemo li uspjeti ophrvati 

se svjetskim moćnicima koji u Hrvatskoj žele sprovesti svoje 

interese, a na uštrb hrvatskih? On je to uspjevao. Hoćemo li mi bez 

njega? Da doista pred hrvatski narod, pred svakog od nas ponaosob, 

to je velika, ali i izazovna zadaća. Ako nam je svjetionik, misao 
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vodilja predsjednik Tuđman, imamo šanse i uspjeti u tome. Bez tog 

svjetionika, bit ćemo osudjeni na ono što smo već imali - služenje 

drugima. A narod koji ne uči iz svoje povijesti -drugo i ne zaslužuje. 

Uvjeren sam da će moj hrvatski narod znati to ostvariti i na taj način 

odužiti se dr. Franji Tuđmanu, utemeljitelju i prvom predsjedniku 

Republike Hrvatske. 

Duboko sam uvjeren da će povijest pokazati da je dr. Franjo Tuđman  

najveći sin kojega je ikada rodila hrvatska mati. Ali i ne samo to. 

Danas mnogi dr. Franja Tuđmana usporedjuju po mnogo čemu s 

tvorcem Njemačke - Bismarckom. To i ne iznenadjuje, doista je dr. 

Tuđman vjerojatno najveći političar i državnik s kraja dvadesetog 

stoljeća. Napadi onih kojima je onemogućio ostvarenje njihove 

antihrvatske politike to najbolje pokazuju. 

Hvala Ti naš voljeni Predsjedniče. Ipak, zašto si nas tako prerano 

napustio? Možda i nisi. Možda si nas samo natjerao da moramo 

mnogo više misliti o tvome velikom djelu. Možda si nas samo 

natjerao da mnogo više budemo s Tobom - nastavljajući Tvoje veliko 

djelo.  

Neka je laka slobodna hrvatska zemlja dr. Franji Tuđmanu, 

predsjedniku Republike Hrvatske. Neka mu je vječna čast, slava i 

vječna hvala. Počivao u miru Božjem! BOŽE ČUVAJ HRVATSKU! 

  

Spremnost Hrvatski tjednik, 21. prosinca 1999 
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PRILOG 

 

 RUDI TOMIĆ 

 

UTEMELJENO ODLIČJE VELEREDA 

FRANJE TUĐMANA 
 

Pod naslovom ''Predsjednice, gdje je lenta, gdje je predoloženo 

odlikovanje'', upitao je Mladen Pavković, jedan od najplodnijih 

publicista u Hrvatskoj, na Braniteljskom portalu (10. 08. 2019.)   

predsjednicu Kolindu Grabar Kitarović: '' Što je s njezinim 

prijedlogom o ustanovljenju odlikovanja Velereda Franje Tuđmana 

s lentom i Velikom Danicom, koji bi bio dodjeljivan hrvatskim 

državljanima kao izraz najvišeg priznanja za promocije nacionalnog 

zajedništva?'' 

- O tome se relativno brzo prestalo govoriti, pa se bojimo da ovaj 

prijedlog ne padne u zaborav, odnosno vrlo smo znatiželjni tko će 

prvi dobiti ovo visoko odličje? 

-  Inače, Hrvatima je 'puna kapa' odličja. Naime, predsjednici RH 

Tuđman, Mesić i Josipović podijelili su oko 750.000 odlikovanja, 

medalja i priznanja, najviše ih je podijelo prvi hrvatski predsednik, 

koji je i sam primio najviše odlikovanja, u jednom danu, 1995., dobio 

ih je devet te sve četiri medalje, naglasio je Pavković. 

Predsjednica se prisjetila u izbornoj kampanji za predsjedničke 

izbore, da bi bilo uputno ustanoviti odličje Velereda Franje 

Tuđmana, jer HDZ je predložio i podržava njezinu kandidaturuna za 

predsjednicu RH,  uz svesrdnu podršku europejca Andreja 

Plenkovića. 

U međuvremenu Sabor je potvrdio uvođenje novog odlikovanja 

Velereda Franje Tuđmana s većinom glasova - 75 glasova za i 27 

protiv i tako je dopunjen Zakon o odlukovanjuma i priznanjima 

Republike Hrvatske kojim se utvrđuje odlikovanje Velereda 
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Predsjednika Republike Hrvatske Franje Tuđmana s lentom i 

Danicom. 

Sada se postavlja pitanje: tko će prvi dobiti novo odličje (?), koje je 

Peto po važnosti na listi odličja, a dodjeljivat će se svake godine  10. 

prosinca, uz  obljetnicu smrti Franje Tuđmana. 

Mi bismo iz dijaspore (iseljeništva) predložili dvojicu, među brojnim 

zaslužnima, koji su najzaslužniji, i o kojima ne treba pisati litanije o 

njihovim zaslugama, niti životopise s njihovim vrhunskim 

znanstvenim i domoljubnim uspjesima u domovini i diljem svijeta: 

1) Profesor dr. Zvonimir Šeparović 

Prošlo je 30 godina kako s velikom pozornošću pratimo djelatnosti  

prof. Šeparovića u domovini, među kojima su: Rektor Sveušilišta u 

Zagrebu, Ministar pravosuđa, utemelj Hrvatskog žrtvoslovnog 

društva,  utemeljitelj  Hrvatskog nacionalnog  etičkog sudišta.  

Na vanjskom podrčju, prof. Šeparović bio je Ministar vanjskih 

poslova u najkritičnijim vremenima (1991. - 1992.), bio je također 

privi  stalni hrvatski predstavnik u Ujedinjenim narodima. Autor je 

većeg broja knjiga i znanstvenih radova. Ove godine odlikovan je 

Redom Ante Starčevića.(*) 

2) Akademik Josip Pečarić 

Jedan je od vodećih svjetskih stručnjaka u području teorije 

nejedankosti, pa u svjetskim referatnim žurnalima (SAD i Njemačke) 

za njega kažu da je 'kralj teorije nejednakosti' Jedan je od deset 

svjetskih matematičara čiji broj radova danih na MathSciNet- u 

prelazi  brojku 500 . 

Najplodniji je hrvatski znanstvenik s više od 1100 znanstvenih 

radova iz područja matematike, te blizu 50 publističkih knjiga, u 

kojima se bavi temama ključnim za razumijevanje stvaranja hrvatske 

države. 

Aktivni je član HAZU, The New York Academy of Science i dopisni 

član Dukljanske akademije znanosti i umjetnosti. Glavni je urednik 

časopisa Mathematical Inequalities and Applications. Dobitnik je 

Državne nagrade za znanost. Godišnja državna nagrada u području 

prirodnih znanosti, te Red Danice hrvatske s likom Rođera 

Boškovića. (*)  

Sa sigurnošću možemo reći, da za novo utemeljeno odličje u 

Hrvatskoj teško bi bilo naći trećega, koji bi se mogao nositi s ovo 
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dvojicom, koji već tri deset ljeća dominiraju hrvatskom znanosti i 

javnosti s domoljubnom politikom u Hrvatskoj i u svijetu.   

Naime, s ovom dvojicom hrvatskih velikana bila bi ponosna svaka 

država na svijetu, a već bi imali, uz sva druga priznanje, i Nobelovu 

nagradu, da su državljani velike Kine, Amerike, Rusije, Indije, ili 

malog Izraela, odnosno u državi s nacionalnim ponosom.  

Poštovana Predsjednice Republike Hrvatske i cijenjena gospođo 

Kolinda Grabar Kitarović, ako se udostojite na ovu prvu objetnicu 

smrti prvog predsjedenika RH dr. Franje Tuđmana predati prvo  

odličje  uvaženim znanstvenicima i domoljubima, prof. Šeparović i 

prof. Pečariću koji su cijelim svojim bićem podigli Hrvatsku Državu 

i hrvatski narod na zavidnu ljestvicu državotvornosti i ugleda u 

Hrvatske i svijetu, bila bi to velika gesta na završnici Vašeg 

predsjedničkog mandata! Rari quippe boni!    

 

Rudi Tomić, Kanada 

(*) hr.m.wikipedia.org 

 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19312-

utemeljeno-odlicje-velereda-franje-tudmana 

https://hrvatskonebo.org/2019/12/08/rudi-tomic-utemeljeno-odlicje-

velereda-franje-tudmana/  

http://licke-novine.hr/dias/dias.html 

 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19312-utemeljeno-odlicje-velereda-franje-tudmana
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19312-utemeljeno-odlicje-velereda-franje-tudmana
https://hrvatskonebo.org/2019/12/08/rudi-tomic-utemeljeno-odlicje-velereda-franje-tudmana/
https://hrvatskonebo.org/2019/12/08/rudi-tomic-utemeljeno-odlicje-velereda-franje-tudmana/
http://licke-novine.hr/dias/dias.html
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DRAGI PRIJATELJI 

  
Tekst POSLIJE ŠKORE I U SABORU O SRPSKOM FAŠIZMU je 

zapravo povezan s dvojicom mojih velikih prijatelja s juga Hrvatske. 

To su dr. sc. Stijepo Mijović Kočan i dr. Jure Burić. 

Nekolicini prijatelja posvetio sam knjige. Zadnja je bila ona s 

dragom prijateljicom hrvatskom pjesnikinjom Malkicom Dugeč o 

mom Bokelju Vjenceslavu Čižeku. O njemu i o drugim dragim 

Hrvatima iz moje Boke pisao sam i u knjigama o Boki. Nisam o još 

jednom prijatelju za koga u Hrvatskoj mnogi ne znaju. A trebali bi. 

To je Miro Glavurtić, slikar i književnik. Pogledajte njegov intervju 

iz 2010. godine: 

http://www.matica.hr/vijenac/435/Hrvati%20ne%20silaze%20s%2

0Kri%C5%BEnog%20puta/  

Puno je dragih prijatelja diljem svijeta. 

Ipak današnji dan je povezan s dvoje mojih prijatelja iz daleke 

Australije i jednog iz Kanade. 

  

ANTE ŽANETIĆ 

Danas je peta godišnjica smrti Anta Žanetića: 

18. Prosinca 2014. Ante Žanetić – splitski orjunaši i komunisti tri 

puta pretukli legendu Hajduka na rivi! 
https://narod.hr/kultura/18-prosinca-2014-ante-zanetic-splitski-

orjunasi-i-komunisti-tri-puta-pretukli-legendu-hajduka-na-rivi 

ANTE ŽANETIĆ LULI: Prvi Hrvat uvršten među najboljih 11 

nogometaša svijeta! 
https://poskok.info/ante-zanetic-luli-prvi-hrvat-uvrsten-medu-

najboljih-11-nogometasa-svijeta/ 

  

Ante je potpisao mnoga moja otvorena pisma tijekom niza godina. 

Sreli smo se samo jednom – kada sam 2001. predstavljao knjigu 

Serbian myth about Jasenovac u nizu australskih gradova. Ta knjiga 

i jest bio projekt Australskih Hrvata. 

http://www.matica.hr/vijenac/435/Hrvati%20ne%20silaze%20s%20Kri%C5%BEnog%20puta/
http://www.matica.hr/vijenac/435/Hrvati%20ne%20silaze%20s%20Kri%C5%BEnog%20puta/
https://narod.hr/kultura/18-prosinca-2014-ante-zanetic-splitski-orjunasi-i-komunisti-tri-puta-pretukli-legendu-hajduka-na-rivi
https://narod.hr/kultura/18-prosinca-2014-ante-zanetic-splitski-orjunasi-i-komunisti-tri-puta-pretukli-legendu-hajduka-na-rivi
https://poskok.info/ante-zanetic-luli-prvi-hrvat-uvrsten-medu-najboljih-11-nogometasa-svijeta/
https://poskok.info/ante-zanetic-luli-prvi-hrvat-uvrsten-medu-najboljih-11-nogometasa-svijeta/
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Naš susret je opisao sam Žanetić braneći me od jednog napada na 

portalu Hrvati Amac. Na žalost nisam mogao to naći na Internetu. 

  

Umjesto toga evo nekoliko Žanetićevih poruka: 

  

11.10.2011 

Ja Ante Zanetic, nekoc igrac splitskog Hajduka, dajem svoj potpis na 

Novo  

pismo, koje zelite sastaviti. Dokle ce se Hrvatska i hrvatski narod 

toliko  

ponizavati od domacih izdajnika, i zapadno evropskih hostaplera. 

Rasizam… 

  

Tony Zanetic 

16.10.2011. 

Zajedno? 

prima:Josip Pecaric 

… 

Cestitam Vam na upornosti i neizmjerne ljubavi prema nasem 

napacenom hrvatskom narodu. 

Mnogo srece i dobrog zdravlja 

  

6.4.2012. 

Njveca vrlina jednog covjeka ljubav prema svome narodu i svojoj 

Domovini. Niti ste vi ili ja veci nacionalista, nego sto su Englezi, 

Francuzi, Njemci ili drugi narodi na svijetu. Samo masoni i hrvatski 

Janjicari se bore protiv Hrvatske i hrvatskih nacionalista. Onaj, koji 

voli svoj narod i svoju Domovinu, postuje i tudje narode. Hrvatske 

Janjicare, ala Mesic, Senader, a sada jedan veliki Juda na Pantovcaku 

sin komadanta Golog otoka, je srpski Janjicar, kao predsjednik 

Hrvatske, kako je taj nas narod politicki nepismen, kao i takozvani 

politicari, koji vode takozvane strancice desnice. 

Bog Vas Ante Zanetic 

  

14.5.2012. 

Bravo postovani Pecaricu, 

Tako se inteligetno i sa istinom brani Hrvatska i hrvatski narod. 

Steta, sto svi akademicari i hrvatski intelektualci ne reskrinkaju 
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Croatofobe poput Goldsteina, Puhovskog, Mesica, Josipovica 

,Pusicke, Sterna, Cicka, raznih takozvanih falsifikatora poput, 

Kuljisa, Butkovica, Jorgovica , i ostalih hrvatskih Juda.  

Bog Vas Ante Zanetic 

  

Tony Zanetic 

28.6.2012. 

Guardian velica Thompsona: Ispravak 

prima:Josip Pecaric 

2 srpnja 2007 na hrvatskom portalu Hrvati AMAC napisao sam 

clanak " Medjunarodna hajka na hevatskog Domoljuba Marka 

Perkovica Thompsona " Taj clanak odmah mozete pronaci, trazeci 

Hrvati u svijetu na livoj strani i pritisnuti Australija i New Zeland, 

odmah ce se pokazati taj clanak. AMAC ili Hakave.org bi ga 

ponovno trebali tiskati, zbog stalnog napada na ovog legendarnog 

hrvatskog Domoljuba. Ovo se dogadja uz pomoc hrvatskih Juda. 

Srdacan pozdrav Vas Ante Zanetic 

  

Tony Zanetic 

6.8.2012. 

UVEDIMO DAN DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I 

DOMOVINSKE ŽALOSTI ZBOG SRBA ZEČEVA 

prima:Josip Pecaric 

  

Postovani, 

Dok Terselicka i Pupovac nabrajaju srpske zrtve za vrime Oluje, 

nevjerojatno, koliko smo mi Hrvati zaboravni. Za vrime srpske 

okupacije i za vrime mandata UN-a Srbi su ubili, oko 600 Hrvata i 

Hrvatica, a da zato nitko nije odgovarao. 1200 Hrvata i Hrvatica je 

poginulo od srpakog granatiranja Osijeka, a zato nitko nije 

odgovarao. Pupovac i Terselicka se brinu o srpskim zrtvama, a tko 

se brine o hrvatskim, nitko. 

Sada imamo vecinu Ministara su Srbi : Ranko Ostojic Ministar 

policije Srbin, cuveni Ministar za sport i kulturu Zeljko Jovanovic 

Srbin, Rajko Ostojic ministar za zdrstvo Srbin, miminstasr za 

turizam Veljko Oastojic Srbin, Opacicka Srpkinja, glavna na HRT 

Mirjana Rakić Srpkinja i uz to poznata udbasica. Boze sacuvaj 

Hrvatsku. Srbi su sada vise priviligirani, nego za vrime Blazevica i 
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Bakarica zahvaljujuci hrvatskim politicki nepismenim biracima, i 

cuvenim politicarima takozvanih desnicarskih stranka, koji rade po 

necijim direktivama. 

Bog Ante… 

  

MARIJA DUBRAVAC 

Za Mariju i njene domoljubne pjesme sigurno znate. O njenim 

pjesmama i o njoj možete vidjeti i u mojoj nedavnoj knjizi Je li 

političarima kriva matematika? 

I danas je pjesmom komentirala moj tekst POSLIJE ŠKORE I U 

SABORU O SRPSKOM FAŠIZMU: 

  

‘O TE ŠUPLJE GLAVE, O TI USKI LJUDI’ 

  

Drečala Brena, tresla se arena, 

U Vukovaru mnogi plak'o grob: 

'O jadni rode, o slijepi rode, 

Zar ćeš do vijeka biti tuđi rob? 

Umrijesmo mi za svetu slobodu - 

Ti gasiš baklje pradjedovske, plam. 

Skladaš Hrvatskoj posmrtnu odu, 

Zatireš podlo stare slave, znam'. 

Krv naša još Vukovarom teče - 

‘SLOBO, SALATE!’ urla četnik-vrag! 

SRBIJI U SLAVU KLAT ĆEMO HRVATE – 

STOLJEĆU SEDMOM, NESTAJE TRAG!' 

Drečala Brena na hrvatskoj grudi, 

Svjetina glupa sazda joj hram. 

‘O TE ŠUPLJE GLAVE, O TI ŠUPLJI LJUDI’ 

Ti slijepci što gase svog ognjišta, plam’. 

  

Marija Dubravac 
  

Pozz vam poštovani profesore 

  

  

MATOŠ: O, ta uska varoš, o ti uski ljudi,  

O, taj puk što dnevno veći slijepac biva,  
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O, te šuplje glave, o, te šuplje grudi,  

Pa ta svakidašnja glupa perspektiva! 

  

Matoše slavni – ništa se nije promijenilo! 
  

RUDI TOMIĆ 

Rudija sigurno čitate pa samo vam prenosim njegov e-mail s 

prilogom: 

  

Naslov:  Fw: odlikovanje 

Datum:  Wed, 18 Dec 2019 18:16:28 +0000 

Šalje:  Rudi  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

  

Dragi Josipe, šaljem Vam ovu pošiljku koju sam jutros dobio, uvida 

radi; šaljem Vam također osvrt u privitku. Nalazimo se pred velikim 

blagdanima, pa želim Vama i Vašim najmilijima Sretan Božić i 

blagoslovljen Novu 2020. Godinu!    

Ostajem  uz prijateljski pozdrav s odanošću Vaš, Rudi 

  

 
From: Dolores Skreb <Dolores.Skreb@predsjednica.hr> 

Sent: December 18, 2019 8:18 AM 

To: ruditomic 

Subject: odlikovanje  

  

Poštovani gospodine Tomić, 

  

Ovim putem želimo izvijestiti kako smo u Uredu predsjednice 

primili  Vašu e-poštu vezanu uz dodjelu novog odlikovanja Velereda 

predsjednika Republike Franje Tuđmana s lentom i Danicom.  Kao 

što Vam je poznato, Predsjednica Republike je ovo odlikovanje, u 

prigodi obljetnice smrti pokojnog predsjednika, posmrtno dodijelila 

kardinalu Franji Kuhariću, nadbiskupu zagrebačkom. Stoga, 

koristimo prigodu zahvaliti na Vašem obraćanju i sugestijama 

kojima ste izrazili svoje mišljenje o osobama dostojnima ovog 

Velereda, a koja ćemo sigurno pozorno razmotriti.  

mailto:pecaric@element.hr
mailto:Dolores.Skreb@predsjednica.hr
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Uz srdačne pozdrave, želimo Vam svako dobro u prigodi 

predstojećih blagdana.  

   

S poštovanjem, 

  

Dolores Škreb, dipl. iur.  

savjetnica i tajnica Povjerenstva za civilna odlikovanja i priznanja 

Ured predsjednice Republike Hrvatske  

Office of the President of the Republic of Croatia     

Pantovčak 241, 10 000 Zagreb 

T. +385 1 4805 371 

F.  +385 1 4805 346 
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POBJEDA SRPSKO-HRVATSKE KOALICIJE 

(ODGOVOR GĐI MARIJI DUBRAVAC) 

  
Drago gđo Marija, 

Zahvaljujum se na Vašoj Božićnoj čestitki: 

Naslov:  SRETAN BOŽIĆ 

Datum:  Mon, 23 Dec 2019 14:18:08 +1000 

Šalje:  Maria Dubravac  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

  

Poštovani profesore, 

uz pjesmu PISMO IZ DUBLINA sretan Božić Vama i cijeloj obitelji, 

želi Marija Dubravac iz vrele Australije! 

  

  

PISMO IZ DUBLINA (Oj tuđino, gorka sudbino!) 

  

Pišem ti, pismo, majko iz Dublina - 

Tužan je život usred zemlje ove... 

Irska je Ircu mila domovina, 

Al' mene moja Slavonija zove. 

  

Evo me, pijem u kafiću nekom 

I liječim duše neprebolne rane. 

Ja, stranac ubog, u kraju dalekom, 

Ne krijem suzu što iz oka kane. 

  

Ta suza gorka, ta sudbina naša, 

Ta pjesma tuđa što mi grudi pali, 

To nije svirka moji' tamburaša, 

O majko, meni šokadija fali! 

  

Sanjarim kako sjedim ispod lipe, 

mailto:pecaric@element.hr
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Snovi se divni ko u bajci nižu. 

Čujem karuce drumovima škripe, 

Svatovi moji u 'avliju' stižu. 

  

Zašto sam selo ostaviti mor'o, 

A dida mi je u njem rođen bio? 

U blagoslovu plodnu brazdu oro, 

Sit, zadovoljan, oči zaklopio. 

  

Majko, nije li za me bilo kruva, 

Nije l' bogata Slavonija ravna? 

Zar povijest i sad zapise ne čuva: 

'Oj Graničari, loza vam je slavna'! 

  

Bliži se ponoć. Ja još u kavani; 

Misli mi blude sokakom i šorom, 

Kad curama sam odlazio lani - 

Kad 'ŠKRIPI ĐERAM' odjekiv'o zorom. 

  

Danas su prazne kuće i kućari, 

Pred kipom Gospe mnoga žena jeca. 

Raziđoše se sinovi bećari 

Kuglom zemaljskom ko rakova djeca. 

  

Ma tko to, majko, protjerat nas želi, 

Iz graničara slavonske ravnice? 

Koji se dušman zlu našem veseli, 

Tko mrzi boje drevne trobojnice? 

  

Molim te, majko, ti za mnom ne cvili, 

Opet će bećar orat svoje njive. 

Savit će gnijezdo tvoj 'golubak bili' 

Tamo, gdje moje uspomene žive. 

  

Idem ja doma, Dublinu čast svaka, 

Za danak koji Božić će nam stići. 

Nadaj se, majko, sinu do Badnjaka, 

Nas dvoje ćemo na Ponoćku ići. 
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Bogu i tebi obećanje dajem: 

Nitko me s grunta otjerati neće! 

Tu, gdje sam rođen, zauvijek ostajem - 

Slavonija je kutak moje sreće. 

  

Marija Dubravac 

  

S budućom vladom Zorana Milanovića, exodus Hrvata nastaviti će 

se u dvaputa većem broju no ranije. NAŽALOST! 

  

Doista ste u svojoj čestitki rekli sve što je trebalo. 

U dvoboju između Plenkovića i Škore uvjerljivo je pobijedio 

Plenković. Tročetvrtinska pobjeda je izgleda kao nešto doista 

respektabilno, zar ne? 

To potvrđuje i relativni pobjednik Milanović. Rekao je da nema više 

rata u drugom krugu. Drugim riječima, između istih neka pobjedi 

bolji. Da, možemo diskutirati koje je krilo Srpsko-hrvatske koalicije 

bolje ili gore. 

Sigurno je da mnogim domoljubnim Hrvatima izgleda strašno 

činjenica da više 3'4 naroda glasuje za one koji sprovode velikosrpski 

Memorandum SANU 2. 

Oni koji znaju sigurno pomisle koliko je u pravu bio Šegedin kada 

se iznenadio koliko ima puno Hrvata koji tako strasno mrze svoj 

narod. 

Sigurno da mnogima od njih odmah padne na pamet otići recimo i 

kod Vas u Australiju. Jesi daleko od takve Hrvatske, ali se družiš s 

ljudima koji slično tebi ljube svoj narod i svoju domovinu. 

Ali i Vi, kao i Škoro, govorite ono što je najvažnije. Ostanite ili 

vratite se u Hrvatsku. 

Istina je da su preuzeli sve glavne medije, pa čak i mnoge portale za 

koje smo vjerovali da su hrvatski.  

Ali i u takvim uvjetima 1/4 Hrvatske je glasovalo za hrvatsku opciju, 

a ne za srpsko-hrvatsku koaliciju. 

Iz izbora u izbore, unatoč kupljenim medijima, sve više ljudi su za 

Hrvatsku, a protiv sluganstva! 

A da je tako pokazuje mi i pjesma koju sam dobio rano jutros: 
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DID I UNUCI 

  

Kak' volimo 

Našeg dida 

A i dida 

Voli nas 

Ne dirajte 

Našu ljubav 

U ljubavi 

Naš je spas 

S njim učimo 

Našu povijest 

I Bokeljske 

Slavne dane 

Moleć' Boga 

Da i nama 

Jedno jutro 

Sretno svane 

I 

Svanut će Već sad znamo 

Ak' mu svoju 

Ljubav damo 

Sretna bit će 

Naša lica 

Didova smo 

Uzdanica 

  

Dr Jure Burić 

23 prosinca 2019. 

  

Mome prijatelju akademiku 

Josipu Pečariću  i njegovim 

Divnim unucima! 

  

Dakle, ne odlazite i vraćajte se. A na parlamentarnim izborima 

napravite da se ostvari ono što je naslov moje knjige iz 2001.: 

Za hrvatsku Hrvatsku 
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Još jednom velika hvala, 

Vaš 

Josip Pečarić 
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PREDSJEDNICI O NJENOJ ULOZI U 

NAPADU NA FAKULTET HRVATSKIH 

STUDIJA I NOVINARA MARKA JURIČA 

 
Poštovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar-Kitarović, 

Vjerojatno niste ni svjesni da se i ovog trenutka u RH odvija ono 

zbog čega ste izgubili izbore. Zapravo je zanimljivo da ni oni koji se 

bore za hrvatske interese nisu ponekad ni svjesni kolika je Vaša 

uloga u tim događajima. Tako i dr. sc. Ante Čuvalo piše Predsjedniku 

Vlade, ali ne i Vama: 

https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-ante-cuvalo-fakultet-hrvatskih-

studija-umjesto-da-krene-novim-poletom-mora-se-boriti-s-onima-

koji-ga-zele-potpuno-eliminirati  

Slično je i na portalu.hr gdje daju povijest napada Sindikata znanosti: 

https://narod.hr/hrvatska/povijest-odnosa-zbog-cega-ribicev-

sindikat-napada-fakultet-hrvatskih-studija  

Istina, taj sindikat sam napustio kada su digli svoj glas protiv djece 

hrvatskih branitelja, a narugao sam se njihovom predsjedniku kada 

je kao mr,sc, držao lekciju Akademiji kada nismo u svoje redove 

primili poznatog profesora s Filozofskog fakulteta koji je danas 

poznat kao Ivo Drobilica. 

Podsjetii ću Vas na pismo koje sam Vam tada napisao i koje se još 

uvijek može naći na Internetu: 

https://hu-benedikt.hr/?p=73908 

Evo tog pisma: 

 

PISMO PREDSJEDNICI RH POVODOM NAPADA NA ČLANA 

SURADNIKA HAZU PROF. DR. SC. MARIA GRČEVIĆA 

Poštovana Predsjednice RH gđo Kolinda Grabar-Kitarović,  

Kao potvrdu mojih pisama Vama (jedna kolegica sa Sveučilišta mi 

je povodom toga napisala: Želim Vam uspjeh u borbi za prava i 

dignitet znanstveno-nastavnih zvanja!)  danas čitam kako je 

pokrenuta hajka i na Člana suradnika HAZU prof. dr. sc Maria 

Grčevića voditelja Hrvatskih studija. Navodi se i isti razlog za hajku: 

https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-ante-cuvalo-fakultet-hrvatskih-studija-umjesto-da-krene-novim-poletom-mora-se-boriti-s-onima-koji-ga-zele-potpuno-eliminirati
https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-ante-cuvalo-fakultet-hrvatskih-studija-umjesto-da-krene-novim-poletom-mora-se-boriti-s-onima-koji-ga-zele-potpuno-eliminirati
https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-ante-cuvalo-fakultet-hrvatskih-studija-umjesto-da-krene-novim-poletom-mora-se-boriti-s-onima-koji-ga-zele-potpuno-eliminirati
https://narod.hr/hrvatska/povijest-odnosa-zbog-cega-ribicev-sindikat-napada-fakultet-hrvatskih-studija
https://narod.hr/hrvatska/povijest-odnosa-zbog-cega-ribicev-sindikat-napada-fakultet-hrvatskih-studija
https://hu-benedikt.hr/?p=73908
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Jutarnji list navodi da je prof. Grčević ostao zapamćen kao jedan od 

potpisnika peticije da se ne kazni Marka Perkovića Thompsona zbog 

izvođenja izvornika pjesme „Bojna Čavoglave“, nastale početkom 

Domovinskog rata i velikosrpske agresije na Hrvatsku, na čijem se 

početku uzvikuje pozdrav „Za dom spremni“.  

http://narod.hr/hrvatska/tijeku-opca-hajka-akademsku-zajednicu-

nova-meta-prof-grcevic-voditelj-hrvatskih-studija   

Dakle, ipak i poslije više od godinu dana kada je pismo nastalo zbog 

obrane Marka Perkovića Thompsona i simbola Domovinskog rata 

pjesme „Bojna Čavoglave“ Vaš ured rekao da je to pismo „na razini 

provokacije“ iako su dan prije Thompsonovog nastupa u Kninu na 

paradi Hrvatske vojske u Zagrebu nastupali HOS-ovci sa svojom 

zastavom na kojoj stoji ZA DOM SPREMNI imamo progon 

potpisnika peticije. Poslije napada u posljednoj godini dana na 

mene, moju obitelj, moje suradnike pa i na ono što sam kao 

znanstvenik uradio, o čemu sam Vam pisao posljednjih dana, sada 

imamo napad na kolegu Grčevića. 

Istina, prije godinu dana su mediji sakrili od javnosti što je bio 

stvarni razlog Peticije, ali ove godine nisu. Poslije ovogodišnjeg 

koncerta u Kninu rečeno je kako je problem u „Bojni Čavoglave“! 

A kao što znate prije toga istim drugovima je problem bila i 

Thompsonova pjesma „Lijepa li si“. Pjesma čije sam riječi stavio na 

koricama moje knjige „Hajka na Thompsona“ iz 2012. 

Da bi ste vidjelu svu veličinu čovjeka i s ponosom mogu reći Člana 

suradnika HAZU prof. Grčevića pogledajte pismo koje mi je tada 

uputio: 

„Poštovani akademiče Pečariću, 

pratim novinske napise u povodu prijedloga da se pozdrav "Za dom 

spremni" uvrsti u službene pozdrave Hrvatske vojske, a koji je 

donesen zbog najave da će pjevač Marko Perković Thompson biti 

sudski procesuiran jer ga iznosi na početku svoje pjesme Bojna 

Čavoglave.  

Budući da ste Vi u javnosti izloženi najvećim pritiscima, želim Vam 

izraziti svoju podršku, uz zamolbu da me uvrstite na popis onih koji 

su prijedlog u korist pozdrava "Za dom spremni" podržali nakon 

obznane i reakcija u medijima. Ako takva posebna popisa nema, 

uvrstite me molim na glavni popis. 

S poštovanjem, 

http://narod.hr/hrvatska/tijeku-opca-hajka-akademsku-zajednicu-nova-meta-prof-grcevic-voditelj-hrvatskih-studija
http://narod.hr/hrvatska/tijeku-opca-hajka-akademsku-zajednicu-nova-meta-prof-grcevic-voditelj-hrvatskih-studija
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izv. prof. dr. sc. Mario Grčević 

P.S. 

Ovo moje pismo možete slobodno citirati ili distribuirati.“  

S druge strane Odsjek za povijest Filozofskog fakulteta u Zagrebu 

izdao je izjavu povodom nedavne peticije za uvođenje ustaškog 

pozdrava “Za dom spremni” kao službenog pozdrava u Oružane 

snage RH. Dakle, 30 profesora na čelu s predstojnikom Odsjeka dr. 

Tvrtkom Jakovinom i medijskim (kolo)vođom hajke na potpisnike 

peticije dr. Hrvojem Klasićem, u izjavi su zatražili isključenje iz svih 

strukovnih udruga hrvatskih povjesničara onih kolega koji su 

peticiju potpisali. U staroj komunističkoj maniri, traže javnu, a onda 

i svaku drugu osudu onih koji nisu s njima, koji misle drugačije od 

njih koji u Hrvatskoj imaju monopol na tumačenje bliže i dalje 

povijesti. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mediji-iznenadujuce-

bojkotirali-necastive-s-filozofskog-koji-su-zestoko-osudili-sve-

potpisnike-peticije-zds-828695  

Mediji im tada nisu dali veliku pozornost jer je očito kako oni 

negiraju i HOS i Domovinski rat, pa prirodno ne spominju ni obranu 

simbola Domovinskog rata „Bojnu Čavoglave“. I takovi spominju 

monopol na tumačenje bliže i dalje povijesti. O kolovođi ovog pisma 

ovih dana je pisao i prof. dr. sc. Andria Hebrang: 

http://kamenjar.com/andrija-hebrang-kad-tvrtko-jakovina-ne-moze-

obraniti-titove-zlocine-onda-izmislja/  

Naravno ima i drugih zamjerki kolegi Grčeviću, ne znate koja je 

gluplja od koje, ali ovo treba navesti: 

Kako piše Jutarnji list, jedna od glavnih zamjerki prof. Grčeviću je 

što želi „pohrvatiti Hrvatske studije“, te da previše forsira 

„kroatološku priču“ i, kako stoji u programu, “profilirati Hrvatske 

studije prema proučavanju hrvatskih kulturoloških i identitetskih 

pitanja”. 

Doista je strašan problem to što prof. Grčević želi od Hrvatskih 

studija napraviti hrvatske studije, zar ne? 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

Nije mi poznato da ste javno uzeli u zaštitu Hrvatske studije i prof. 

Grčevića iako je jedan od dva osnovna razloga napada na njega bila 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mediji-iznenadujuce-bojkotirali-necastive-s-filozofskog-koji-su-zestoko-osudili-sve-potpisnike-peticije-zds-828695
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mediji-iznenadujuce-bojkotirali-necastive-s-filozofskog-koji-su-zestoko-osudili-sve-potpisnike-peticije-zds-828695
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mediji-iznenadujuce-bojkotirali-necastive-s-filozofskog-koji-su-zestoko-osudili-sve-potpisnike-peticije-zds-828695
http://kamenjar.com/andrija-hebrang-kad-tvrtko-jakovina-ne-moze-obraniti-titove-zlocine-onda-izmislja/
http://kamenjar.com/andrija-hebrang-kad-tvrtko-jakovina-ne-moze-obraniti-titove-zlocine-onda-izmislja/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/velika-pobuna-protiv-novog-voditelja-hrvatskih-studija-profesori-i-studenti-protiv-covjeka-koji-potpisao-peticiju-za-thompsona/5043611/
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njegova podrška meni zbog napada kojima sam bio izložen poslije 

Vaše tvrdnje o Peticiji ZDS. 

Nedavno sam povodom Izbora bio pozvan gostovati u „Bujici“ i 

„Podcastu Velebit“.: 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4 (blizu 37,000 pregleda) 

https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg (preko 32,000 

pregleda). 

U obje emisije sam govorio o tome da je osveta o kojoj sam Vam 

pisao i u gornjem, ali i u drugim pismima, počela poslije Vašeg 

napada na Peticiju ZDS.  

Vjerojatno će Vam biti posebno zanimljiv dio s Podcasta kada sam 

se slatko nasmijao na Juričevu priču kojom je komentirao te moje 

tvrdnje.  

Naime, on je ispričao i događaj kada je on izgubio posao na toj 

televiziji kada se narugao onima koji napadajju pozdrav ZDS. 

Rečeno mu je da je zahtjev došao iz Vašeg ureda. 

Doista sam se morao nasmijati. Toliko me je to podsjetilo na onu 

priču kada je Demonsten pao s krova. Okupili se ljudi oko njega i 

upitaše ga:  

-Da dovedemo doktora? 

- Ne, dovedite mi nekoga tko je pao s krova, odgovorio je. 

Zašto Vam pišem o Marku Ljubiću? 

Nije zato što je ta televizija imala problema s gđom Mirjanom Rakić 

koja je kaznila tu televiziju jer je g. Jurić imao jedan drugi satirični 

dio u svojoj emisiji. Naime, valjda misleći da Hrvati ne znaju 

(rasizam?) ili ne smiju (tvrdi se da je bila suradnica Udbe) koristiti 

satiru gospođa je kaznila tu televiziju.  

Danas kada svi pišu o skandaloznoj izjavi Krešimira Beljaka, u RH 

Sud  pokreće postupak protiv Marka Juriča, vjerovali ili ne: 

https://projektvelebit.com/podcast-velebit-politicki-proces-drzava-

hrvatska-na-strani-cetnistva-protiv-marka-jurica/ 

Mislim da bi svakako trebali pročitati komentar hrvatskog 

književnika Nenada Piskača: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/33429-n-

piskac-rh-protiv-marka-jurica-umjesto-stazica-pupovca-

beljaka.html 

S obzirom da imamo javno izrečeno mišljenje samog g. Juriča o 

Vašoj upletenesti u tu prljavu rabotu, mislite li da bi se konačno 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-politicki-proces-drzava-hrvatska-na-strani-cetnistva-protiv-marka-jurica/
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-politicki-proces-drzava-hrvatska-na-strani-cetnistva-protiv-marka-jurica/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/33429-n-piskac-rh-protiv-marka-jurica-umjesto-stazica-pupovca-beljaka.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/33429-n-piskac-rh-protiv-marka-jurica-umjesto-stazica-pupovca-beljaka.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/33429-n-piskac-rh-protiv-marka-jurica-umjesto-stazica-pupovca-beljaka.html
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trebali zauzeti za nekog državotvornog Hrvata koji su stradali, ili 

barem misle da su stradali, zbog VAS? 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-

njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-

marka-jurica 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
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GOSTOVANJE NA AUSTRALSKOM RADIJU 

3zzz 

 
U nedjelju 2.2,2020. bio sam gost hrvatskog programa australskog 

radija 3zzz. Razgovorao sam s tamošnim urednikom g. Petrom 

Gelom.  

Pitao sam ga kako možemo na Internetu odslušati taj razgovor. 

Odgovorio mi je: 

Našu emisiju možeš poslušati kad otvoriš..www.3zzz.com.au  

Kad otvoriš stranicu na lijevom prozoru piše Listen to a show.. 

Odaberi Croatia, vidi datum nedjelja 02 veljače 2020, program ide 

od 8-9 na večer i od 9-10..Tamo možeš čuti cijeli naš program kao i 

Tvoj cijenjeni razgovor.  

Dotakli smo se mnogih tema. Australskim Hrvatima je Hrvatska 

uvijek u srcima i uvijek se rado sjetim mojih odlazaka tamo. O tome 

sam i napisao knjigu  Pronađena polovica duše / Deset godina s 

Australskim Hrvatima, Zagreb, 2002. 

Najavili smo i skori izlazak iz tiska engleskog prijevoda knjige: 

J. Pečarić, S. Razum, Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za 

istraživanje trostrukog logora Jasenovac, Zagreb 2018. 

Zahvala za to ide našem sjajnom publicisti g. Damiru Borovčaku, 

koji je organizirao i prijevod prethodne knjige g. Igora Vukića Radni 

logor Jasenovac. 

Zapravo je povod tiskanja i naše knjige bila hajka koju su u RH vodili 

svi oni koji podržavaju ili su miljenici srpsko-hrvatske koalicije na 

vlasti u Hrvatskoj. 

Nije napadnut samo Vukić već je smijenjena i urednica HTV-a 

Karolina Vidović Krišto zato što su pozvani sam Vukić i prof. dr. sc. 

Hrvoje klasić poznati zagovornik srbo-komunističke paradigme u 

hrvatskoj povijesti. Poznato je da se Klasić uplašio i nije došao, a 

onda im je bila kriva gđa Vidović Krišto. 

Naravno, i naša knjiga je izazvala pristojnu pozornost pa je u nizu 

tiskovina i u zemlji i van nje tražena zaprana samog promoviranja 

iste.  

O tome se još uvijek govori. Evo jednog pitanja i odgovora iz 

razgovora s prof. dr. sc. Ivom Bancem: 



136                          VRATITI HRVATSKU NARODU 

 

Crkvi se dosad zamjeralo da sudjeluje i u promociji publikacija 

koje negiraju holokaust i zločine u Jasenovcu?  

Meni takve publikacije nisu poznate. Ako mislite na knjige Vukića, 

Pečarića i Razuma, nije riječ o crkvenim publikacijama premda su 

one bile predstavljene i u crkvenim prostorima. Pored toga, što je 

mnogo važnije, do istine nećete doći potiskivanjem bilo koje 

publikacije, bez obzira na to je li riječ o Pečariću ili Goldsteinu. 

Uostalom, Crkva je pluralna ustanova, u kojoj su u proteklom 

stoljeću zastupane mnoge opcije – od onih koje je predstavljao mons. 

Jozef Tiso do onih koje je sa strojnicom u ruci zagovarao isusovački 

guerrillero p. Camilo Torres Restrepo. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-

koji-je-izmislio-pavelic-1298124   

Zapravo sam se i u emisiji zapitao koliko su Srbi u Hrvatskoj, dakle 

pripadnici naroda koji je izvršio fašističku agresiju na njihovu 

domovinu Hrvatsku, mogli popraviti svoj položaj da su prihvatili 

svojevremenu sugestiju tadašnjeg novinara njihovih novina 

„Novosti“ da svoje spoznaje o logoru Jasenovac tiskaju oni. Dakle 

razgovarali smo o g. Vukiću, koga je nedavno spomenuo i dr. sc. 

Damir Pešorda:  

Kada bih u suvremenoj Hrvatskoj trebao izabrati Hrvatinu, to jest 

normalnog političkog Hrvata - onda bi mi prvo na um pao netko kao 

Petar Mitrikeski. Ili Zlatko Hasanbegović. Ili Peđa Mišić. Ili Igor 

Vukić. Po svemu različiti ljudi, osim po odnosu prema Hrvatskoj. 

Koju, kranjčevićevski rečeno, boljim pojmom grle Hrvatsku od 

etničkih Hrvata i katolika. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-

d-pesorda-hrvatine.html 

Danas je g. Vukić predsjednik Društva za istraživanje trostrukog 

logora Jasenovac, koje je i izdavač naše knjige. 

Društvo mi je dalo potporu i povodom hajke na mene zbog Peticije 

ZDS kojom smo 2015. branili Thompsona i “Bojnu Čavoglave”. Kao 

slučajno su od tada problem postali i članovi moje obitelji i moj 

znanstveni rad, svjetski priznati matematički časopisi itd. Desetak 

knjiga sam napisao o tome, a jedna je nastala i zbog nevjerojatnog 

prozivanja u Hrvatskom saboru od Glavnog tajnika HAZU zbog 

Peticije ZDS. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-izmislio-pavelic-1298124
https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-izmislio-pavelic-1298124
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-hrvatine.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-hrvatine.html
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Nedavno sam pisao o problemima koje je imao Član suradnik HAZU 

prof. dr. sc. Mario Grčević: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-

njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-

marka-jurica 

Dakle, na prof. Grčevića pokrenuta je hajka i zbog toga što mi je dao 

potporu zbog te hajke na mene povodom ZDS. Očito drugačiji 

pogled na  etičnost od onoga koji je HAZU prije par godina 

manifestirala u HAZU, zar ne? 

Istina, odmah poslije prvih napada na Peticiju ZDS slično, zapravo 

još gore su se ponašali veći dio povjesničara sa Zagrebačkog 

Filozofskog fakulteta. O tome se tada doznalo zahvaljujući prof. 

Bancu.. O tome je pisao poznati kolumnist i vrhunski odvjetnik 

Zvonimir Hodak: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv 

krucijalnog problema RH – pokličem ZDS. Povijesničari s 

Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu da bi potpisnike peticije 

ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike trebale 

ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili 

partijskih ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova 

bivše Juge. Drugovi se digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, 

recimo, sedamdeset i prve godine. Kažu drugovi: “U ovom slučaju 

to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali podastrijeti primjere 

uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog pokreta. 

Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela 

znanstvenog rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni 

kredibilitet u pitanje. U tom ćemo smislu predložiti njihovo 

isključenje iz svih strukovnih udruga hrvatskih povjesničara“. Kako 

iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. Ivo Banac, za 

očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu 

Fumiću, a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. 

g., a recidiv komunizma je galvaniziran u glavama “hrvatskih 

povjesničara.“ Radi se o 30-ak profesora na čelu s predstojnikom 

Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i glavnim režiserom 

hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad 

provedenoj lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih 

onih koji ne misle kao oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. 

Ivo Goldstein, dr. Ivica Prlender, dr. Borislav Grgin, dr. Iskra 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
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Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana Matijević-Sokol, dr. 

Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, dr. 

Božena Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što 

drugovi i drugarice imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske 

perjanice s jednog u suštini neokomunističkog faksa odmah traže 

isključenje neistomišljenika iz svih strukovnih udruga te dovode u 

pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski kredibilitet. To su 

nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je sedamdeset i 

prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o 

nazivu i položaju hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih 

idiličnih vremena, danas kriptokomunisti mogu pucati samo na 

osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: “van s njima iz svih 

strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-

gledao-829552 Kao što vidimo tada se kao nepodoban pokazao 

dopisni član naše akademije dr. Ivo Banac pa se on još tada morao 

pravdati: 

"U vezi s izjavom povjesničarskih udruga o kojoj sam pisao prošlog 

tjedna, Novi list (6. rujna) objavio je članak novinara L. Tomičića u 

kojemu se tvrdi da sam jedini na Odsjeku za povijest bio protiv ove 

izjave. Činjenica je da je uz izjavu od oko 35 anketiranih (u nekim 

mailovima ima ih više, u nekima manje) 17 bilo za, dodatna 3 s 

rezervama oko pojedinih točaka, 1 protiv, a 15 se nije izjasnilo. Kao 

uvijek, poluinformacije su specijalitet ideologiziranih medija i 

njihovih suflera.“  

http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/  

O tme smo razgovarali i na Radiju 3zzz. Zapravo bit će zanimljivo 

je li našoj Akademiji takav stav i zahtjev na izbacivanje povjesničara 

iz strukovnih udruga nešto pozitivno, tj. hoće li netko od spomenutih 

postati i akademik. Sve bi to bilo sukladno sa spomenutim napadom 

na nas pokretače Peticije ZDS u Hrvatskom saboru. Pogotovu sada 

kada znamo da je nedavno na sudu dano za pravo Thompsonu i 

„Bojni Čavoglave“!, dakle svima nama na koje je pokrenuta hajka i 

koji do danas imamo probleme zbog toga. 

Naravno ima danas u RH onih koji imaju mnogo više problema zbog 

borbe za hrvatske interese. Govorili smo i o novinaru Marku Juriču  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/
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https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-

dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-

pravno-dobro.html 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-

d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html 

https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-prvi-dio/  

https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-drugi-dio/  

I o smijenjenom direktoru gimnazija Krešimiru Mihajloviću: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-

nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-

trakavica-jos-uvijek-traje 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-

pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca 

Naravno, razgovarali smo i o drugim temama kao što je veličanje 

komunističkih simbola, vidjeti npr. 

https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-

transvestitski-festival-nekulture 

https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-

zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman 

Ali i o nedavnim predsjedničkim izborima. Ponovo sam naglasio 

kako je jedino Miroslav Škoro ukazivao na fašističku agresiju Srbije 

u Domovinskom ratu, dok se drugi glavni kandidati ne usude koristiti 

ni riječ „agresija“. Zato treba spomenuti da danas, slično Škori, 

govore i na nekim portalima koji ga nisu podržavali tijekom 

kampanje. Zato pogledajte portal narod.hr spominje „nacističku 

paradržavu takozvanu Republiku Srpsku Krajinu“: 

https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-

krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-

kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-

australskom-radiju-3zzz 

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html
https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-prvi-dio/
https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-drugi-dio/
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca
https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-festival-nekulture
https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-festival-nekulture
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
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ŠKORO I SRPSKI FAŠIZAM 

 

Na Krematoriju ispraćaj prijatelja i velikog domoljuba Božidara 

Alića. (svakako poslušajte kako se od njega oprostio prof. dr. sc. 

Slobodan Prosperov Novak: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20540-bujica-u-spomen-

na-bozidara-alica-gost-hrvoje-hitrec.  

U razgovoru s dva poznanika doznajem da je najveća opasnost za 

Hrvatsku Miroslav Škoro. Ne smeta im Pupovac već Škoro. 

Vjerovali ili ne. 

Još na predstavljanju moje knjige Josipu Šimunić i 'Za Dom spremni' 

bilo je jasno da ću u izborima podržati Miroslava Škoru: 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-

dom-spremni-i-rusili-plenkovica/ 

Zapravo nisam mislio da ću se izravnije uključiti u same izbore. 

Povjerenje u političare na vlasti i oporbi sam već izgubio i to se 

moglo vidjeti i iz knjiga koje sam do tada objavio. 

Međutim, poslije Škorine izjave o „srpskoj fašističkoj agresiji na 

Hrvatsku“ bilo je očito da mu treba dati podršku. 

Tada sam pozvan u „Bujici“ i o tome govorio. 

Naravno, nitko neće to reći, ali problem je što je to Škoro izjavio i 

mnoge televizije su tu izjavu prenijele. Pa i Vučić je bio sretan što 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20540-bujica-u-spomen-na-bozidara-alica-gost-hrvoje-hitrec
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20540-bujica-u-spomen-na-bozidara-alica-gost-hrvoje-hitrec
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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on nije prošao u drugi krug. A sjetimo se da su ankete predviđale da 

je on sigurni pobjednik u drugom ktugu. Ali trebalo je zaustaviti 

onog koji govori o srpskom fašizmu! 

Zato je mnogima u RH važno stalno optuživati hrvatske domoljube 

da su ustaše i fašisti. Povod za to je skrivanje istine o srpskom 

fašizmu. Zato su napadi na Škoru nastavljeni istom žestinom sve do 

današnjih dana. Zato je mojim poznanicima problem u njemu. Kao 

on će „prevariti hrvatski narod“. Istina, ovi koje imamo otvoreno 

sprovode Vučićevu politiku tj. politiku.  

Zašto je polika optuživanja Hrvata i Hrvatske za ustaštvo i fašizam 

od velike važnosti za srpske sluge i njihove gazde? 

Odgovor je jednostavan. 

Iz SPC se odavno tvrdilo da nacizam nije došao iz Njemačke, već iz 

Srbije i to mnogo mnogo ranije. I to nije tvrdio bilo tko već svetac te 

iste crkve, O tome sam i sam pisao, ali ovdje dajmo ono što je lako 

dostupno na internetu iz knjige Ljubice Štefan, „Mitovi i zatajena 

povijest“, Zagreb,1999.  

Naime episkop Nikolaj Velimirović, je 1935. u svojoj knjižici o sv. 

Savi pisao: „Mora se odati poštovanje sadašnjem nemačkom vođi, 

koji je u XX veku došao na ideju Svetog Save i kao laik poduzeo u 

svom narodu posao koji priliči jedino svetitelju, geniju i heroju“. 

Nekoliko godina kasnije 1939.-on javno propovijeda rasizam. „Mi 

smo ljudi arijevske rase, kojoj je sudba dodelila počasnu ulogu…da 

plemena slabije rase i niže vere ne bi…“. 

https://www.tjedno.hr/vladika-nikolaj-velimirovic-1934-od-hitlera-

je-dobio-odlicje-jer-ga-je-usporedivao-sa-sv-savom/  

Zapravo prva Jugoslavija, dakle zemlja kasnijeg svetca Nikolaja, je 

i bila takva država pa je sjajni hrvatski povjesničar prof. dr. sc. Ivo 

Rendić – Miočević jasno isticao da je ZA DOM SPREMNI bio 

antifašistički pozdrav, jer je nastao kao otpor velikosrpskom fašizmu 

u prvoj Jugoslaviji. 

Fašizmu u Nedićevoj Srbiji je poznata stvar, kao i to da se on 

rehavilitira kroz svo vrijeme Titove Jugoslavije, pa sve do današnjeg 

dana. 

Titova Jugoslavijaje bila Srboslavija što se pokazalo i u srpskoj 

fašističkoj agresiji na Hrvatsku. Naravno i Srbi i njihove sluge u 

Hrvatskoj su branitelje nazivali ustašama, a hrvatska država im je 

bila Tuđmanova ustaška država. I to traje do današnjih dana. I u 

https://www.tjedno.hr/vladika-nikolaj-velimirovic-1934-od-hitlera-je-dobio-odlicje-jer-ga-je-usporedivao-sa-sv-savom/
https://www.tjedno.hr/vladika-nikolaj-velimirovic-1934-od-hitlera-je-dobio-odlicje-jer-ga-je-usporedivao-sa-sv-savom/
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Bujici a i mnogo ranije sam upozoravao da se u RH treba stalno 

govoriti o srpskom fašizmu. Tako sam o tome napisao niz tekstova 

pa i knjigu (J. Pečarić, Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska 

Hrvatska, Zagreb, 2015.) koja o srpskom fašizmu posredno govori 

već u naslovu. 

Tadašnjoj predsjednici sam o tome uzalud pisao iste te godine u 

otvorenom pismu o hrvatskom branitelju Veljku Mariću: 

 „Ono što mi moramo uraditi jeste obnoviti naša sjećanja i spoznaje 

o stvarnoj prirodi velikosrpske agresije. Nedavno je i prof. dr. sc. 

Andrija Hebrang u emisiji Bujica upozorio kako se radilo o 

fašističkoj velikosrpskoj agresiji na našu domovinu. Vjerujem da se 

i Vi sjećate kako je Milošević svoju ideologiju gradio upravo na 

primjerima Hitlera i Mussolinija. I dok je Hitler govorio: Njemačka 

će biti svjetski faktor ili je neće biti. Milošević je: Srbija će biti 

cela ili je neće biti. Ili Hitler: Njemačka i Austrija su dva oka u 

istoj glavi. A Milošević: Srbija i Crna Gora su dva oka u istoj 

glavi. Mi danas u Hrvatskoj, vjerojatno i u cijelom svijetu imamo 

jedine istinske antifašiste iz druge polovice prošlog stoljeća koji su 

pobijedili fašizam. TO SU HRVATSKI BRANITELJI KOJI SU 

POBIJEDILI FAŠISTIČKOG AGRESORA. Veljko Marić je dakle 

istinski antifašist koji umire u zatvoru zemlje koja je izvršila 

fašističku agresiju na njegovu domovinu.“ 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-

otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske 

Zapravo u svemu tome sudjeluje Srpsko-hrvatska koalicija koja 

danas vlada u RH. Branitelji . “ustaše” su stalno na udaru, a rat protiv 

Tuđmanove ustaške države se nastavlja. Tako i novi predsjednik 

kojega sam svojevremeno u nizu tekstova predlagao za akademika 

jer je “otkrio” da su zapravo u Drugom svjetskom ratu u NDH prvi 

stvorili konc-logore, tako ne želi inauguraciju ispred “ustaške” crkve 

(grb s prvim bijelim poljem na krovu), izruguju se himni, ne želi 

nikakve simbole hrvatske državnosti pa mu smetaju i biste onih koji 

su najzaslužniji u povijesti za hrvatski narod i hrvatsku državu. 

U Srbiji je kontinuitet naci-fašističke priče nastavljen. 

Kako to izgleda danas treba pročitati u tekstu     

Nakon 30 godina borbi ‘Velika Srbija’ sve više sliči na ‘beogradski 

pašaluk’. 

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/novosti/josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjednici-republike-hrvatske
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Autor je slovenski sveučilišni profesor Boštjan Marko Turk, a tekst 

je objavio na portalu 7dnevno, 07. ožujak 2020. Evo tog teksta: 

Rijetko koja rečenica može srpski narod uvrijediti više od ove: “Pa 

vi bombardujte, ubijte jednog Srbina, mi ćemo stotinu muslimana. 

Pa da vidimo sme li međunarodna zajednica ili bilo ko drugi da udari 

na srpske položaje, može li se tako ponašati sa srpskim narodom”. 

Rečenica je izrečena u Skupštini Srbije 1995. Njezin je 

autor Aleksandar Vučić. Ona sadrži sve elemente ponderiranog zla 

koje je zadesilo Srbiju tijekom najtežeg iskušenja između 1941. i 

1945. Rečenica je najprije rasistička. U podsvijest Aleksandra 

Vučića uletjela je iz traumatizirane nacionalne uspomene: iako je 

Vučić želio da se kazna odnosi na Bošnjake ili na Muslimane (bilo 

je to u vrijeme opsade Sarajeva), odnosi se najprije na Srbe. 

Nitko nije ponizio Srbe koliko nacisti (Nijemci) tijekom okupacije. 

Vrijednost života Srba i njemačkih vojnika (također austrijskih) s 

druge strane bila je postavljena u omjeru jedan prema sto. Tek sto 

srpskih života vrijedilo je jedan njemački ili austrijski život. Omjer 

jedan prema sto stvorio je najveće tragedije koje su i danas žive. U 

Kragujevcu je strijeljano 3000 talaca, uključujući i 300 školske 

djece, od kojih je 15 bilo između 8 i 12 godina. Ista logika slijedila 

se u Kraljevu, gdje je 20. listopada 1941. strijeljano 2190 civila 

(žena, djece, starijih ljudi). General Franz Boehme, koji je 

justificiran 1947. godine, bio je odgovoran za taj zločin protiv 

čovječnosti – također poznat kao genocid nad srpskim narodom. 

Rečenica Aleksandra Vučića izražava duboku povezanost s 

nacističkim obrascem mišljenja: to je buđenje iz mrtvih Adolfa 

Hitlera, koji je prvi naredio najstrože mjere u pokoravanju srpskih 

civila. Dalje ova rečenica prikazuje Vučića kao rasista: omjer Srba 

prema Bošnjacima, kada je riječ o životu i smrti, postavlja se na 

jedan prema sto. Ali njegov najdublji sadržaj ostaje svjedočanstvo 

samouništenja koje srpske vođe izdvajaju nad narodom. Naime, ako 

Vučićevu izjavu uzmemo u smislenom kontekstu, odnos se najprije 

odnosi na Srbe: Srbin je manje vrijedan, njegov život vrijedi samo 

stotinu života jednog Nijemca. U Vučićevoj podsvijesti je prezir 

prema vlastitom narodu. 

Patologija srpskih čelnika je da oni, tukući druge narode, najprije 
udaraju po vlastitom puku. Prije trideset godina tim u kojem je bio 
i Vučić počeo je ratovati za veliku Srbiju. Povijesno sjećanje govori 
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da se Aleksander Vučić zalagao za veliku Srbiju na jednom od 
mitinga u srcu Hrvatske, u Glini: “Nikada srpska krajina neće biti 
hrvatska. Nikada Glina neće biti hrvatska. Ako srpski radikali 
pobede Slobodana Miloševića, vi ćete živeti u velikoj Srbiji”. 
Nakon trideset godina borbi “velika Srbija” sve više sliči na ono što 

se nekad zvalo “beogradski pašaluk”. U južnoj Srbiji rastu minareti, 

već sada ih ima više nego zvonika pravoslavnih crkvi. U trideset 

godina srpska je politika uspjela srušiti granice velike Srbije – Srbi 

se stalno povlače prema Beogradu, jednako kao što su se Nijemci 

povlačili prema Berlinu nakon poraza u Staljingradu. Poput nacista, 

srpska je politika temeljito opustošila nacije koje je nastojala 

osvojiti, a najteže je ozlijedila svoju. U trideset godina otkako je 

Milošević došao na vlast (Vučić je bio dio njegova tima), Srbi su 

izgubili jednu generaciju. Žene nisu rađale devedesetih i tijekom 

prvog desetljeća ovog stoljeća. Nisu htjele djecu pustiti u svijet bez 

ikakve perspektive i bez nade. Mladi i školovani putovali su na sjever 

Europe, u Skandinaviju, ali i u Njemačku i Francusku, masovno, 

kategorički i sustavno. Bijeg iz Srbije postao je modus vivendi, jedina 

alternativa. Danas su u srži Srbije uglavnom umirovljenici koji 

moraju živjeti (preživljavati) s mirovinom od 200 eura. Kako znamo 

iz medija, sadašnji srpski predsjednik to je jednom pokušao – izdržao 

je dva mjeseca, a poslije je rekao da tako ne ide više, da mu 200 eura 

nikako nije dovoljno. 

Kao ni drugi srpski čelnici, ni Aleksander Vučić nije preuzeo 

odgovornost za svoja djela. Naprotiv. Slobodan Milošević došao je 

na vlast nakon što je izdao svog mentora Ivana Stambolića. 

Aleksandar Vučić na vlast je došao nakon što je izdao svoga mentora 

Vojislava Šešelja. To je bio prvi korak. Kada se obračunao s 

Tomislavom Nikolićem, njegova je vlast postala apsolutna. 

Nije samo izdao svoje prijatelje, to je učinio i s ideologijom koja ga 

je dovela na vlast. Izdao je sebe samog. Kada je Zoran Đinđić 

Vojislava Šešelja poslao u Haag, Srpska radikalna stranka doživjela 

je udarac koji nitko nije očekivao. Nikolić i Vučić su je ostavili 

osnovavši Srpsku naprednu stranku na inicijativu zapadne 

diplomacije. SNS je ubrzo postao to što je HDZ u Hrvatskoj, servis 

za stjecanje vlasti. Aleksandar Vučić suspendirao je bilo kakvu 

ideologiju, napravio je nevjerojatnu metamorfozu, u kojoj se 

Aleksandar Vučić odrekao Aleksandra Vučića da bi postao – 
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Aleksandar Vučić. Nakon uhićenja najvećeg tajkuna 

Srbije Miroslava Miškovića (2012.), jasno je dao do znanja srpskoj 

ekonomiji: hoćeš li biti sa mnom ili ćeš biti s Miškovićem. Slične je 

metode koristio u medijima – srpski politički analitičari (većina ih je 

na RTS-u i Pink TV-u) postoje samo kako bi protumačili genijalne 

predsjednikove poteze. Svaka se kritika kažnjava. Vučić je uspio u 

nemogućem: za pet godina postao je apsolutni gospodar Srbije. 

Drugi je Slobodan Milošević. Isti mu je i ego. 

I ostvarila bi mu se i posljednja želja: da uđe u povijest. To je ono 

što najviše pokreće Vučića – želi se uvjeriti u besmrtnost. I u tome će 

uspjeti, ali na drugačiji način nego što to želi ili predviđa. Kada ga 

ne bude, Srbija će se početi buditi iz užasnog pijanstva, iz trovanja 

(Biljana Stepanović, novinarka). Sjećanje na Vučića bit će nalik na 

uspomenu na noćnu moru. Sve će trebati postaviti nanovo. Bit će to 

najveći reset Srbije. Ali najprije – treba se pobrinuti da se Vučić i 

Milošević nikada više ne dogode. 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20505-nakon-

30-godina-borbi-velika-srbija-sve-vise-slici-na-beogradski-pasaluk 

A u RH. Znat ćemo puno već poslije izbora u HDZ-u. Ako pobjedi 

Pupovčeva struja, možemo očekivati veliku koaliciju i formalno. A 

to bi, sično kao što se u Srbiji nadaju da im se Vučić i Milošević 

nikada više ne dogode, trebalo značiti da će u RH nestati oni koji su 

na vlasti i sprovode srpsku politiku.  

S druge strane Škori bi bilo mnogo pametnije da je nastavio govoriti 

o srpskom fašizmu umjesto što je popout Bandića dao svoje ime 

pokretu koji predvodi.  

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20554-skoro-i-srpski-

fasizam 

 

KOMENTAR: Danas je poznato da je na izborima u HDZ pobijedila 

Pupovćeva opcija. Dr. sc. Igor Peternel, kolumnist, bivši 

potpredsjednik HHO i član Domovinskog pokreta Miroslava Škore 

komentirao ih je ovako: 

“Izbori u HDZ-u su prošli odlično i bitni su za demokraciju. Danas 

je definiran HDZ kao stranka i više nema nepoznanica. Članstvo te 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20505-nakon-30-godina-borbi-velika-srbija-sve-vise-slici-na-beogradski-pasaluk
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20505-nakon-30-godina-borbi-velika-srbija-sve-vise-slici-na-beogradski-pasaluk
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20554-skoro-i-srpski-fasizam
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20554-skoro-i-srpski-fasizam
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stranke plebiscitarno želi briselsko dodvorništvo, koaliciju s 

Pupovcem i strankom koju je ideološki i kadrovski osmislila Vesna 

Pusić. Dakle žele i sve politike koje s tim u paketu dolaze. 

Potpuno legitimno, ali i važno da se zna! Tako da birači ne budu više 

u zabludi! Konačno nešto pošteno od HDZ-a!.” 

 

 

https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-peternel-izbori-u-hdz-u-su-prosli-

odlicno-definiran-je-kao-stranka-i-vise-nema-nepoznanica  

 

https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-peternel-izbori-u-hdz-u-su-prosli-odlicno-definiran-je-kao-stranka-i-vise-nema-nepoznanica
https://narod.hr/hrvatska/dr-sc-peternel-izbori-u-hdz-u-su-prosli-odlicno-definiran-je-kao-stranka-i-vise-nema-nepoznanica

